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 53שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 03.04.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o  ראש העיר ויו"ר מועצת העיר -מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o צה וסגן ראה"עחבר מוע - מר זברלו חיים 

o חבר מועצה - מר זכריה ניסן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - ר סוטובסקי מיכאלמ 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 
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o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חברת מועצה - בשארי עינב-' קפלןגב 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה  - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o ית לפיתוח חולון בע"ממנכ"לית החברה הכלכל - גב' פנינה שנהב 

o מנכ"לית רשת קהילה ופנאי - גב' רוני שני קדמיאל 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o חשבת העירייה - גב' אסתי וייסלר הרצוג 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o אדריכל העיר - מר אביעד מור 

o קהילה ופנאי סמנכ"לית רשת - גב' לילך שץ 

o מנהל אגף תקציבים - מר רחמים בינוני 

o מנהלת מחלקת גבייה - גב' סיוון ריאבוי 

o מנהל אגף שפ"ע - מר משה ג'רבי 

o מנהל אגף הספורט  - מר עצמון קצב 



 547 פרוטוקול 03.04.2022 –ליום  53מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

3 
 

o מנהל השירות הפסיכולוגי - מר ישראל אפל 

o מנהל כספים, החברה הכלכלית לפיתוח חולון בע"מ - מר מוטי ענתבי 

o שמאי העירייה - מר זוהר רטנר 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

הקמת וועדה מקצועית בנושא  -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -הצעה לסדר יום  .1

 בריאות הנפש פוסט קורונה" לילדים ובני נוער בעיר.

 .קנסות לחברת הסעות –של חבר המועצה שי קינן בנושא  - שאילתא .2

 בקשה לאישור פרויקט פוטוולטאים:  .3

בכדי לממן את הקמת המערכות  ₪מ'  11.2נטילת אשראי מבנק מלווה בסכום עד  .א

 בתנאים טובים שיתקבלו ע"י הבנק., 

 קבלת ערבות מהעירייה, ככל שתידרש מהבנק. .ב

 אישור להסכם של החברה  הכלכלית עם העירייה בגין תשלומי דמי שימוש. .ג

קביעת אזורים בתחום הרשות המקומית ושיעור היטל השבחה    קבלת החלטה בעניין  .4

 שיחול בכל אחד מהם על תכנית פינוי בינוי.

 .2022 –חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון()תיקון( התשפ"ב  .5

הארכת תוקף( התשפ"ב  -חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון()תיקון .6

– 2022. 

 .2022ת הקצבות לאגודות הספורט בוגרים ונוער לשנת חלוק .7

 ניצן. –מחיקת חובות בהסדרי פשרה  .8

 .2022מדיניות השקעות לשנת  .9

 .2021ספטמבר   –דו"ח וועדת השקעות לתקופה יולי  .10

 .2021דצמבר  –דו"ח וועדת השקעות לתקופה אוקטובר  .11

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .12

 . 2022 עדכון תקציב רגיל לשנת .13

 .2022עדכון נוסף לתקציב הרגיל לשנת  .14
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 .2022עדכון תבר"ים.  .15

 .לא סקור 30.06.2021( לתקופה 2דוח רבעון ) .16

 .30.09.2021( לתקופה 3דו"ח רבעון ) .17

 .31.12.2021( לתקופה 4דו"ח רבעון ) .18

 .2020דו"ח כספי מבוקר  .19

 לפקודת העיריות )נוסח חדש( 338מחיקת חובות לפי סעיף בקשה ל .20

 .בקשה לצפייה בחשבון בנק הדואר של בית משפט .21

ניקיון ואחזקת  – 36/2018אישור מועצת העיר למימוש אופציה לשנה במסגרת מכרז  -א'  .22

 שירותים ציבוריים.

תיקון ואחזקת  – 56/2019אישור מועצת העיר למימוש אופציה לשנה במסגרת מכרז  -ב' 

 .כלי אצירה עבודות מסגרות ופלסטיק

 אפרת מור וגלינה שברשטיין ספרניות במדיטק.-ל 70הארכת שירות מעבר לגיל  .23

 תוצג מצגת.  – תכנית  עבודה רשת קהילה ופנאי .24

 מינויו של זוהר נוימרק כדירקטור בתאגיד "מי שקמה".  .25

 ציגת ציבור ברשת קהילה ופנאי.מינוי  הגב' רננה  לוי חבשוש לדירקטורית נ .26

 מינוי  הגב' חנה הרצמן לדירקטורית נציגת ציבור בחברה לבילוי ובידור חולון בע"מ. .27

 מינוי הגב' גליה הולנדר לדירקטורית  נציגת  צבור בחברה לבילוי ובידור חולון בע"מ. .28

חול מינוי פרופסור אדואר יעקובוב כדירקטור נציג ציבור בחברה ל"פיתוח תיאטרון מ .29

 אומנות חולון בע"מ".

 

ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 547פרוטוקול מס'  53

 הקמת וועדה מקצועית בנושא    -של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -הצעה לסדר יום  .1

 היום. "בריאות הנפש פוסט קורונה" לילדים ובני נוער בעיר. ירד מסדר .2

 קנסות לחברת הסעות,  –קינן בנושא  של חבר המועצה שי -שאילתא   .3

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הבקשה לאישור פרויקט פוטוולטאים:  .4
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בכדי לממן את הקמת המערכות  ₪מ'  11.2נטילת אשראי מבנק מלווה בסכום עד  -א' 

 בתנאים טובים שיתקבלו ע"י הבנק., 

 קבלת ערבות מהעירייה, ככל שתידרש מהבנק. -' ב

 ור להסכם של החברה  הכלכלית עם העירייה בגין תשלומי דמי שימוש.איש -' ג

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את קבלת ההחלטה בעניין קביעת אזורים בתחום הרשות  .5

 המקומית ושיעור היטל השבחה  שיחול בכל אחד מהם על תכנית פינוי בינוי.

מפגעים ושמירת הסדר  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוק העזר לחולון )מניעת .6

 .2022 –והניקיון()תיקון( התשפ"ב 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוק העזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר  .7

 .2022 –הארכת תוקף( התשפ"ב  -והניקיון()תיקון

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חלוקת ההקצבות לאגודות הספורט בוגרים ונוער  .8

 .2022לשנת 

 ניצן. –צת העיר אישרה ברוב קולות את מחיקת חובות בהסדרי פשרה מוע .9

 .2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מדיניות ההשקעות לשנת  .10

ספטמבר   –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את דו"ח וועדת ההשקעות לתקופה יולי  .11

2021. 

דצמבר  –טובר מועצת העיר אישרה ברוב קולות את דו"ח וועדת ההשקעות לתקופה אוק .12

2021. 

 .2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל לשנת  .13

 .  2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל לשנת  .14

 .2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את העדכון הנוסף לתקציב הרגיל לשנת  .15

 .2022התבר"ים.  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון .16

 לא סקור. 30.06.2021( לתקופה 2מועצת העיר אישרה ברוב קולות את דוח הרבעון ) .17

 .30.09.2021( לתקופה 3מועצת העיר אישרה ברוב קולות את דו"ח הרבעון ) .18

 .31.12.2021( לתקופה 4מועצת העיר אישרה ברוב קולות את דו"ח הרבעון ) .19

 .2020ח הכספי מבוקר מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הדו" .20

לפקודת  338מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הבקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .21

 העיריות )נוסח חדש(.
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 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הבקשה לצפייה בחשבון בנק הדואר של בית משפט. .22

 :מועצת העיר אישרה ברוב קולות את .23

 ניקיון ואחזקת שירותים ציבוריים. – 36/2018מימוש אופציה לשנה במסגרת מכרז  -א' 

תיקון ואחזקת כלי אצירה  עבודות  – 56/2019מימוש אופציה לשנה במסגרת מכרז  -ב' 

 מסגרות ופלסטיק.

אפרת מור וגלינה -ל 70מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת שירות מעבר לגיל  .24

 שברשטיין ספרניות במדיטק.

 . את תכנית  העבודה של רשת קהילה ופנאימועצת העיר אישרה ברוב קולות  .25

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת מינויו של מר זוהר נוימרק כדירקטור בתאגיד  .26

 "מי שקמה". 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את המינוי  של הגב' רננה  לוי חבשוש לדירקטורית נציגת  .27

 ציבור ברשת קהילה ופנאי.

לות את המינוי של הגב' חנה הרצמן לדירקטורית נציגת ציבור מועצת העיר אישרה ברוב קו .28

 בחברה לבילוי ובידור חולון בע"מ.

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את המינוי של הגב' גליה הולנדר לדירקטורית  נציגת   .29

 צבור בחברה לבילוי ובידור חולון בע"מ.

יעקובוב כדירקטור נציג מועצת העיר אישרה ברוב קולות את המינוי של פרופסור אדואר  .30

 ציבור בחברה ל"פיתוח תיאטרון מחול אומנות חולון בע"מ".

 

 פרוטוקול

 

חברים אני מבקש להקפיד על המסכות. מי שמדבר יכול להוריד את המסכה,  מר מוטי ששון:

מי שלא אני מבקש על האף. טוב חברים אני פותח את הישיבה שמן המניין 

 ביא את ההצעה לסדר.  . בבקשה, קרן בבקשה לה53מספר 

 אפשר להתחיל? גב' קרן גונן:

 את יכולה להתחיל, תורידי רק את המסכה שנשמע.  מר מוטי ששון:

 

הצעה לסדר של החברה קרן גונן בנושא הקמת ועדה מקצועית בנושא "בריאות  .1

 הנפש פוסט קורונה" לילדים ובני נוער בעיר.
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 י עוסקת,ערב טוב לכולם. ההצעה לסדר של גב' קרן גונן:

 חברים, חברים, יעקב מסיכה על האף. מר מוטי ששון:

 נקרע לי החוט.  מר יעקב מזרחי:

 אני אתן לך חדשה. מר מוטי ששון:

 יש לך פה חדשה? יש למישהו מסיכה לתת? מר יעקב מזרחי:

 בבקשה קרן.  מר מוטי ששון:

אות הנפש בקרב ערב טוב לכולם. ההצעה לסדר שלי עוסקת בנושא של ברי גב' קרן גונן:

פרסם משרד  2020ילדים ובני נוער בעידן הפוסט קורונה. באוקטובר 

מנהלי מרפאות בריאות הנפש  51הבריאות את תוצאות הסקר שערך בקרב 

לטיפולי היום לילדים ונוער כדי לבחון את הערכותיהם על השפעת המגיפה, 

נפשית. על על ההפניות למערך בריאות הנפש ולשינויים בחומרת התחלואה ה

אחוז ממנהלים שהשתתפו בסקר, בגל השני של  80-פי ההערכות של יותר מ

המגיפה חלה עלייה משמעותית בפניות לקבלת שירות במרפאה לבריאות 

הנפש לילדים. לעומת הדיווחים של מנהלים רבים על ירידה בפנייה בגל 

ערכו חוקרי המכון למדיניות חברתית  2021הראשון. בסוף מרץ 

ברסיטת וושינגטון והמרכז הבין תחומי הרצליה, בשיתוף חוקרי באוני

האוניברסיטה העברית ומכון אדלר, מחקר בקרב הורים לילדים במערכת 

אחוזים, סובל מסימנים  21החינוך. מדיווחי ההורים עולה כי כל ילד חמישי, 

 46מאשר בימי השגרה. כמחצית מההורים,  3של חרדה, נתון גבוה פי 

ריכו שילדיהם זקוקים לסיוע רגשי. מדיווחי ההורים, רגע, אחוזים, הע

עיקר הטיפול של היועצות הוקדש  2020בתקופת הסגר הראשון מרץ עד מאי 

אלף פניות. תחושה של בדידות ועצבות,  42אחוז בערך,  39לילדים בסיכון, 

אלף פניות ומחשבות אובדניות עמד על  26-אחוזים, כ 24אנחנו מדברים על 

 80-פניות. בסוף שנת הלימודים הנושא העיקרי שהופיע בכ 1,270חד, אחוז א

אחוז מהפניות היו קשיים בלימודים. גם שיעורי הפניות בנושא מצוקה 

רגשית והתנהגויות בסיכון עלו. שיעור הפניות בנושא חשש לאובדנות נשאר 

זהה לאורך כל התקופה הנבדקת. בעוד מצבם הרגשי של ילדי ישראל דורש 

מידי מאנשי מקצוע בתחום בריאות הנפש, כידוע לכולם יש מחסור  מענה

באנשי מקצוע. אני יכולה להגיד גם מהתחום שלי, גם בקליניקות הפרטיות 

די מלאים עד אפס מקום. אנחנו מדברים בכל השירותים הציבוריים על 

המתנה של בין שנה, שנה וחצי לקבלת טיפול. גם במטרה וגם במאור תורי 

ומדים פחות או יותר על הנושא הזה. הרעיון שלי בא ואומר בואו ההמתנה ע

נקים איזושהי ועדה אפילו ראשונה אני חושבת בארץ שמתכללת את כל 

מערך בריאות הנפש, בין אם זה בקופות החולים, בין אם זה השפ"ח, בין אם 

זה מטרה, בין אם זה מאור. נאגד אותם ביחד, נושיב אותם ונחשוב על 
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כנית עירונית בנושא הזה. כאן הייתי רוצה להעלות איזשהו רעיון איזושהי ת

שאנחנו פה מדברים על חוג לכל ילד ותל"ם וכו', הייתי אולי רוצה לחשוב 

יחד עם הועדה המקצועית וכמובן אנשי המקצוע שיובילו את הנושא, נבדוק 

אופציה שלפחות בשנה הקרובה אנחנו נוכל לתת יותר משהו שקשור 

גשיים. זאת אומרת במקום חוג כזה או אחר אלא משהו שיותר לנושאים ר

קשור באמת לפעילות החברתית, לפעילות הרגשית וזה באמת ככה נוכל 

לעשות שכל גורמי המקצוע, נציגים מכל הארגונים, שפ"ח מטרה, מאור, כל 

קופות החולים שאנחנו בקשר איתן ונוכל לחשוב יחדיו על איזשהם פתרונות 

י אשמח לעמוד בראש הועדה הזאת אם תיתנו לי את הכבוד. יצירתיים. אנ

 זהו. אם למישהו יש מה להוסיף אני אשמח.

 חברים.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה להוסיף עוד על דבריה.  מר שי קינן:

 תוריד את המסכה.  מר מוטי ששון:

אחרי קודם כל קרן קלעה לדברים, כל מי שמתעסק בחינוך ויודע שהילדים  מר שי קינן:

הקורונה במצב נפשי לא טוב. אני מזדהה עם כל דבריה ואני גם בעד הצעתה, 

כאקט של קולגיאליות. יחד עם זאת, אנחנו מה שנקרא בישראל שבעים 

מועדות. אני חושב שצריך לקבל החלטה ולתקצב אותה. אני רוצה להזכיר, 

ה שנייה. אני רוצה להזכיר לך אדוני ראש העיר שישיבת תקציב האחרונ

ניגשתי אליך בתומה ודיברתי אתך רק על הנושא הזה. אמרת תשמע העברת 

תקציב, ש"ס עברו לקואליציה, לא היה תקציב. אז לא דיברתי אתו יותר מדי 

כי ידעתי שאין לזה שום ערך והתקציב יעבור. אבל אמרתי לך שבינינו, ביני 

ספר של  לבינך, אני חושב שזאת הייתה טעות. לא קיבלתי את עצתי, לבית

אחר הצהריים זה בסדר, אבל בנושא, בצמצום הפער הלימודי, הפדגוגי. זה 

בסדר, אפשר להתווכח על זה כן נכון, לא נכון. אבל בפער הזה של המצוקה 

עיניים לדעתי זה דבר שגוי ואתה הבטחת  4-הרגשית זה דבר שאמרתי לך ב

ר? אז, אז לי שתתקצב את הדבר הזה. מה, מה אתה עושה פנים של לא זוכ

אני, אני אשמח אם תעמוד במילתך ותתקצב את זה. לא במיליונים אבל 

 במשהו כי המצוקה קיימת אדוני ראש העיר. 

אפשר? כן. אז קודם כל כמו ששי אמר, לגבי הועדות. איך אומרים? שבענו  גב' נעה צ'פליצקי:

 את כל הועדות ועוד ועדה ועוד ועדה, אני חושבת שזה בזבוז של משאבים

רפואיים וזה חסר בכל -ואת עצמך גם אמרת שחסרים אנשי מקצוע פרה

 הארץ וחבל. אז זאת אומרת להקים עוד ועדה, עוד ועדה שבעצם,

 יש לי רעיונות יצירתיים, יש לי גם רעיונות. גב' קרן גונן:

שחסרים אנשי מקצוע שיכולים לתת בפועל את המענה, רגע שנייה, את  גב' נעה צ'פליצקי:

שהילדים באמת צריכים, גם אנשים מבוגרים אז זה כבר אנחנו המענה 
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בחסר. עכשיו, אני חברה בוועדת חינוך וגם כיושבת ראש הועדה לקידום 

מעמד הילד, אין ועדה וגם בנוער וצעירים, זאת אומרת שחלק, אני לא בנוער 

וצעירים אבל אנחנו עשינו גם ועדה ואז אמרו לי שיש גם ועדה מקבילה. לא 

לא הייתה ועדה אחת בשנתיים האחרונות שהנושא הזה לא עלה.  היה,

לפחות מוטי, אני יודעת, זה לפי מה שנמסר לי, גם בחינוך היסודי וגם בעל 

יסודי וגם בנוער, שיש תקציבים גם למדינת ישראל, גם משרד החינוך תקצב 

את כל הנושא הרגשי, את התמיכה הרגשית. גם בתי הספר עושים. גם 

יקור סדיר עושות, אני, איך אומרים גם יש לי נכדים פה בחולון וגם קצינות ב

אני שומעת. זאת אומרת הנושא הזה אולי הוא לא מתוקצב מספיק, אף פעם, 

כל מה שיהיה בחינוך אף פעם זה לא יהיה מספיק. כל מה שקשור לחינוך 

ולילדים אף פעם לא יהיה מספיק. תמיד צריך יותר. אבל אני חושבת שעוד 

עדה ועוד ועדה שתשב ותתכנסו אנשים וידונו וכל אחד יגיד, זה יגיד ככה ו

 וזה יגיד ככה אני חושבת שזה פשוט בזבוז של זמן ובזבוז של משאב. זו דעתי.

 אני רוצה לענות לה. גב' קרן גונן:

 לא, אנחנו לא מקיימים דיון. אני רק רוצה, מר מוטי ששון:

ב זה מתוקצב, מוטי. אני יודעת גם, גם סיגל פנתה אליי וגם זו דעתי ודרך אג גב' נעה צ'פליצקי:

אריאלה בוועדות שאני הייתי כולם אמרו שזה מתוקצב, וגם המדינה 

 העבירה כספים.

 טוב, אני רק רוצה לענות לך. מר מוטי ששון:

מוטי משפט אחד, עוד משפט אחד רק אם אפשר להתייחס למה שאת אומרת  גב' קרן גונן:

גע. רק להגיד כמה מילים. קודם כל, יש לנו בעירייה אני עוזבת נעה. שנייה ר

כרגע את כל נושא החינוך. מעבר לזה יש את "מטרה", מאו"ר, שפ"ח 

שנותנים שירותים מסובסדים וכל הכבוד כאן לעירייה ואני חייבת לומר את 

זה, שזה לא ברור מאליו. יש הרבה יחידות שנסגרות בכל הערים בארץ וכאן 

כן היחידות מתוקצבות. יחד עם זאת אחת הבעיות שאני לפחות גם בחולון 

כאשת מקצוע וגם כמנהלת "מטרה" לשעבר אני יכולה לומר שיש בעיה אחת 

 שאנשים נרשמים,

 שחר, שחר, זה מפריע לה. מר מוטי ששון:

 סליחה. מר שחר האס:

לים. יש לנו אנשים נרשמים לתורי המתנה לכל הגורמים כולל לקופת החו גב' קרן גונן:

בעיה אחת שבעיניי, כאילו, הועדה הזאת יכולה לתכלל ולעשות סדר שתורי 

ההמתנה הם גם לא בדיוק מה שקורה בפועל. כי אחד נרשם גם בקופת 

החולים, גם במטרה, גם ב"מאור", גם בשפ"ח ואנחנו ממתינים. עכשיו, 

עם כל  כמויות ההמתנה הן מטורפות. אני חושבת שוןעדה בין מקצועית ככה
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הגורמים יכולה לעשות איזשהו סדר, זה אחד. ודבר שני אני דווקא כן חושבת 

שיש פה פתרונות יצירתיים שלאו דווקא אנשי המקצוע יכולים לתת אותם. 

יכול להיות שאנחנו יכולים לעשות איזושהי הכשרה למורים, יכול להיות 

יכולים  שאפשר לעשות עוד דברים כדי שהילדים האלה יקבלו, לא כולם

 לקבל באופן הזה.

 אני גם חושבת, רגע אני רוצה להגיד עוד משהו. גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא דיון, אתם גלשתם לדיון. מר מוטי ששון:

 משפט, משפט. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, זה לא, זה לא דיון. לא נכנסנו לדיון.  מר מוטי ששון:

 כל מחנך טוב יכול לעשות. גב' נעה צ'פליצקי:

אני הבאתי את מנהל השפ"ח אבל לפני זה אני רוצה לומר את דעתי. נושא  ר מוטי ששון:מ

בריאות הנפש מצוי בסמיכות וטיפול במשרד הבריאות. עכשיו, השירות ניתן 

על ידי המדינה וקופות החולים. אנשי מקצוע עירוניים עוסקים באופן שוטף 

בתקופת הקורונה  באיתור ומניעת טרם ההזדקקות לשירות בריאות הנפש.

נעשתה חשיבה ובוצעו התאמות רבות כדי להתמודד עם ההשלכות על מנת 

לסייע לילדים ובני הנוער בעיר ונמצא כאן מנהל השפ"ח, ישראל בוא תשב 

 ליד ניסן. 

 נכון, שכחתי להזכיר אותו. גב' נעה צ'פליצקי:

 בין, ותדבר, תדבר תשב ליד ניסן. ליד ניסן, בין ניסן ל מר מוטי ששון:

 אתה צריך להיות ליד מיקרופון. מר יוסי זיידה:

פה, פה, ליד ניסן. אוקיי יפה. עכשיו תספר להם, קרן תשמעי עכשיו מה שהוא  מר מוטי ששון:

 אומר. 

 קרן ואני גם נפגשנו באחת הפעמים, נעה.  מר ישראל אפל:

 נכון, בדיוק.  גב' נעה צ'פליצקי:

אני אשתדל לתת איזושהי סקירה קצרה על השירותים  הייתי באחת הועדות. מר ישראל אפל:

שקיימים. אני מניח שאתם מכירים חלק ואם אני חוזר על דברים שאתם 

 מכירים אז אני מבקש טיפה את סבלנותכם.

 דבר בקול רם יותר. מר מוטי ששון:

, משרד הבריאות 2015אז כמו שאמרתי, כמו שהזכרת ראש העיר ביולי  מר ישראל אפל:

לידי קופות החולים את הטיפול בתחום בריאות הנפש. למעשה העביר 

המדינה מינתה את קופות החולים להיות הספקים המרכזיים, אחראים על 

המימון ועל השירותים עצמם, על פריסת השירותים שמשרד הבריאות, 
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המדינה משמשת כרגולטור על השירותים. ההגדרה היא שכל אזרח וכל 

לקופת חולים, בפנייה לרופא משפחה, רופא  תושב זכאי לשירות בפנייה

ילדים והקופה אמורה להשלים את השירות. נקבעו סטנדרטים, קריטריונים 

 לזמני המתנה וכדומה. על זה בעצם אחראית המדינה.

עכשיו לקוח, לקוח של קופת חולים מופנה לפסיכיאטר. כמה מפגשים מותר  מר מאיר חלבי:

 לו על חשבון הקופה?

לא מוגבל, לא מוגבל. אני אגיד כמה דברים. רק שתדעו קצת מבחינת קופות  פל:מר ישראל א

החולים, יש שתי קופות חולים מרכזיות כאן שנותנות מענה זה מכבי שהיא 

אחוז ללאומית  5אחוז של כללית ועוד  40שולטת בחצי מהשוק וכמעט 

ולמאוחדת. הפריסה של השירותים בגדול היא לא עירונית, היא פריסה 

מרחבית. קופות החולים עובדות על פי היגיון עבודה שמאפיין אותן שהן 

נמצאות בפריסה ארצית והתדירות היא מופנה הבחנה. זה כן חשוב להגיד. 

הוא לא יכול להגיע לשירות בלי שמזכה אותך איזשהו קוד של משרד 

הבריאות ולפי זה ניתן השירות. חשוב להגיד שהמאמצים העירוניים בגדול, 

אם קיימים בהם אותם אנשי מקצוע אבל מוגדרים כמאמצי מניעה. אז גם 

בוא נעשה הפרדה בין המאמצים של קופות החולים שהם מאמצי טיפול 

למאמצים העירוניים שבגדול הם מאמצי מניעה, אוקיי. תחשבו על זה במובן 

רחב של שירותים שניתנים במדינה, אז אנחנו יושבים על המאמץ של 

ם שנמצאים היום בעיר הם מענים מגוונים מתואמים. בנויים המניעה. המעני

על בסיס רצף גילאים ונמצאים בתוך קטגוריות גילאיות מהגנים, גיל רך, 

יסודי ועל יסודי. הם מתוגברים על בסיס הצרכים המתפתחים. זה אומר שכל 

פעם מתווסף, מתפתח איזשהו צורך גם נבנה עבורו מענה מתאים. התחום 

מעקב מתמיד. השירותים הם מבוססים תהליך של איתור הזה נמצא ב

נכנסו  360-ובחינה מעמיקה של הצרכים, כמו שמי שזוכר שעשינו בזמנו כש

לעיר. אז היו הרבה מאוד סקרים שנעשו וניתנו מענים מדויקים ברמה 

הגיאוגרפית. והשירותים מגיעים ממקורות שונים של מאמצי מניעה, אנשי 

ן איזושהי סקירה קצרה ומהירה. מענים לבתי הספר מקצוע שונים. אני את

בתי ספר שיש בהם מרכזים  4לדוגמה של איתור ומניעה, זה בסך הכול 

טיפוליים בתוך בית הספר. הילדים מקבלים את השירותים שם. יש לנו את 

"מאור" שהזכרתם שזה יושב גם בתוך בית ספר וגם מחוץ לבית הספר. יש 

עיסוק שיושבות ב"מטרה". קלינאיות תקשורת, לנו תרפיסטיות, מרפאות ב

ככה שזה נכון שיש מחסור באנשי מקצוע ובסך הכול השירותים פרוסים בין 

בתי הספר ובמרכזים טיפוליים שנמצאים בעיר. אני אגיד כמה מילים על 

שירותים, השירותים הפסיכולוגיים ושירותי הרווחה. יש לנו לדוגמה את 

יכולוגים. זה מקביל למרפאה הכי גדולה שיש פס 15היחידה הקלינית. זה 

למכבי בארץ. יש לנו פה את היחידה השיקומית, צוות שנותן מענה ייחודי 
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לאוכלוסייה שיקומית עם צרכים מיוחדים. אלה רק יחידות שקיימות 

אנשי צוות אגב, זה, אנחנו השירות  120-בשירות הפסיכולוגי שמונה כ

דות של פסיכולוגים חינוכיים שמטפלים הרביעי בגודלו בארץ. יש לנו יחי

בבתי הספר, מחוץ לבתי הספר. ברווחה יש לנו את היחידה לנערה בשפ"ח, 

יש לנו את היחידה למניעת אובדנות שיש שם רצף של מענה טיפולי לאבחון 

פסיכיאטרי והערכת סיכון. יש לנו את "מטרה" שהזכרתם, מעטפת נותנת 

. 3-4מענים ראשוניים להורים בגילאי מענה באיתור קשיים התפתחותיים ו

יש לנו הדרכות הורים לילדי המעונות שהם אגב לא מנוצלים עד הסוף 

שלוש, הדרכות הורים במסגרת מחלקת הורות. אתם -בגילאים שנתיים

מכירים את ליאת אברמוב. דלת פתוחה לנערים. כל נער בעיר מכיתה ט' עד 

על ידי טלפון לשירות  י"ב שרוצה לקבל מענה, מקבל מענה תוך יום

מפגשים. יש לנו  10-ל 5הפסיכולוגי, חוזרים אליו הוא מקבל מענה של בין 

שירותים טיפוליים בכל התיכונים שנמצאים בתיכון ומתקיימים בתיכון. יש 

לנו את מרכז בין לבין שאתם מכירים שנותן מענה לאוכלוסייה שלפני 

ות שמאפשר לכל הורה בבתי גירושין ובמהלך גירושין ולאחרונה פתחנו שיר

מפגשים בגילאי בתי ספר יסודיים. בשירות  5הספר לקבל הדרכת הורים של 

דומה פתחנו גם לעוד יותר מתבגרים כי זיהינו באמת את הצורך שקיים 

למתבגרים. המענים שקיימים בגיל הרך אתם מכירים, מאוגדים הרבה 

שם מענה לאימהות  מאוד בתוך המרכז לגיל הרך שהוקם ערב הקורונה. יש

שילדו ונמצאות בדיכאון אחר לידה. יש לנו מענה של משחקייה טיפולית, 

רפואי, קבוצות טיפוליות לילדים צעירים בגילאי שנתיים, שלוש, -צוות פרה

ארבע. יש לנו תכניות מערכתיות שהן נותנות מענה לחרמות בשני בתי ספר 

ועוד, ועוד, ועוד. באמת שאנחנו מתכוונים להמשיך את זה גם בשנה הבאה. 

רק מקצת מהשירותים. יש לנו ברווחה נתיבים להורות בגיל הרך, הורים 

לגילאי בתי ספר יסודיים ונעורים, הכול במרכזים טיפולים שפרוסים 

ונותנים לא מעט מענים בעיר. יש לנו מענים שקיימים למניעת אובדנות 

עצם נותנים מענה שמגיע הזכרתי. מה עוד? יש לנו מענה של כוננים שאנחנו ב

למעשה, מעבר לשעות העבודה. אם יש צורך לתושב הוא יכול לפנות  24/7

, זה מגיע כוננים של הרווחה 106אלינו. זה מגיע דרך בתי הספר, זה מגיע דרך 

כך שבסך הכול אנחנו פרוסים מאוד מאוד במגוון מאוד רחב של שירותים 

מתואמים. יש לנו ישיבות רצף  וכמו שאמרתי במאפיינים אלה שירותים שגם

טיפולי שנמצאות בגיל ההתבגרות, בגילאי בתי ספר יסודיים כך שמענים גם 

נמצאים בשיח מתמיד כדי לראות שגם אין חפיפה מכובדת וזה עבודה 

שנעשית כל הזמן. ואני חושב שבסך הכול כדאי שהמנדט הבסיסי, כשאנחנו 

אר בסך הכול בתוך קופות מדברים על הכותרת בריאות הנפש, צריך להיש

החולים ומשרד הבריאות. הרחבנו את המענים, אמרתי יש פרויקט שאנחנו 
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נותנים לכל מתבגר שפנה אלינו שירות שזה מעבר לשירותים שהיו קיימים 

 וגם בגילאי בתי ספר יסודיים. 

 זה עונה על כל הצרכים של העיר? מר מאיר חלבי:

אפשר עוד. אבל בהחלט עשינו התאמות גם לתקופת  תמיד אפשר עוד, תמיד מר ישראל אפל:

 הקורונה, בהחלט. 

 מרגע שתושב, מרגע שתושב פונה אליכם כמה זמן לוקח לחזור אליו? מר מאיר חלבי:

 אני רק רוצה להתייחס למה שישראל אמר. קודם כל תודה רבה מאוד. גב' קרן גונן:

 תראי, זה לא, קרן, מר מוטי ששון:

שנייה. רק אני אתייחס. דקה אחת. קודם כל אני רוצה להגיד כל הכבוד. רק  גב' קרן גונן:

שנה בעיריית חולון, רווחה, נתיבים להורות, מעגן, מטרה, מה  20אני הייתי 

 שאתה רוצה, "מאור". כאילו איפה שאתה לא רוצה הייתי. אני רוצה להגיד,

 . 40שנה הייתה בעירייה והיא רק בת  20היא  מר מוטי ששון:

אבל בסדר. אבל אני רוצה להגיד, קודם כל, כל השירותים נהדרים אני  46 ' קרן גונן:גב

הייתי חלק מזה ונפלא. אבל יחד עם זאת, ישראל מדובר פה בעיר ענקית. אני 

יודעת ואתה יודע שאנחנו לא מגיעים לכל הילדים בסופו של יום. זה נפלא 

כול טוב. אני לא ונהדר, בסדר? גם ברווחה תורי ההמתנה הם כאלה. ה

אמרתי שום דבר על התכניות. אני בניתי חלק מהן, בסדר? אני אוהבת אותן, 

אני אוהבת את העיר, אני אוהבת את מה שאנחנו עושים, הכול. אין לי, אני 

לא במאבק. אני רק באה ואני אומרת שכרגע עם כל הכבוד לכל מה שניתן, 

. אצל חברים שלי זה לא מספיק כי אצלי בקליניקה יש תורי המתנה

בקליניקה יש תורי המתנה ואנחנו פרטיים. כל קופות החולים מפוצצים. 

ילדים שזועקים לעזרה ואני הפניתי ילדים מהעיר למיונים, לפסיכיאטרים, 

המצב הוא לא טוב. אנחנו לא פה, אנחנו כולנו באותה העיר. המצב הוא לא 

ם שעל "מטרה" ועל טוב, הוא לא מספיק. עכשיו אני באה ואומרת שבמקו

"מאור" ועל הרווחה יהיו את אותם מכסת אנשים, את אותם אנשים 

שיושבים איפשהו על רשימות ההמתנה, אנחנו צריכים איזושהי ועדה ואין 

לי פה עניין חלילה לא לקחת לכם שום דבר. אני מאוד מעריכה ואני שמחה 

פה כמה  שאתה בתפקיד. אני, אני חושבת שאנחנו צריכים לחשוב כי יש

שירותים עירוניים מדהימים שחלקם מתאימים לפה, חלקם מתאימים 

לשם, חלקם, ולא כולם מתאימים לכולם. נתחיל מזה. עם כל הכבוד לרווחה, 

עם כל הכבוד לנתיבים להורות, אני מכירה את כל התכניות. אני חושבת שיש 

ם פה מקום לתכנן את הכול, לשבת לחשוב מה נכון. אולי חלק מהדברי

מבחינת גילאים כי גם באמת ב"מטרה" יושבים אנשים שאולי לא צריכים 

להיות שם. אולי הם יותר מתאימים ל"מאור". אולי ב"מאור" אפשר לעשות 
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דברים אחרים. אפרופו אני חלק מהקמת מ"אור", רק לסבר את אוזניך. 

בשורה התחתונה זאת, זה הרעיון שלי. בכנסת יש, בןןעדה לזכויות ילדים 

שבים ודנים על זה לא מעט בנושא הזה. אני חושבת שמן הסתם כעיר יו

שיכולה להוביל את הנושא הזה אולי יהיה לנו גם רעיונות יצירתיים, יש לי 

כמה אבל אם תסכימו להקשיב בתוך ועדה בין מקצועית אני אשמח לתת את 

ם, הרעיונות שלי, טובים יותר טובים פחות. הרעיון עצמו זה לתת מענה לילדי

 זה הכול. לא אמרתי כלום על השירותים. תודה.

 אוקיי חברים, שמענו.  מר מוטי ששון:

 אפשר להוסיף משפט? גב' נעה צ'פליצקי:

 אתם רוצים להיכנס לדיון? מר מוטי ששון:

לא, רק משפט. רק משפט. אני גם באחת הועדות גם שמעתי שיש עכשיו מה  גב' נעה צ'פליצקי:

דלת. זאת אומרת שמגדילים את כוחם, הנה את שנקרא תפיסה, תפיסה מג

מהנהנת נכון? לכל אנשי החינוך בגני הילדים, את המחנכים, את המורים 

המקצועיים שהרבה הרבה פעמים מחנך טוב, מורה טוב, לא משנה אם הוא 

מחנך או מורה, יכול לעשות עבודת מניעה עוד הרבה לפני שהוא מזהה 

און. עוד הרבה לפני הטיפולים עצמם. איזשהם סימנים של מצוקה, של דכ

 כמו, כמו מ"כ טוב בצבא.

 אוקיי, חברים. שאלה, מה רצית, לשאול? מה?  מר מוטי ששון:

לשאול אותו שאלה. ישראל, כשילד בבית ספר יסודי או בבית ספר על יסודי  מר שי קינן:

 נתקל באיזשהו קושי איך הוא יודע בכלל להגיע אליכם?

 ם כל כדי להגיע לשירות הפסיכולוגי אפשר פשוט להרים טלפון.קוד מר ישראל אפל:

 למי? מה זה, למי? מר שי קינן:

 למזכירות, למזכירות. גב' נעה צ'פליצקי:

 מזכירות של מי? מר שי קינו:

 של השפ"ח. גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל איך הילד הזה עכשיו יידע,  מר שי קינן:

למי לפנות ולכן או שאנחנו מפרסמים ישירות דרך  ברור שילד לא תמיד יידע מר ישראל אפל:

תנועות הנוער או דרך הפייסבוק העירוני. אנחנו עושים את זה אחת לכמה 

 זמן.

 גם פייסבוק זה לא מתאים. מר שי קינן:

 מערכת החינוך עושה את זה, מערכת החינוך. גב' נעה צ'פליצקי:

 אבל הוא לא אמר את זה. מר שי קינן:
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 הילד לא מנותק ממערכת חינוך. קי:גב' נעה צ'פליצ

 הוא לא אמר את זה. נעה אבל למה את עונה במקומו? מר שי קינן:

כן, כן. לא, אני מסביר. אני רק אומר שיש לי אינטרס שגם אנחנו נפרסם את  מר ישראל אפל:

עצמנו אוקיי? אבל אני אומר מעבר לזה, אנחנו מכניסים, יש בכל מערכת, 

סיכולוג שנמצא בקשר עם בית הספר וכמובן עם בכל בית ספר יש גם פ

 say-היועצות כשלפעמים, למרות שיש להם גם את התפקיד שלהן אבל את ה

המקצועי שלהן שהוא מאוד משמעותי. אבל בהחלט יש קשר ישיר עם 

 היועצת, עם מחנכת, עם מנהל בית ספר.

 יה בשרשרת?זאת אומרת ברוב המקרים הוא צריך לעבור דרך עוד חול מר שי קינן:

זה מה שאני אומר. שיש שתי אופציות. יש, השירות הפסיכולוגי עובד בשני  מר ישראל אפל:

אפיקים. אפיק אחד הוא ישיר תושב ואפיק שני הוא דרך מתווכים. מתווכים 

יכולים להיות אנשי חינוך, אנשי תנועות הנוער, יכולים להיות אנשי טיפול 

 שקיימים כך שאפשר לפנות,

זאת  ומהרגע שנדלקה הנורה וככה יודעים עליו, כמה זמן לוקח לטפל בו? ינן:מר שי ק

אומרת כמה זמן לוקח מרגע שהוא ביקש את העזרה עד שהוא יושב מול גורם 

 מקצועי?

אז זה תלוי באיזה חתך גיל, באיזה שירות אבל זה נגיד בדלת פתוחה לדוגמה  מר ישראל אפל:

ול לקחת קצת יותר, אבל ברמה זה תוך יום. יש מקומות שבהם זה יכ

העקרונית ברגע שמגיעה הפנייה אמור לקחת בוא נגיד שבוע עד שחוזרים 

 אליו, הכי מאוחר.

שי, שי. אני הפניתי איזו אימא לשפ"ח שהיה בסביבה, תוך שבוע ימים  מר קובי מכלוף:

ישראל הרים אליה טלפון באופן ישיר והיום היא נמצאת יחד עם הילד שלה. 

 בה. תודה ר

יש לי גם שאלה לישראל. השאלה היא אחרת, אני לא רוצה להיכנס לפן  מר ניסן זכריה:

המקצועי, ההפניות. אני רוצה שוב שאלה עקרונית. דוקטור גונן שהיא חברת 

מועצה הציעה סקר. אתה קראת אותו? שמעת גם את ההסבר שלה. האם 

אם היא  יע?ההצעה יכולה לתרום ולשפר את העשייה או שהיא באה להפר

 לא באה להפריע אז,

 אני אגיד, אני אגיד.  מר ישראל אפל:

אני מבקש ממך כאיש מקצוע שגם רואה את העניינים ברמה המקצועית וגם  מר ניסן זכריה:

ברמה המערכתית. עכשיו, אם ההצעה של הועדה שהיא מציעה היא לדעתי 

. היא גם הצעה מאוד טובה, אני אישית אומר שסך הכול באה אשת מקצוע

באה, היא באה ומנסה ומהידע שלה המקצועי היא גם מכירה איך המערכת 
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יכולה וזה רק, זה רק יכול לעשות טוב. השאלה אם בעיניים שלך באמת )לא 

 .  ברור(

בתפיסה שלי יש מנגנונים שמאפשרים שיח שהוא מספיק מהותי, מקצועי,  מר ישראל אפל:

את המענה הטיפולי והם רבים שמאפשר לכל הגורמים השונים שנותנים 

לעשות את החיבורים הנכונים ביניהם. יש לנו ישיבות רצף טיפולי ביסודי, 

בעל יסודי ויש לנו ישיבות ועדה של הגיל הרך. לטעמי יש שם את כל הגורמים 

והם נמצאים בשיח מתמיד. אני חושב שלהוסיף עוד ועדה זה נראה לי יותר 

ת עבודה יותר טובה. ההצעה בסך הכול מדי. אני חושב שתמיד אפשר לעשו

נשמעת לי, קוראת לנו לאיזושהי עבודה פנימית טובה יותר. אני חושב 

 שהמנגנונים שקיימים הם בהחלט מספקים. 

 טוב, אוקיי. חברים, את רוצה לקיים דיון? מר מוטי ששון:

 ברור. מר קרן גונן:

, לאור מה ששמעתם מישראל. לא 3, 2, 1אוקיי. מי בעד לקיים את הדיון?  מר מוטי ששון:

 . 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1השתכנעתם? 

 אבל היה דיון. מר קובי מכלוף:

לא חשוב, זה הפרוצדורה. מי בעד, מי בעד להוריד את זה מסדר היום לאור  מר מוטי ששון:

מה שאמר ישראל שהוא מנהל השפ"ח? להוריד את זה מסדר היום מה שאמר 

. לאור ההסברים שקיבלנו 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1השפ". 

אני עובר לסעיף הבא.  ירד מסדר היום. מישראל, ראש השפ"ח, אנחנו, זה

חברים אני מבקש. אני חושב שמה שנעשה היום, חברים. אני חושב שמה 

 שנעשה היום נעשה עבודה טובה מאוד של השפ"ח ביחד עם מינהל החינוך. 

 יש גם עובדות סוציאליות, יצקי:גב' נעה צ'פל

רגע, אבל אני מדבר. לא הפרעתי לך, אני מבקש אל תפריעו לי. גם הרווחה  מר מוטי ששון:

וגם מינהל החינוך, ושיהיה ברור, לא הזכרת את זה, לא הזכרת למשל את 

מהו"ת שזה קשת בבתי הספר התיכוניים ולא הזכרת את הפסיכיאטר 

 שנתתי לכם. 

 זה הזכרתי. מר ישראל אפל:

הזכרת? לא שמעתי שהזכרת את זה. שגם היה, וגם "מאור". "מאור" הוא  מר מוטי ששון:

הזכיר. וגם היה את כל הטיפולים הרגשיים שעושים ב"מאור", גם שם נתתי 

להם תקציב לפסיכיאטר וגם נתתי למנהל החינוך כסף לקחת פסיכולוג או 

שיימינג וכל אלה שהם פסיכיאטר שיתמודד עם כל אלה שעושים עליהם 

שמים אותם בפינה ומחרימים אותם. ונתתי תקציבים והם עושים, עושים 

אוקיי אני עובר לסעיף הבא.  עבודה יוצאת מן הכלל, קרן תאמיני לי.

 שאילתא של חבר המועצה שי קינן. בבקשה תציג את זה. 



 547 פרוטוקול 03.04.2022 –ליום  53מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

17 
 

 

 שאילתא של החבר שי קינן בנושא קנסות לחברת ההסעות .2

 טי אתה יכול להתקדם. אני קיבלתי את המידע שרציתי והכול בסדר.מו מר שי קינן:

בסדר? מקובל עליך? אז אני עובר לסעיף הבא, בקשה לאישור פרויקטים  מר מוטי ששון:

פוטוולטאים. פנינה בבקשה תציגי. אני רק אגיד מה אנחנו מבקשים. א' 

י לממן מיליון ש"ח בכד 11.2, עד 11נטילת אשראי מבנק מלווה בסכום של 

את הקמת המערכות בתנאים הטובים שיתקבלו על ידי הבנק. ב', קבלת 

ערבות מהעירייה ככל שתתדרש על ידי הבנק. ג', אישור להסכם של החברה 

 הכלכלית עם העירייה בגין תשלומי דמי שימוש שמצורפים בזאת. בבקשה.

 

 בקשה לאישור פרויקטים פוטוולטאים .3

 גיד שלום לכולם וחג שמח?אני יכולה רק לה גב' קרן גונן:

 חג שמח. נסיעה טובה. מר מוטי ששון:

 טיסה נעימה. גב' נעה צ'פליצקי:

יש לי, יש לי בקשה. אנחנו מדי פעם מגיעים לפה עם עוד פלח שאנחנו רוצים  גב' פנינה שנהב:

לעשות במערכות הפוטוולטאיות. כדי לעשות קצת סדר, ריכזנו שני 

ם כבר אישרתם אבל אנחנו מציגים את כל פרויקטים. נכון, אחד מהם את

התמונה כדי שיהיה לכם סדר. התמונה אומרת את הדבר הבא. אנחנו 

מערכות על גבי גגות, דרך אגב זה אושר וכבר  14מבקשים אישור להקים 

סככות מעל מגרשי ספורט ועליהם מערכות פוטוולטאיות.  9הוקם, ועוד 

ר. אנחנו מבקשים על כל אנחנו מבקשים בגין כל הפרויקט הזה אישו

עבור  6.3מיליון ש"ח, מתוכה כבר לקחנו  17.5הפרויקט נטילת הלוואה של 

 9, 11מיליון ש"ח הלוואה להקמת אותם  11-הגגות הווה אומר יתרה של כ

סככות על גבי מגרשי ספורט. כמו שמוטי הזכיר, קבלת ערבות מהעירייה 

סכם הזה, ההסכם הזה ואישור הסכם בין החברה הכלכלית לעירייה. בה

אומר את הדברים הפשוטים. החברה הכלכלית מממנת את כל הקמת 

המערכות הפוטוולטאיות. החברה הכלכלית מממנת גם את הקמת הסככות. 

לסבר את האוזן, להקים סככה מעל מגרש ספורט פלוס מערכת פוטוולטאית 

רק סככה זה מיליון ש"ח. זה המון כסף. זה חוסך לעירייה,  1.100-זה קרוב ל

אלף ש"ח. זה חוסך לעירייה הרבה כסף. אז, וזה משרת את בית הספר  700

בשתי פעמים. גם עושה צל לילדים כשהם משחקים וגם עושה אנרגיה, וגם 

אנרגיה ירוקה לעיר. מה שחשוב בהסכם זה אנחנו אחראים לכל ההשקעה 

שאנחנו בנושא הפוטוולטאי. העירייה מעבירה לנו בחכירה את הגגות כדי 

נוכל להקים עליהם מערכות. העירייה אחראית על האיטום, העירייה 
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חודש. כנ"ל לגבי  24.11שנה,  25-מתחייבת לתת לנו את הגגות האלה ל

שנה. ההסדרה מול  25-הסככות. במידה וזה, זה לא יכול לעבוד אם זה לא ל

שנה. רק כך אפשר להחזיר את כל  25-חברת חשמל היא קבלת תקבולים ל

הלוואה ולהישאר עם רווח. במסגרת ההסכם הזה החברה הכלכלית תשלם ה

אחוז מהרווחים שיהיו לה מהפרויקט הזה. יש לכם טבלה  50-לעירייה כ

שנה והחברה גם  25מיליון ש"ח על פני  6.3-מאוד מסודרת. העירייה תקבל כ

מיליון ש"ח. תודה רבה, לפני מיסים. כמובן שהחברה משלמת  6.3-תזכה ב

 ים.מיס

 שי ועינב, שי ועינב.  מר מוטי ששון:

 שנה.  25זה  מר זאב ניסים:

מה שאני מבקשת זה אישור של הפרויקט, זה אישור של נטילת האשראי  גב' פנינה שנהב:

מהבנק, זה אישור שהעירייה תיתן ערבות לחברה בגין אותו אשראי שאנחנו 

 ירייה. לוקחים הבנק ואישור החברה, אישור ההסכם בין החברה לע

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 אחוז פחת השנתי? 4על בסיס  מר בר שי:

 לא, חצי אחוז. גב' פנינה שנהב:

 אחוז. 4רשום  מר בר שי:

 אחוז? אה, סליחה.  4 גב' פנינה שנהב:

 חברים,  מר מוטי ששון:

 זה חצי אחוז. גב' פנינה שנהב:

 אחוז לשנה? 4 מר שחר האס:

 בע הסכום הזה ספציפית?לא אבל לפי מה נק מר בר שי:

 שנה.  25על פי  גב' פנינה שנהב:

 שנה. 25כל השנים של ההסכם. השנים של ההסכם  עו"ד יונת דיין:

 יש לכם שאלות חברים? מר מוטי ששון:

 הוצאות תפעול זה הפחת? מר בר שי:

 פחת. אנחנו משקיעים והנכס בספרים מופחת.  גב' פנינה שנהב:

ין. אבל למשל אם יהיו תקלות לאורך הדרך אז זה יהיה לא, זה אני מב מר בר שי:

 הוצאות שמוסיפים אותן?

 שאנחנו נישא בהן, כן. גב' פנינה שנהב:
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 אבל אנחנו משאירים בצד לצורך הוצאות כאלה?  מר בר שי:

אנחנו עשינו הערכה כמה תהיינה ההוצאות שלנו. אני לא בטוחה שלא יהיו  גב' פנינה שנהב:

עכשיו היו לי כמה הפתעות. חברים, זה לא, זה נשמע עסקה  לנו הפתעות. כבר

 נהדרת. זו עסקה מאוד טובה אבל היא, אף אחד לא חתם לי.

 כן, רק להבין איך התקבלו המספרים.  מר בר שי:

 המספרים,  גב' פנינה שנהב:

המספרים התקבלו על פי הערכות ואומדנים של בעלי מקצוע וכאלה שכבר  מר מוטי ענטבי:

 ו. דברים כאלה הוקמו והם קיימים.התנס

 שנים. 15יש מערכות כאלה כבר  מר קובי מכלוף: 

 כן, רק להבין.  מר בר שי:

אני יודע שבחלק מהמתקנים היו איזה בעיות מול חברת חשמל לקבלת  מר שחר האס:

 התשלומים. האם הדברים האלה נפתרו?

שכולם הוקמו, מתקן אחד עדיין  14-השנייה, שנייה. יש לנו מתקן אחד מתוך  גב' פנינה שנהב:

חברת חשמל לא חיברה למערכת וזאת בגלל, זה בשרון, בגלל שיש בעיות. 

חברת חשמל לא אישרה את המתקן של שרון, את מתקן החשמל, לא את 

המתקן שלנו והיום זה בתהליכים שעושים שם תיקונים כדי שזה יתחבר. 

חייבת לנו כבר די הרבה כסף  נכון, כדי שזה יהיה מחובר. נכון חברת חשמל

 כי היא משלמת לאט.

 והיא גם לא מחבבת את הפרויקטים. מר שחר האס:

 נכון, היא מחבבת הכי מאוחר שהיא יכולה. גב' פנינה שנהב:

אוקיי, חברים. שאלות יש? אם לא, אוקיי. מי בעד אישור פרויקט  מר מוטי ששון:

, 4, 3, 2, 1ב' וג', מי בעד?  הפוטוולאים של החברה הכלכלית, סעיפי משנה א'

בעד. מי נגד?  22, 21, 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 אני עובר לסעיף הבא. .אושראין נגד, אין נמנעים. 

 תודה רבה. גב' פנינה שנהב:

טל קביעת החלטה בעניין קביעת אזורים בתחום הרשות המקומית ושיעור הי מר מוטי ששון:

השבחה שיחול בכל אחד על תכנית פינוי ובינוי. זוהר הכין עבודה רישומית, 

 בבקשה תציג את זה. 

 

קביעת החלטה בעניין קביעת אזורים בתחום הרשות המקומית ושיעור היטל  .4

 השבחה שיחול בכל אחד מהם על תכנית פינוי בינוי
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לא מכיר אותי, אני השמאי קודם כל ערב טוב לכולם. שמי זוהר רטנר, מי ש מר זוהר רטנר:

 של העירייה וגם מנהל את היטלי ההשבחה כאן בעירייה. 

 כן חברים, בבקשה.  מר מוטי ששון:

חברים ערב טוב, אני רוצה לספר לכם על עבודה שאני עשיתי במסגרת תיקון  מר זוהר רטנר:

החוק שהולך להיות עכשיו, בתוספת השלישית רוצים לשנות את החוק בכל 

בכל מה שקשור לשיעורי היטל השבחה בתכניות של פינוי בינוי המדינה 

ובמסגרת הנושא עשיתי בדיקה מקצועית שמאי. בדקתי מספר פרויקטים פה 

ברחבי העיר כדי להמחיש לכם את הנושא, והיה חשוב לי גם להראות לכם 

כמה נקודות וכמה דברים שקשורים בכלל לכל הנושא הזה מעבר לבדיקה. 

שהם חשובים לתחום הזה. אז ככה. קודם כל החוק עומד  הגדרות, דברים

. הולכים לשנות את השיעור של היטל ההשבחה 01.05.2022-להשתנות ב

בהיטלי השבחה של פינוי בינוי. אני רוצה רק להגיד לכם שכל הנושא הזה של 

התחדשות עירונית שאנחנו חווים אותו ביומיום, צריכים להדגיש שהוא בנוי 

ויש גם את מיזמי  38ל פרויקטים. קודם כל יש את תמ"א מכמה דברים ש

פינוי ובינוי. הרבה פעמים מתבלבלים בנושא של הריסה ובנייה וחושבים 

שזה פינוי בינוי. לא, פינוי בינוי זה תכנית בניין עיר נקודתית שחלה על מתחם 

מסוים. יש כל מיני תנודות של הממשלה של הכרזה שמאפשרות גם היבטי 

מקלים על הפרויקט הזה ויש את התב"ע ויש את הפרויקט. אני יכול מיסוי ש

להגיד לכם שבחולון עד היום אושר פרויקט אחד של פינוי בינוי, אושר 

לאחרונה. זה פיכמן ההסתדרות, בטח שמעתם עליו. ובתקופה הקרובה כמו 

שהדברים הולכים להיראות ולפי הפרויקטים שאנחנו בוחנים, בתקופה 

שנתיים הקרובות שנמצאים בתוך הליכי -עוד כמה בשנה הקרובה יהיו

 התכנון. 

 היה לנו פרויקט של החברה לוינסקי.  מר זאב ניסים:

 זה לא פינוי בינוי. מר חיים זברלו:

 מה זה לא פינוי בינוי? מר זאב ניסים:

 לא, אבל זה לא נכלל. פינוי בינוי, הוא שילם כסף, הרבה כסף שם. מר חיים זברלו:

וחובה על הועדה המקומית להביא  01.05-בכל אופן, החוק עומד להשתנות ב ר רטנר:מר זוה

 01.05-יום לפני מה שעשינו ופרסמנו את זה ועכשיו ב 30את זה למועצה 

אחוז  50מתחילים לגבות את היטל ההשבחה. מה שהיה עד היום תמיד גבינו 

ד הדברים ועכשיו מאחר והממשלה רוצה להאיץ את נושא הבינוי בארץ, אח

שחושבים לקדם זה הנושא של התחדשות עירונית. במסגרת הבדיקה שעשו 

ראו שיש חסמים ואחד מהחסמים זה גם היה נושא של אי ודאות של היטלי 

השבחה וכל הדברים הללו ורצו בעצם ליצור מצב של ודאות בקרב המיזמים 

ם האלה לגבי היטל ההשבחה. אז זה הנוסח. הנוסח הזה כמו שאתם רואי
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אפשר, המועצה יכולה בעצם  01.05-פה, הנוסח הזה מדבר בעצם על כך שמה

רשאית לקבוע, לחלק את כל האזורים שבתחומה לאזורים ולקבוע 

אחוז מה שקיים  50שבאזורים מסוימים את היטל ההשבחה שהוא יהיה או 

 אחוז או שיהיה פטור מהיטל השבחה.  25היום או 

למאי כי אם לא זה עובר לטייס  1-ן קטן. צריך להחליט עד ההערה, רק תיקו עו"ד יונת דיין:

 שנים. 5-אחוז ל 25אוטומטי של 

 נכון. מר זוהר רטנר:

 אחוז? 50אז באחד האשכולות נשאר  מר מאיר חלבי:

 אז ככה. קודם כל כדי לעשות לכם, מר זוהר רטנר:

 או או. מר יעקב מזרחי:

 אום.לא, זה לפי אזורים מה פת גב' נעה צ'פליצקי:

חבר'ה, אולי תתנו לו לסיים. לא, לא, שי. תן לו לסיים את דבריו ואחר כך  מר מוטי ששון:

 תשאל את השאלות.

נראה לי שזה יהיה הכי טוב שאני אוכל בכמה דקות לעשות סקירה על כל  מר זוהר רטנר:

הדברים ואחר כך כל מי שירצה לשאול שאלות אני מבטיח לתת תשובות, 

קודם כל שיש את הנושא של החוק כמו שאמרה יונת, שאם בסדר? אז אמרנו 

אחוז. אז עכשיו  25לא מחליטים זה הופך להיות אוטומטית ברירת מחדל של 

לגבי הנושא של הבדיקה שעשיתי. במסגרת החוק, החוק אומר שצריכים 

לבדוק מספר פרמטרים. הפרמטר הראשון שצריכים לבדוק זה שיקולים 

פרמטר השני זה צפיפות יחידות הדיור הקיימת הנוגעים לערכי הקרקע. ה

והצפויה והפרמטר השלישי זה נושא של צורכי הפיתוח באותו אזור. מה 

שחשוב להגיד שהיטל השבחה ומה שאני מתעסק בו ביומיום זה משהו שהוא 

משפיע על כלכלת העיר ורוב הכסף שבעצם מגיע הוא הולך לנושא של שיפור 

ופיתוח וזה דבר שהוא גם חשוב לצורך הבדיקה. פני העיר, נושא של תשתיות 

עכשיו, מה שאנחנו בעצם עשינו, אנחנו לקחנו מכל השכונות, מכל רחבי 

פרויקטים שממש כבר עובדים עליהם וכבר התחילו ליזום וממש  10העיר, 

לעשות ודאות מבחינה תכנונית ובדקנו מבחינה כלכלית את הרווחיות שיש 

פרויקטים בכל רחבי העיר, אני כבר  10ה ליזמים בפרויקטים האלה. ז

אמחיש לכם את כל הפרויקטים, אני אראה לכם אותם. וכמו שאמרנו הדבר 

הראשון שמשפיע על נושא הרווחיות זה נושא של ערכי קרקע וכמו שאתם 

יודעים שבשנים האחרונות יש פה משבר במדינה מבחינת נדל"ן שהמחירים 

ים שבדקנו. רק בשנה האחרונה, רק ממש מרקיעים שחקים. זה אפילו דבר

אחוז במחירי הדירות ואפשר לראות פה  13בשנה האחרונה הייתה עלייה של 

בגרף הזה שצירפתי את העלייה שהייתה בשנה האחרונה ואם תסתכלו יש 
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השנים האחרונות. אפשר לראות  10-פה גרף נוסף שגם משקף את העלייה ב

עם צללית, הייתה ירידה  , אם אתם רואים שם קצת משהו2018שבשנת 

עד היום המחירים הולכים ועולים ומגיעים ממש כמו  2018מסוימת ומשנת 

 אחוז. 13-שאמרתי לשחקים. זה כבר יותר מ

 אבל מה קשור ערך קרקע בתמ"א? לא הבנתי. מר יעקב מזרחי:

הרווחיות של היזם נמדדת לפי מחירי הדירות שהוא בעצם מוכר. ככל  מר זוהר רטנר:

רי הדירות יקרים יותר, אני אסביר כבר עוד מעט, אחת ההגדרות של שמחי

מקדם ציפוף אני אסביר לכם את העניין הזה. אבל המחירים כמו שאתם 

רואים הם נמצאים במגמת עלייה וגם אצלנו אני עשיתי בדיקה בכל רחבי 

חדרים. בדרך כלל יש  4העיר, אתם כבר תראו, גם אצלנו בדקתי דירות של 

סוגים של דירות. יש דירות פנטהאוז, יש דירות גן. הדירות שהם הכי  כל מיני

חדרים.  4מבחינה שמאית שאפשר לבדוק את הערך המובהק זה דירות של 

אני עשיתי בדיקה מקצועית יחד עם העובדים שלי ובדקנו את כל המחירים 

שיש בכל רחבי העיר. אני אמחיש לכם כדי שתוכלו לראות את התוצאות. 

ת הן ככה. לפניכם, אלה המחירים בגדול של כל השכונות בעיר כמו התוצאו

. שזה 27-אלף ל 22.5שאתם רואים. אפשר להגיד שהמחירים נעים בין 

 מחירים יחסית מאוד מאוד יפים לעיר חזקה כמו חולון.

 חדרים? 4אתה מדבר רק על  מר שי קינן:

 חדרים. לא פנטהאוזים. 4רק  מר זוהר רטנר:

 מיליון ש"ח? 2.2בג'סי כהן  ה:מר ניסן זכרי

אני חייב להגיד לכם שג'סי כהן מהבדיקה שלי אני די הופתעתי, כי המחירים  מר זוהר רטנר:

שם לאחרונה באמת מאוד גבוהים. גם יש כמה פרויקטים, עוד מעט אני 

 אלף ש"ח. 24-אראה לכם, שבדקנו אותם והמחירים בג'סי כהן מגיעים כבר ל

 בג'סי כהן?  2.2דרים ח 4 מר יעקב מזרחי:

 אין דבר כזה. מר ניסן זכריה:

 חבר'ה תנו לי בבקשה לסיים ואחר כך אני אענה לכם, מר זוהר רטנר:

 אין דבר כזה. מר ניסן זכריה:

 עברתי עכשיו בשער ציון, בקרית שרת, מר יעקב מזרחי:

 סיים. חברים, חברים. שי, שי תן לו לסיים את הדברים שלו. תן לו ל מר מוטי ששון:

 אני אראה לך, יש לי עסקאות חבר. מר זוהר רטנר:

 לא, תגיד לי איזה רחוב. מר ניסן זכריה:

 אבל ניסן זה לא הוגן מה שאתה עושה. תן לו לסיים.  מר מוטי ששון:
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 אני רוצה לדעת, מה, באמת. מר ניסן זכריה:

 אלף ש"ח למטר.  24אני אראה לך הוכחות שהמחירים הם  מר זוהר רטנר:

 חבר'ה, אני מבקש תנו לו לסיים. ר מוטי ששון:מ

אחד הדברים החשובים זה מקדם הציפוף. כמו שאתם יודעים, ברגע  מר זוהר רטנר:

שהורסים מבנה יש מכפיל של יחידות הדיור. אם נגיד עושים דירה אחת, יש, 

דירות. זה מאוד מאוד תלוי בערכי הקרקע. לאחרונה  2דירות,  3מקבלים 

בשכונה ד', שיכון ד' שזה  9-ל 1בבאר שבע נתנו מקדם של קראתי כתבה 

מקדם הכי גבוה ששמעתי עד היום שהוא ממש גבוה. אין כאלה דברים 

 3-ל 2במרכז הארץ. במרכז הארץ, בתל אביב, בחולון המכפילים נעים בין 

 בגדול.

קבע  לא, אז צריך לדייק. איגוד השמאים קבע שבכל, רגע, איגוד השמאים מר מאיר חלבי:

 . 3.2בחולון 

 אני לא שמעתי על זה. מר זוהר רטנר:

תקשיבו, תנו לו לסיים. הוא הכין חומר, עבד על זה קשה. תשמעו מה שיש  מר מוטי ששון:

 לו להגיד.

, 3-ל 2חברים, אני לא שמעתי על הדבר הזה. בדרך כלל המכפיל הוא נע בין  מר זוהר רטנר:

זה תלוי במספר פרמטרים. אבל  . זה לא אומר.4. יש גם מקרים של 3.5

בממוצע עוד מעט אתה תראה את התוצאות שבדקתי, אני גם עוד מעט 

מכפיל בחולון. מאחר  3.5-ל 3אמחיש לך את זה, זה נע בערך סביבות בין 

וערכי הקרקע גבוהים פה בחולון. עכשיו, שימו לב שיש, יש לך סיוד, יש לך 

השווי גבוה יותר, אתם יכולים סיוד בין שווי למטר לבין המכפיל. ככל ש

להסתכל שם בגרף, ככל שהשווי גבוה יותר היחס של המקדם של מכפיל 

ציפוף הוא יורד. עכשיו יש דבר חשוב שגם חשוב לי לספר לכם עליו, זה נקרא 

מועצת השמאים,  2012. בטח שמעתם על המושג הזה נכון? משנת 21תקן 

לשמאים איך לעשות בדיקות  אולי על זה דיברת, רצתה לעשות כלי עבודה

היתכנות כלכלית וזה בסך הכול היה משהו שהוא כלי עבודה, משהו שהוא 

לא מחייב, משהו שיהיה כזה מעין תקינה ושם קרו כל מיני דברים שהיום 

מסתבר שהם בעצם גרמו לבעיות. קודם כל קבעו שם רווח יזמי, שהרווח 

יזמי שהוא לא נמצא פה. אולי  אחוז שזה רווח 30-ל 25היזמי צריך להיות בין 

הוא נמצא במקומות אחרים בחוץ לארץ, אבל לא בארץ. זה גבוה מאוד. 

אחוז  25והאמת שהרבה נצמדו לדבר הזה והתחילו לבדוק פרויקטים לפי 

, זה 16, 15-שזה יקר מאוד. היום בפרויקטים של פינוי בינוי פה בעיר גם ב

את התקן הזה החליטו לתקן  כי אחוז. ולמה אני אומר את זה? 25-לא ב

לאחרונה וגם פרסמו את זה בקרב כל אנשי המקצוע ובכלל והפעם העדיפו 

לא לציין בכלל את הרווח היזמי, כי אמרו שזה דבר מאוד סובייקטיבי. זה 
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עכשיו משנים אותו, את  21תלוי בכל מקום ומקום. אז זה דבר אחד שבתקן 

א של הרווחיות. דבר נוסף שעשו הנושא של הרווחיות, שלא יופיעו את הנוש

מטר תוספת ואז כולם החליטו להיצמד לדבר  25שם טעות בתקן, קבעו שם 

הזה ומסתבר שהדברים השתנו והחברה להתחדשות עירונית הפחיתה את 

 המטרים ולכן גם בתקן החדש,

 שלנו? איזה חברה? מר שי קינן:

הוציאה לאחרונה מסמך ששם לא, החברה הממשלתית להתחדשות עירונית  מר זוהר רטנר:

מטר ועשו שם  12רשום בדיוק את הנושא של התוספות ושם מדובר על 

 הבחנה בין בתים.

 רק לפינוי בינוי? מר שי קינן:

בפינוי בינוי, כן. עכשיו זה הנה, זה התקן החדש שעכשיו הולכים לשנות  מר זוהר רטנר:

י הם החליטו לא אותו. אלה הדברים שהשתנו בו, כמו שאמרתי הרווח היזמ

לציין שום דבר, אמרו שזה משתנה בין יזם ליזם ולא יציינו אותו. ודבר נוסף 

שגם החליטו לעשות שלא יהיה הנושא של הרווחיות מה שקובע אלא מה 

שצריך להיות זה שקודם כל התכנון הוא זה שיוביל את הפרויקט והרווחיות 

זה דבר נוסף. גם  תהיה נלווית ולא שיהיה הנושא של הרווחיות בראש,

התמורות פה שאמרתי, גם היטל השבחה. גם הנושא של היטל השבחה היה 

פה אי ודאות לגבי אופן חישוב היטל השבחה, היה פה פסק דין אשדר ששם 

בעלת ערר קבעה משהו שלא כל כך היה הגיוני, שבודקים את היטל ההשבחה 

יירים. משהו מתעלמים מהדירות של היזם ומתרכזים רק ברווחיות של הד

שבית המשפט פסל אותו וקבע שבהיטל השבחה של פינוי בינוי בודקים אותו 

לפי התוספת השלישית, מה שווי המקרקעין למצב הקודם ומה שווי במצב 

החדש ועל הפער הזה מחייבים וככה נוהגים. אז זה הנושא של היתרונות של 

שיש פה גם התחשיב של היטל השבחה. ודבר נוסף שהיה חשוב לי להגיד 

בעיה של תקציב של פיתוח עירוני. ברגע שיעשו פה את כל התכניות של פינוי 

בינוי הכספים האלה אמורים להיות מתועלים לכיוון של פיתוח ושל הקמת 

כיכרות וכבישים וכל הדברים וזה סכומים אדירים ולכן לא יכולים לבטל על 

הולך לנושא של הנושא של היטל השבחה שבעצם רוב רובו של הכסף הזה 

הפיתוח והרחבת הרחובות וכל הנושא של השדרוג וצריכים גם לקחת 

בחשבון שרוב הבנייה שלנו פה בחולון היא יחסית של מבני ציבור ודברים 

' ולכן צריכים המון כסף כבוד ראש העיר 60-' וה50', 40', 30-שנבנו בשנות ה

א של היטל השבחה, לנושא של תשתיות. ולכן לא יכולים בכל לוותר על הנוש

מעבר לכל הדברים שאמרתי, קרקע וכל הדברים, אבל גם מבחינת התשתית. 

זה משהו לפי דעתי גם הנושא הזה של השינוי של החוק הוא בא לעשות, לתת 

ודאות לנושא של היזמים. הוא יגרום לאי ודאות לרשויות המקומיות. 
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הכספים כדי לרשויות המקומיות תהיה להם בעיה לפי דעתי להביא את 

 לפתח את כל הפיתוח של השכונות החדשות האלה שהקימו. 

 יש היטל השבחה. מר מוטי ששון:

 10אחוז, בדיוק. עכשיו שימו לב, מה שאני עשיתי בעצם לקחתי  50של  מר זוהר רטנר:

אחד בצורה מסודרת, -פרויקטים, הנה אלה הפרויקטים האלה. ובדקתי אחד

ויקטים. בשנקר, לקחתי ככה, לקחתי בצורה של דו"ח אקסל. אלה הפר

דברים שנמצאים אצלנו בעבודה ואנחנו בודקים אותם. אני והצוות של 

אדריכל העיר, עם כל הנושא של התכנון. אז ככה. בדקתי במרכז העיר כמה 

 פרויקטים. בדקתי גם בג'סי כהן.

 אתה יכול להגדיל את זה בבקשה? מר שחר האס:

 להגדיל?איך אני יכול  מר זוהר רטנר:

 למטה. מר שי קינן:

 איפה בג'סי כהן? גב' נעה צ'פליצקי:

 איפה בג'סי כהן, תראה. מר ניסן זכריה:

 פרויקטים. הנה. שימו לב, 3פרויקטים וגם בתל גיבורים  3יש פה בג'סי כהן  מר זוהר רטנר:

 ? זה התכנית החדשה?4מה זה קוגל מספר  מר יעקב מזרחי:

מתחמי פינוי בינוי. אני לקחתי אחד מדגמי,  9גל יש מתחם של אז ככה. בקו מר זוהר רטנר:

אחוז. חשוב לי  21.7זה אחד מהם. בדקתי אותו והרווחיות שם היא  4מספר 

גם לציין כבוד ראש העיר שכל מה שרואים פה זה בעצם דברים שבודקים 

אותם היום. צריכים לקחת בחשבון שפינוי בינוי זה תהליך ארוך שיכול 

 שנים, יש סרבנים, יש כל מיני דברים שמעכבים את זה.לקחת כמה 

 אבל הפרויקטים האלה יש תכניות בעירייה?  מר מאיר חלבי:

כן, כן. ומה שחשוב להגיד שרוב הפרויקטים האלה יתממשו לפי הערכתי עוד  מר זוהר רטנר: 

כמה שנים. אתם צריכים לקחת בחשבון שגם המחירים יעלו למרות שזה מה 

פה זה דברים מינימליים מבחינת הרווחיות וסביר להניח  שאני מציין

יכול להיות שיתממש עוד  10-14שפרויקטים, נגיד סתם לדוגמה כמו שנקר 

שנתיים, סביר להניח שהמחירים יהיו גבוהים יותר וככה גם הרווחיות 

 שמופיעה פה תהיה גבוהה יותר.

 דברים שלך זה עומד לעלות..לפי תכנית הממשלה זה עומד לרדת. לפי ה מר יעקב מזרחי:

 האמת שמה שאני יודע כרגע זה עולה. אתה אומר שזה יורד? מר זוהר רטנר:

 לפי תכנית הממשלה.  מר יעקב מזרחי:

 אני לא מכיר. אני מה שרואה, אגב מה שציינתי פה, מר זוהר רטנר:
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 ואם זה ירד תחזיר להם כסף? מר יעקב מזרחי:

א תסתכל, בוא תראה, בוא. מה שציינתי פה זה דברים תראה, תקשיב. בו מר זוהר רטנר:

 שלקחנו, אוקיי. בכל אופן חברים אלה התוצאות.

 איפה ג'סי כהן? מר ניסן זכריה:

 ג'סי כהן, בבקשה. מר זוהר רטנר:

 אלף ש"ח למטר? 24-איפה ראית ב מר ניסן זכריה:

 נווה רדמן זה ג'סי כהן? מר מאיר חלבי:

 בדקנו,בג'סי כהן  מר זוהר רטנר:

 יוספטל זה לא ג'סי כהן. מר ניסן זכריה:

 נכון, יוספטל זה לא ג'סי כהן. גב' נעה צ'פליצקי:

 אחוז. 20מתחמים והרווחיות שם זה  3בג'סי כהן בדקנו  מר זוהר רטנר:

אבל יוספטל זה לא ג'סי כהן. יוספטל זה לא ג'סי כהן אדוני. מה אתה מדבר  מר ניסן זכריה:

 נו.

 אני אומר לך, מר זוהר רטנר:

 אתה אומר לי? מר ניסן זכריה:

 התכניות, חבר, התכניות, מר זוהר רטנר:

 הארצות, מסילת העולים, זרובבל זה ג'סי כהן.  4 מר ניסן זכריה:

 אז אני אומר לך, מר זוהר רטנר:

 אבל ניסן הוא מדבר על המתחמים שכבר דיברנו עליהם, גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא ג'סי כהן. יוספטל מר ניסן זכריה:

 זה מדגם, זה לא כל הפרויקטים. גב' שני מסילתי כהן:

 מה שנפגש זה פרויקטים שאושרו בוועדה המקומית.  אדר' אביעד מור:

 זה לא ג'סי כהן.  מר ניסן זכריה:

 חבר'ה בכל אופן, מר זוהר רטנר:

 ניסן זה מתחם הערבה. מר מוטי ששון:

 הן. הערבה זה לא ג'סי כ מר ניסן זכריה:

 אז בסדר, תקרא לזה, מר מוטי ששון:

מרחוב מסילת העולים, על מה אתה  2אבל ברחוב הערבה הדירה עולה פי  מר ניסן זכריה:

 מדבר?
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אני מה שאני בדקתי, בדקתי דברים שקשורים לג'סי כהן. אם תרצה, אם  מר זוהר רטנר:

 תרצה מחר אני אביא לך את כל החומר שבדקתי.

 לי הערכות שמאי של עמידר. עמידר. מקובל עליך?יש  מר ניסן זכריה:

 כן. תן לי לסיים את הדבר הזה, מר זוהר רטנר:

 1.240-חדרים ב 4מטר  100מטר ברחוב זרובבל, דירה של  100דירה של  מר ניסן זכריה:

 אלף למטר? 24מיליון. אז איך אתה מדבר איתי על 

 מה אני בדקתי. אני לא יודע מה אתה בדקת, אני יודע מר זוהר רטנר:

 אני בדקתי? עמידר, עמידר. היא נותנת הצעות מחיר. מר ניסן זכריה:

אתם מתווכחים על שום דבר. מה שנבדק פה זה תכנית יוספטל, תב"ע  אדר' אביעד מור:

 יוספטל. 

אלף למטר. זה שני פינוי הבינוי בג'סי  24אבל הוא אומר ג'סי כהן מחיר דירה  מר ניסן זכריה:

 כהן.

 לא. אביעד מור: אדר'

 מה לא? מר ניסן זכריה:

 לא על הנוכחיות, הוא מדבר על החדשות. על החדשות.  מר מאיר חלבי:

 האזור הסטטיסטי לפי, אדר' אביעד מור:

אבל אני לא מעניין אותי סטטיסטיקה, מעניין אותי פרויקטים. מה אתה לא  מר ניסן זכריה:

 מבין?

 ום. אתה יודע מה אומר הנייר הזה?אבל זה לא קובע כל אדר' אביעד מור:

 בסדר נו יאללה, מספיק. מר ניסן זכריה:

 אפשר להמשיך. אדר' אביעד מור:

 9פרויקטים ולפי מה שבדקנו אנחנו לקחנו את  10-בכל אופן, בדקתי את ה מר זוהר רטנר:

 האשכולות שיש פה,

 אחוז היטל השבחה, מה אתה בסדר? 50הוא מציע  מר ניסן זכריה:

שהם לא  2מתחמים כי יש  7בכל המקומות האלה שבדקנו, בכל המתחמים,  הר רטנר:מר זו

הם לא רלוונטיים. בכל  500רלוונטיים זה אזור התעשייה בחולון ח/

-ל 18אחוז, היא נעה בין  20המקומות הגענו לכלל דעה שהרווחיות היא מעל 

פי שהוא אחוז כ 50אחוז ולכן זה יהיה ראוי לקבוע שהיטל השבחה יהיה  20

 כיום.

 ואם זה יהיה פחות? מר קובי מכלוף:
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 תחכה.  מר מוטי ששון:

 אבל ג'סי כהן ותל גיבורים, באמת, מר חיים זברלו:

 אני לא חושב, בכל המקומות, מר זוהר רטנר:

 אתה תקטין את הפרויקט, אין תשתיות.  מר מוטי ששון:

ק. הבהרה קטנה מהחוק שחשוב זוהר אם אפשר שנייה להוסיף הבהרה מהחו עו"ד יונת דיין:

אחוז  50שתדעו שכל אזור הוא עומד בפני עצמו. אי אפשר באזור אחד לתת 

 ולהעביר את הכספים. 25בשני 

 אחוז? 35אז איך אמרתם בהתחלה  מר חיים זברלו:

 שוב. עו"ד יונת דיין:

 על חלק אמרתם, מר חיים זברלו:

 ביא כסף?, יפול. מאיפה ת50%מי שלא יהיה  מר מוטי ששון:

הכסף הזה הולך לפיתוח באותו אזור. היטל ההשבחה חוזר לאותו אזור. אם  עו"ד יונת דיין:

אין מספיק כסף ואין אפשרות לפתח ולתת את השירותים שנדרשים באותו 

 אזור, 

 תן לה לסיים למה אתה מפריע? תן לה לסיים.  מר מוטי ששון:

וק זה שכל אזור הוא מתחם סגור בפני עצמו. חלק ממה שאומר אותו תיקון ח עו"ד יונת דיין:

השיקולים הם שיקולים של אותו אזור. גובה ההיטל הוא גובה ההיטל של 

 אותו האזור והשימוש בכספים הוא לאותו אזור. 

 זה חמור מאוד. מר שי קינן:

 זה החוק. זה מה שהכנסת קבעה. עו"ד יונת דיין:

 זה חוק שיוצר אי שוויון.  מר שי קינן:

 זה החוק שהכנסת קבעה.  ד יונת דיין:עו"

 בסדר. מר שי קינן:

 מבחינת היכולות הכספיות בדק את זה גם הגזבר. עו"ד יונת דיין:

 רגע, יש לי שאלה. מר שי קינן:

 אני רוצה להוסיף עוד משהו. מר אמנון ארץ קדושה:

 תיכנס, תשב כי רוצים לשמוע אותך. שב ליד צדקה.  מר מוטי ששון:

קודם כל נקודה שזוהר דיבר עליה. צריכים להבין, המצב שלנו בנושא של  ארץ קדושה:מר אמנון 

אחוז הוא גרוע. הצגנו לכם את  50היטלי פיתוח נכון להיום שאנחנו גובים 

מיליון ש"ח הכנסות  60זה גם בפעם הקודמת. שנה שעברה היה לנו בקושי 
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י יותר. לא נוכל מפיתוח. אז ברור שאם נוריד את זה המצב יהיה קטסטרופל

, עכשיו. בתנאים 2לפתח את העיר. אבל גם לשאלה שלך ניסן. אני פותח יד 

 אלף ש"ח למטר.  20-מטר. זה למעלה מ 80מיליון  1.640זה ג'סי כהן,  2

 מציעים את זה, מה. מר ניסן זכריה:

 בסדר. מר אמנון ארץ קדושה:

 זה לא נמכר. מר ניסן זכריה:

 ואם אתה שואל אותי, 2בוא, זה השוק. זה עדיין השוק יד  אבל מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון, 4, 4אני רוצה  מר ניסן זכריה:

 חבר'ה, בואו תראו. מר אמנון ארץ קדושה:

 אבל יש הערכות שמאי של עמידר. מר ניסן זכריה:

 הבניין הזה מסומן, הבניין הזה מסומן כפינוי בינוי. מר זאב ניסים:

 זה פוטנציאל של פינוי בינוי.נכון,  מר ניסן זכריה:

 זה הסיבה. זה הסיבה. מר זאב ניסים:

אמנון אני עשיתי. אמנון סליחה, אני עשיתי בדיקה של עשרות עסקאות מכר.  מר זוהר רטנר:

 לא מה שמביאים שמאי. שמאי אני לא יודע על מה הוא מסתמך.

 מר אמנון ארץ קדושה: יהודה הנשיא זה ג'סי כהן?

 אמנון, אמנון. מה שהוא עשה בדיקה, הוא עשה עסקאות בפועל.  מר מוטי ששון:

אתה דופק את ג'סי כהן, זה מה שאתה עושה שיהיה לך ברור. הוא מטעה  מר ניסן זכריה:

 אותנו פה. זה לא ג'סי כהן יוספטל, זה לא ג'סי כהן, 

 אבל הוא מביא מדגם. גב' שני כהן מסילתי:

 ר. הוא לא ערבה. נו באמת.ג'סי כהן זה משהו אח מר ניסן זכריה:

 למטר אחד.  22.500אני בדקתי. יש עסקאות שהמחירים הם  מר זוהר רטנר:

 זה ג'סי כהן? 2ניסן יהודה הנשיא  מר אמנון ארץ קדושה:

זה מה שהוא עשה חבר'ה, אלה התוצאות. חברים אני לא, חבר'ה. יש לנו עוד  מר מוטי ששון:

 מבקש. חבר'ה, חבר'ה.סדר יום עוד ארוך. ניסן, ניסן אני 

אני רוצה לשאול שאלה. בעצם מפרויקט אחד שאושר בעיר עכשיו יש כמעט  גב' שני כהן מסילתי:

מלא פרויקטים של פינוי בינוי. הפרויקט הזה שאושר בעיר לא היה לו היטל 

 השבחה בכלל.

 היה לו. מר זוהר רטנר:

 כמה היה לו? גב' שני כהן מסילתי:
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 מיליון ש"ח.  24מו הם שיל מר זוהר רטנר:

 אחוז? 50אחוז?  25לא, כמה היה לו באחוזים.  גב' שני כהן מסילתי:

 אחוז לכולם היה. 50 מר זוהר רטנר:

 אחוז. 50כולם, כל הזמן היה  מר מוטי ששון:

 עכשיו יש כפול כאילו.  גב' שני כהן מסילתי:

 . 50לא, זה  מר מוטי ששון:

 אחוז. 50-הישאר במר אמנון ארץ קדושה: אנחנו רוצים ל

 רגע. עכשיו יש כאילו יותר פרויקטים בעיר נכון? אנחנו, גב' שני כהן מסילתי:

 זה לא קשור. מר זוהר נוימרק:

אחוז לכל  50די כל מי שיודע שיהיה רגע בשקט, טוב? אז עכשיו אנחנו גובים  גב' שני כהן מסילתי:

 ?40? 30? 20הפרויקטים שכמה פרויקטים יש במספר? 

 לא, מה פתאום זה לא בצורה כזאת. יש, והר רטנר:מר ז

 פרויקטים. 10עשית לנו מדגם של  גב' שני כהן מסילתי:

 כן אבל לא כולם מתממשים בתקופה הקרובה.  מר זוהר רטנר:

כן אבל צריך להבין שכל פרויקט אני צריך להשקיע יותר כסף כי כל פרויקט  מר אמנון ארץ קדושה:

ן ועוד בתי ספר, עוד תשתיות. זה לא שעכשיו אם יש דורש ממני עוד כיתות ג

פרויקטים זה אחרת. זה כמו שיש  20לי שני פרויקטים אז זה כך ואם יש לי 

לי יותר ילדים בעיר, יותר תושבים, אני צריך לחדש את בתי הספר, תנועות 

 נוער, מתנ"סים. הכסף הולך לשם. הולך לתשתיות ולציבור.

 ור.זה משק סג מר מוטי ששון:

 אבל זה במילא לא קורה. מר שחר האס:

אחוז אז נמשיך  50לא, אבל יש צדק בדבריה. היא אומרת אם עכשיו לוקחים  מר מאיר חלבי:

 אחוז על המשך הפרויקטים.  50לקחת 

 לא, זה לא מה שאמרתי אבל בסדר. גב' שני כהן מסילתי:

אחוז וגם אם יהיה  50ים אז היא צודקת. עכשיו על האשכולות האלה לוקח מר מאיר חלבי:

 אחוז.  50עוד אשכולות בעוד חצי שנה ניקח גם 

 אין אשכולות, כל העיר פה. עו"ד יונת דיין:

 אבל זה השאלה שלה. מר מאיר חלבי:

אבל זה לא אומר שיהיה יותר כסף כי אנחנו נידרש לשים השקעות יותר  מר אמנון ארץ קדושה:

 גדולות.



 547 פרוטוקול 03.04.2022 –ליום  53מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

31 
 

 ר זה,מה שאני אומ אדר' אביעד מור:

אחוז היטל  50חבר'ה תבינו, דקה. מה שגובים היום, תן לי רגע. גובים היום  מר מוטי ששון:

השבחה. עכשיו זה משק סגור. כל מה שאתה גובה על אותו מתחם אתה 

מוציא על אותו מתחם. אתה לא יכול לנייד זכויות, לא זכויות, כסף שקיבלת 

 במתחם אחד להעביר אותו למתחם אחר. אין. 

 זה לא השאלה. ר מאיר חלבי:מ

 אחוז הוא לא יתפתח.  50ואז ייווצר מצב שבמתחמים שלא היה  מר מוטי ששון:

 כן אבל יש, מר מאיר חלבי:

 לא יקבלו היתרי בנייה כי אין לך מאיפה לממן את התשתיות. מר מוטי ששון:

 אבל זה פרויקט אחד. מר בר שי:

 אבל פה בנושא הזה, מר מוטי ששון:

רגע, רגע, אני, אפשר רגע להסביר משהו מוטי? תראו כמו שאתם יודעים בתל  יעד מור:אדר' אב

גיבורים אושרה פה תכנית התחדשות ובג'סי כהן עכשיו עובדים על תכנית 

התחדשות. בתכניות האלה אנחנו מייצרים כלכליות במיוחד בשכונות 

בלים האלה. אנחנו מייצרים כלכליות בליווי של שמאים אבל אנחנו מוג

במספר היחידות שאפשר להוסיף כי השכונה מתישהו תקרוס, כי צריך לתת 

שטחים ציבוריים, שטחים פתוחים וכושר נשיאה תנועתי. השכונות האלה 

יתחדשו ויש המון יזמים שמסתובבים שם ויש המון יוזמות שמתקדמות. הם 

ו כאן עוד לא הבשילו לכדי זה שיגיעו לוועדה חוץ מהחצב ומבצע סיני שאושר

ראיתם אותם בתל גיבורים. עכשיו כל פרויקט מביא אתו  להפקדה, בסדר?

דירות אנחנו  400-דירות ל 100-שמאשרים פרויקט מ את העומס שלו בסדר?

מייצרים צרכים ציבוריים. כל פרויקט מביא אתו את העומס שלו. עכשיו, זה 

חוק הזה לא שאי אפשר לעשות את זה. החוק הזה נועד בעיקר לפריפריה. ה

, 7-ל 1, 6-ל 1נועד למקומות שכשאתה מצופף ומצופף עדיין זה לא כלכלי. 

עדיין לא כלכלי אז אמרו בוא נוריד בהיטלי השבחה. המקומות האלה גם 

מקבלים תמיכות ממשלתיות שבחולון אין  כי אנחנו עיר איתנה, עיר 

פינוי בינוי. אפשר לעשות  4-ל 1-ל 3-ל 1עצמאית. בדקנו וראינו שתכנונית בין 

אחוז והחוכמה  50-ראינו שכלכלית יש רווח יזמי. אנחנו יכולים להישאר ב

זה לא רק להחליף בתים ישנים בחדשים. חוכמה זה לשמור על איכות החיים 

של התושבים ואם אחרי זה אי אפשר לבוא ולהרחיב כבישים ולפתח 

 . פארקים ולתת עוד גני ילדים ועוד בתי ספר זה לא איכות חיים

יש לי שאלה. אבל אם, מתח רווחים שאתה מדבר גם ביזמים הוא נכון  מר יעקב מזרחי:

להיום. המלחמה, הממשלה כרגע נלחמת בעליית מחירי הדיור. עוד שנתיים 

שלוש אבל זה ייקח שנים. באמת עושים פה פרויקטים, משחררים אדמות, 
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אלה ששילמו קרקעות והדיור, יש צמיחה של הדיור. מה אתה עושה עם כל 

 אחוז? 50

 מה זאת אומרת? מה זה קשור? אדר' אביעד מור:

 הערך שלהם ירד, הם לא בונים מחר.  מר יעקב מזרחי:

לא, זה במכר. תכנית פינוי בינוי שאתם מאשרים בסדר, מחר הועדה  אדר' אביעד מור:

המקומית מאשרת פינוי בינוי. אם אני בא אחרי זה, אני לא משלם, אני כדייר 

משלם היטל השבחה. היזם, היזם שיבוא לממש ישלם את היטלי  לא

 ההשבחה.

 השאלה אם אתה עושה כלכליות, כלכליות ליזם. כי אם המחירים יצנחו, מר יעקב מזרחי:

 אתה תמיד קובע את זה מהנקודה, אדר' אביעד מור:

 אני לא יודע אם זה יקרה, כן, יש צפי כזה.  מר יעקב מזרחי:

רוב ההשבחה נקבע שמאית בלי קשר. הוא לא משתנה עכשיו גובה ההשבחה.  עו"ד יונת דיין:

 השאלה רק איזה אחוזים יהיה ההיתר. 

 , את לא יכולה להוריד לו אחרי זה.50אם הוא שילם  מר יעקב מזרחי:

אחוז מההשבחה שתיקבע בשמאויות, לכל פרויקט ופרויקט. אתה לא  50זה  עו"ד יונת דיין:

 ה. קובע את ההשבחה עצמ

 חוק פינוי בינוי, רגע. ביקשו כאן הסבר.  אדר' אביעד מור:

 חברים רגע, אביעד רוצה להסביר משהו. מר יוסי זיידה:

זה מגרשים בבנייה רבויה.  38לא כלולה בתוך הסיפור הזה. תמ"א  38תמ"א  אדר' אביעד מור:

 יחידות דיור. 24פינוי בינוי, מותר בחוק פינוי בינוי מינימום 

 זה פינוי בינוי? 619אז כל  שי:מר בר 

. עזבו את זה, שימו את זה בצד. זה עוד 38זה מחליף את תמ"א  619לא.  אדר' אביעד מור:

פוטנציאל גידול של העיר ובגלל זה גם אומר הגזבר חבר'ה יש לי תוספת 

יחידות משמעותית שאני צריך לסחוב, אני חייב את היטלי ההשבחה מפינוי 

 בינוי כדי לממן.

 וכמה זה בתמ"א היטלי השבחה? ר בר שי:מ

 אחוז. 25זה מופחת, זה  אדר' אביעד מור:

 גם, בקושי. מר אמנון ארץ קדושה:

יש תכנית עבודה לכל פינוי בינוי שיתקיים? כאילו, איך אנחנו יודעים שזה  גב' שני כהן מסילתי:

 באמת יתקיים כל הפיתוח? כי הדברים שאתה אומר כאילו זה,

 לא, זה יתקיים. זה יתקיים. בי:מר מאיר חל
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 יש מקומות שהתב"ע, אדר' אביעד מור:

 איך אני יודעת? אני רוצה לדעת. גב' שני כהן מסילתי:

תראו, אין בחולון אין פינוי בינוי שהוא מגורים מול מגורים. אין. זו הנחיה  אדר' אביעד מור:

ה היועצת חד משמעית. תמיד זה עם צרכי ציבור, תמיד. עכשיו, כמו שאמר

המשפטית הכסף הזה שנכנס להיטלי השבחה חייב להישאר בפיתוח של 

השכונה. אי אפשר עם הכסף הזה לעשות דברים אחרים. דרך אגב זה החוק, 

 תמיד כן? אי אפשר. זהו. אנחנו מאמינים שהעירייה עובדת כמו שצריך. 

 אני רוצה, מר מאיר חלבי:

 הו אחר.החוק לא טוב אבל זה כבר מש מר שי קינן:

 זה לא אנחנו קובעים את החוקים. מר מוטי ששון:

נכון, בסדר. זה חוק שהוא מפלה כי אתה, אתה כשאתה קובע מדיניות אתה  מר שי קינן:

 מנהיג העיר. אתה רוצה לחזק את המוחלש, בחוק הקיים אתה לא יכול.

 החוק, מה שהוא אמר לך שמקבלים, מר מוטי ששון:

 על היזם לא על התושב.זה נופל  מר יעקב מזרחי:

 הם מקבלים אמרת מהממשלה וכל הדברים האלה הם מקבלים עוד, מר מוטי ששון:

 מוטי אתה יודע שפה בחולון זה פחות רלוונטי. מי מקבל מהממשלה? מר שי קינן:

לא, יש דברים מסוימים שמוגדרים פריפריה חברתית והרבה רחובות לדעתי  עו"ד יונת דיין:

בורים נכנסים לפריפריה החברתית. הם מקבלים חיזוקים בג'סי כהן ותל גי

 מהממשלה שם. לא בבנייה, בדברים אחרים. 

 את יכולה לתת לי דוגמה? מר שי קינן:

 זה היה בעולם של החינוך והרווחה. אני לא זוכרת פה ספציפית. עו"ד יונת דיין:

 אבל זה לא קשור לתחום הזה. מר שי קינן:

 לא בבנייה. אמרתי,  עו"ד יונת דיין:

 חבר'ה הכסף, שי.  מר מוטי ששון:

 יש לי שאלה. מר שי קינן:

 יש תבין, לא יהיה כסף אין התחדשות עירונית. זה מה שיש. מר מוטי ששון:

 אין לי טענה אליך. המחוקק לדעתי שגה פה, זו דעתי.  מר שי קינן:

שוטף. הם הולכים  היטלי השבחה, היטלי השבחה לא הולכים לתקציב מר אמנון ארץ קדושה:

לפיתוח של העיר. אתם צריכים להבין, זה לא, יש איסור לקחת את זה 

 לשוטף. זה ילך לבתי ספר, גני ילדים,
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 תשתיות. עו"ד יונת דיין:

 כבישים, תאורה. זה הולך לשם.  מר אמנון ארץ קדושה:

השבחה  מה שאני רציתי לומר אדוני ראש העיר, קודם כל שני שאלה לגבי מר מאיר חלבי:

בפינוי בינוי בפיכמן. ומן הצדק היה צריך להגיד לה שהעירייה שם קיבלה 

 קומה מהיזם, מעל החנויות. את זה ידעת?

 לא, לא ידעתי. גב' שני כהן מסילתי:

 מטר.  1,200 אדר' אביעד מור:

 מה? מר מאיר חלבי:

 מטר מעטפת. 1,200 מר מוטי ששון:

יד לה שגם היזם שילם השבחה וגם העירייה קיבלה אז צריך להגיד לה. להג מר מאיר חלבי:

אחוז.  50-ל 25קומה. עכשיו לעצם העניין. מדינת ישראל חוקקה חוק שבין 

 אחוז? לא משתמשים. יפה, לא משתמשים.  25-איפה אנחנו פה משתמשים ב

 אחוז פה? 25אין אזורים של  מר יעקב מזרחי:

 .60-היינו לוקחים את ה 25-60אם היו  . לקחנו את המרבי.50לא, הכול  מר מאיר חלבי:

 אחוז? 25אחוז? מה הסיבה שלא  25אבל למה לא  גב' שני כהן מסילתי:

 זה לא יספיק לך. מר אמנון ארץ קדושה:

 את צריכה להחזיק תשתיות, מאיפה תקחי את הכסף? מר מוטי ששון:

 ב אותם החוק,השיקולים שצריכים להתחשב אליהם, שהגדיר אותם, הכתי עו"ד יונת דיין:

שדיברתי עליו איגוד השמאים קבע שבחולון  21מה שאני רציתי להגיד, תקן  מר מאיר חלבי:

-. הגיעו גם ל3.2-לדירה. אף אחד מהיזמים פה בחולון לא השתמש ב 3.21

, ברקנטי בתל אביב נתנו דירה והדייר 1.7. ברמלה 2.9-אלא מגיעים ל 3.2

יודעים מקדמת דנן את ג'סי כהן.  אלף ש"ח. עכשיו, אנחנו 100שילם גם 

מקדמת דנן את תל גיבורים. אני חושב שמן הדין ומן הצדק, נאשר את 

התכנית הזאת אבל תל גיבורים וג'סי כהן נזיז אותם הצידה ואפשר 

 אחוז. 25-להשתמש ב

 אבל אתה מאיפה תביא את פיתוח התשתיות? מר מוטי ששון:

 צריך לעודד את היזם שייכנס לשם. אז גם לא יהיה. ככה אתה מר מאיר חלבי:

לא, אין לך תשתיות. מה שאתה אומר, אתה אומר שלא יהיה התחדשות  מר מוטי ששון:

 עירונית בג'סי כהן ובתל גיבורים. זה המשמעות. 

 ניסיתי, עו"ד יונת דיין:

 זה המשמעות. מר מוטי ששון:
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 50הפרויקט כדאי. הוא לא ייקח אחוז  50-עשה השמאי עבודה. אומר לך שב מר אמנון ארץ קדושה:

 אחוז, פשוט היזם יעשה יותר כסף. זו המשמעות.

יפה אבל עכשיו גם עוד דבר שכחתי, רגע זוהר, שכחתי. אתה נתת סקירה  מר מאיר חלבי:

 מאלפת שהקבלן מרוויח,

. 3.65אתה אומר דברים לא נכונים. אין דברים כאלה. שנקר המכפיל הוא  מר זוהר רטנר:

. אתה אומר דברים לא מדויקים. מתחם 4.5ב המכפיל הוא מתחם החצ

 . איפה אתה מדבר?3.6 80. הסתדרות 4.5. מתחם השיטה 2.9התותחנים 

 ?2איפה זה 

 ומה כל היזמים נתנו לעירייה? מר מאיר חלבי:

 מה זאת אומרת? מר זוהר רטנר:

 איזה קומה, מה, מו. מר מאיר חלבי:

. זוהר. אני רוצה רגע לנסות להסביר אולי שוב, אולי לא מאיר, רגע שנייה עו"ד יונת דיין:

הייתי מספיק מדויקת בהתחלה. זה גם עונה לשאלה שלך. המחוקק כשהוא 

עשו את התיקון הזה בכנסת הם הכתיבו ככה. הם הכתיבו שכל אזור הוא 

stand alone הם הכתיבו את השיקולים שצריך לבדוק בכל אזור. ערכי .

ות קיימת וצפויה וצרכי הפיתוח באותו אזור. את כל הקרקע, צפיפות יחיד

הנתונים האלה שיקלל מצד אחד שמאי העירייה, שיקלל מצד שני גזבר 

האחוז לא יספיקו לצרכי הפיתוח של אותו  25העירייה. אם אין מקור, אם 

אזור בעקבות הצפי לעליית יחידות הדיור בפינוי בינוי, לא ניתן יהיה לעשות 

 פינוי בינוי.

 אשכולות? 9-אחוז אז בשביל מה חילקנו את זה ל 50אז אם הכול גורף  ר מאיר חלבי:מ

כי בדקנו, הם עשו בדיקה לראות אולי אפשר איכשהו כן להקל והמסקנה  עו"ד יונת דיין:

 היא שלא.

 החוק מחלק את זה לחלקים. מר מוטי ששון:

 אחוז.  25החוק גם אומר  מר מאיר חלבי:

 משמעות של מניעת היטל השבחה?מה ה מר יעקב מזרחי:

 כן שי. מר מוטי ששון:

 רציתי שאלה, מר שי קינן:

 אמנון לא במקביל. שי. אביעד, אביעד. מר מוטי ששון:

 ?50, 25, 0אפשרויות?  3האפשרות שלנו כמועצה היא להחליט רק בין  מר שי קינן:

 כן. עו"ד יונת דיין:
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 על כל העיר. 50ההמלצה שלכם היא גורפת אוקיי. שאלה שנייה. אני מבין ש מר שי קינן:

 להשאיר את המצב הקיים. מר מוטי ששון:

 כן, אוקיי. עכשיו, מר שי קינן:

 אחוז בג'סי כהן, אפשר להפחית משהו.  50אבל  מר חיים זברלו:

 לא, להשאיר את המצב הקיים ולא להתייחס להחלטת המדינה. מר מאיר חלבי:

אבל מה אתה תעשה מאיפה תביא כסף? אבל מאיפה  אבל זה בא מהיזם, מר מוטי ששון:

תביא כסף? אתה לא יכול להביא כסף ממקום אחד למקום שני, אתה לא 

 יכול. זה החוק.

מוטי יש לי שאלה בנוגע, אני חושב שהיא יותר רלוונטית ליונת, בנוגע, ברגע  מר שי קינן:

וק מאפשר אחוז. האם הח 50שאני מגדיר אזור מסוים אוקיי. הגדרתי אותו 

 לי במקרים יוצאי דופן להחליף פרויקט ספציפי בתוך העיר?

 לא. עו"ד יונת דיין:

 שנים.  5-שנים. ברגע שנותנים בו החלטה, ההחלטה נכונה ל 5אי אפשר  מר זוהר רטנר:

 זאת אומרת אין פרצה בחוק שנותנת להחליף פרויקט, מר שי קינן:

 שנים היא תהיה. 5 01.05.22-לך, מהכל תכנית שתאושר מהיום ואי מר זוהר רטנר:

 ' זה יישאר.24ואם תהיה בועה בענף הנדל"ן בשנת  מר מאיר חלבי:

שנים על  3אתה יכול להגיד יזמים, יזמים שעוד לא קיבלו אישור ועובדים  מר יעקב מזרחי:

 הפרויקט לקבל אישורים, נותנים להם עכשיו עוד סטירה?

 יש הוראות מעבר.  עו"ד יונת דיין:

 הם נמצאים באותו מצב. מר יעקב מזרחי:

למה הם באים לפה? כי יש פה רווחיות. למה הם באים לפה  למה סטירה? מר זוהר רטנר:

 כולם, כי הם יודעים שהם מרוויחים. 

 מה שיש היום ליזמים, היזמים שבנו היום, מר יעקב מזרחי:

ג'סי יושקע בג'סי,  אבל החוק הזה פוגע בחלשים. כי רק מה שמתקבל תוך מר שי קינן:

 ורק שמתקבל בתוך תל גיבורים לתל גיבורים. אתה לא יכול,  אתה מבין?

 רגע אתה יכול להבטיח, אמנון אפשר להבטיח באותו, מר יעקב מזרחי:

 אני רוצה להעלות הצעה להחריג את ג'סי כהן ואת תל גיבורים.  מר מאיר חלבי:

שגבית נאמר בג'סי כהן, גבית השנה בג'סי כהן אמנון יש לי שאלה. אותו מס  מר יעקב מזרחי:

 המיליון שגבית באזור ג'סי כהן שייכים רק לג'סי כהן? 20מיליון. כל  20

 רק ג'סי כהן.  מר מוטי ששון:
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 חברים אני רוצה לסכם את זה. חברים מה אתה רצית להגיד אמנון? מר מוטי ששון:

 היטל ההשבחה שנשאר מאותו אזור. לא, הייתה פה שאלה בנושא של  מר אמנון ארץ קדושה:

כן, אלה הוראות תיקון חקיקה. אמרתי את זה כבר כמה פעמים. אלה  עו"ד יונת דיין:

ההוראות של התיקון חקיקה הזה. כל אזור שנקבע הוא מתנהל בפני עצמו 

כאזור. הרעיון היה דרך אגב כנראה של הכנסת, צריך לשאול אותם, אבל 

 2ואזור אחר ישלם פי  25שלא יהיה אזור אחד כנראה הוא היה בדיוק זה. 

. אותו אזור, הגדרנו אשכול או אזור, balanceויממן ואותו. רצו לשמור על 

same same ,האזורים המוגדרים פה, תקרא להם אשכול תקרא להם אזור .

 הם תאים סגורים. הם מתנהלים בצורה סגורה.

 המיליון הולכים לג'סי כהן? 20מיליון, כל  20יונת אם גבית השנה בג'סי כהן  מר יעקב מזרחי:

 בהיטל השבחה של פינוי בינוי כן.  עו"ד יונת דיין:

 חברים,  מר מוטי ששון:

 אפשר לדעת מה צפי ההכנסות? גב' שני כהן מסילתי:

חברים אני רוצה לסכם. זאב ניסים אני רוצה לסכם. זוהר, שב. חברים.  מר מוטי ששון:

חברים אני רוצה לסכם את הסיפור הזה. יש כאן סליחה, זאב. ניסן תשב. 

הצעת החלטה מבוססת על החלטת הממשלה על תיקון החקיקה 

שהמשמעות שלה שאנחנו נטיל היטל השבחה לאזורים מסוימים כאשר 

אחוז היטלי ההשבחה  50הצעה של אנשי המקצוע שלנו מדברת להשאיר את 

ר אחר. אי אפשר לנייד כי זה טוב לכולם. אי אפשר לנייד מאזור אחד לאזו

אחוז היטל השבחה לאזור שאתם רוצים אולי לתת לו  50מאזור שהוא שווה 

אחוז היטל השבחה. זה לא עובר, אי אפשר. זה בניגוד  25אחוז הנחה,  25

 לחוק. לא אנחנו קבענו את זה.

 לא, את האשכולות מי קבע? מר זאב ניסים:

 ר על כל העיר. אתה מאשר את כל העיר.עזוב כרגע אשכולות, אני מדב מר מוטי ששון:

 את יוספטל יחד עם ג'סי כהן, מר זאב ניסים:

 עזוב אותי מיוספטל. מר מוטי ששון:

 אחוז.  50אבל הוא עושה גורף  מר שחר האס:

 אבל זה מטורף ג'סי כהן. מה, מה,  מר ניסן זכריה:

 שי אתה מפריע לי. רגע חבר'ה אני מבקש, חבר'ה אני מסכם את הדברים.  מר מוטי ששון:

 אבל ההשקעה ביוספטל היא הרבה יותר מג'סי כהן. מר ניסן זכריה:



 547 פרוטוקול 03.04.2022 –ליום  53מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

38 
 

עזוב את המתחם הזה, חכה רגע. שי אתה מדבר. תן לי. חבר'ה, יש כאן  מר מוטי ששון:

דברים ברורים. זה או לפתח את השכונות או להשאיר אותן על הנייר בלי 

ף כי אסור להעביר לשם כסף. התחדשות עירונית כי אין מי שיעביר לשם כס

זה לא יעבור ממתחם אחד למתחם שני. לא הייתי רוצה לראות לא את ג'סי 

 כהן ולא את תל גיבורים נשארים במצב הקיים.

 אף אחד לא נגד, אז מה הבעיה לא הבנתי.  מר שי קינן:

 אז אני רק אומר, מר מוטי ששון:

ה. העניין שלנו הוא לא כרגע לתקוף יש בעיה אחרת, אפשר לשאול שאלה? יפ מר שי קינן:

את החוק. זה חוק, מצב קיים, מצב נתון. השאלה היא אחרת. האם לנו 

כמועצה, כעירייה, יש לה סמכות לקבוע איזה שכונות הן מהוות אזור אחד? 

אני יכול להחליט שג'סי כהן  האם החוק מחייב אותי בסמיכות גיאוגרפית?

 ה ואז להרים אותה.מצורפת לאגרובנק ולעוד שכונה חזק

יש מינימום גודל של תא שטח והוא צריך להיות תא שטח. הוא לא יכול  עו"ד יונת דיין:

 להיות איים מפוזרים.

 הוא חייב להיות תא שטח שיש בו רצף טריטוריאלי, גיאוגרפי? מר שי קינן:

 כן, זה תא שטח. אחרת זה לא תא שטח, זה אחרת איים. עו"ד יונת דיין:

 זאת אומרת אני לא יכול ליצור תמהיל בין שכונה חזקה לשכונה חלשה? ן:מר שי קינ

 למה לא יכול? מר בר שי:

 היא אומרת זה החוק. מר מוטי ששון:

 לא אבל אתה יכול לשים תב"ר לא בהכרח מהתקציב של ההשבחה.  מר בר שי:

 עוד דבר, עו"ד יונת דיין:

אחרים ממקום מסוים? למה? לקחת  מה אתה מצפה, שאני אעביר למקומות מר מוטי ששון:

 מאזור אחר? למה? אוקיי חברים. 

 אני רציתי לפני כן, לפני כן רציתי להגיד משהו. ההצעה,  מר מאיר חלבי: 

 חברים.  מר יוסי זיידה:

, זאת 50-אחוז ל 25ההצעה של מדינת ישראל לבוא ולהטיל השבחה בין  מר מאיר חלבי:

היא על מנת לדחוף את  50הוא  המקסימום 25אומרת המינימום הוא 

ההתחדשות העירונית ברחבי המדינה ובחולון בפרט. עכשיו, אנחנו מה 

 האחוז, 50לקחנו את המספר הגבוה, את  עשינו?

 את הקיים. מר מוטי ששון:
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את הקיים, אוקיי. אבל ההחלטה של הממשלה הייתה אחרי הקיים. החלטת  מר מאיר חלבי:

 הממשלה הייתה אחרי הקיים.

 זה היה בעיקר בצפון ובדרום, מר זוהר נוימרק:

 בפריפריה. מר מוטי ששון:

אחוז, לא דוחפים  50-אחוז. אנחנו משתמשים ב 50-ל 25אני מדבר על חולון.  מר מאיר חלבי:

 את ההתחדשות העירונית בשכונות מצוקה כמו תל גיבורים,

 מה זה לא דוחפים? מר מוטי ששון:

 י רוצה שזה יירשם בפרוטוקול. תל גיבורים,זה דעתי. אנ מר מאיר חלבי:

 הוא יצביע אבל מאיר בסוף. זה, זה, זו השאלה איך תצביע.  מר שחר האס:

 חבר'ה, מר מוטי ששון:

 לא רק להגיד לפרוטוקול.  מר שחר האס:

 שמענו אותך שחר, תסיים. מר מוטי ששון:

 25לטה של הממשלה בין אני אומר שמן הדין ומן הצדק, מאחר וגם יש הח מר מאיר חלבי:

אחוז להשבחה על מנת לקדם את ההתחדשות העירונית, יש לנו,  50-ל

 המועצה סוברנית להחליט להזיז הצידה שתי שכונות מצוקה.

אתה לא יכול לקבל החלטה שאתה פוגע, תן לי רגע. אתה אמרת, גמרת את  מר מוטי ששון:

ג'סי כהן ובתל דבריך? סיימת. אתה מה שאתה אומר כרגע, אתה פוגע ב

 אחוז היטל השבחה אין לך כסף לממן את התשתיות. 25-גיבורים. כי ב

 אחוז, יחשוב פעמיים אם להיכנס. 50אבל מחר יזם יידע  מר מאיר חלבי:

 שמעת מה שאמרתי לך? מר מוטי ששון:

 מוטי איזה תשתיות יש בג'סי כהן שאתה רוצה לפתח? מר ניסן זכריה:

 ר, גם גני ילדים, גם בתי ספ מר מוטי ששון:

 הארצות איזה תשתיות? חבר'ה אתם הורסים לנו, 4מוטי רחוב  מר ניסן זכריה:

 תדאג ליזמים, תדאג לתושבים. ניסן. מר מוטי ששון:

 איזה תשתיות? מר ניסן זכריה:

ניסן אל תדאג ליזמים, תדאג לתושבים. לא יהיה שם התחדשות עירונית. אני  מר מוטי ששון:

 מודיע פה, ניסן תן לי רגע.  מודיע לך, אני

 אל תתחיל לי עם הדמגוגיה שלך. מר ניסן זכריה:

 מה שאתם עושים אתם פוגעים בהתחדשות, מר מוטי ששון:

 אתה פוגע בג'סי כהן במכוון. מר ניסן זכריה:
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העירונית בג'סי כהן ובתל גיבורים ולא תהיה שם התחדשות עירונית ולא  מר מוטי ששון:

לתשתיות. אני אומר את זה, נרשם בפרוטוקול בבקשה.  יהיה מקור מימון

אני מעמיד את זה להצבעה של החברים. זו ההחלטה. מועצת העיר לאחר 

שבחנה את דעת הגורמים המקצועיים בהסברי בניין ערכי הקרקע, צפיפות 

יחידות הדיור והצפויה בכל אחד מהאזורים וצורכי הפיתוח שידרשו בעקבות 

עתידית מחליטה להטיל על כלל הפרויקטים של פינוי התחדשות העירונית ה

אחוז לגבי כל תכניות  50בינוי בכל אזור העיר חולון היטל השבחה בשיעור 

שנים  5פינוי בינוי שהוגש לוועדה המקומית במועד קביעתם ועד תום 

 מהמועד הקובע.

 מוטי כל הכסף הולך לפיתוח? מר קובי מכלוף:

 כן. מר מוטי ששון:

 העירייה לא יכולה להשתתף בו? כלוף:מר קובי מ

, 5, 4, 3, 2, 1לא, לא יכולה להעביר. רק לפיתוח של המקום. אוקיי מי בעד?  מר מוטי ששון:

נגד. מי נמנע? זאב.  6, 5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6

 זר. . אני עובר לסעיף הבא. בבקשה, חוק העאושרנגד, אין נמנעים.  7

 

  2022 -חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון()תיקון( התשפ"ב  .5

הסעיף הבא זה תיקון לחוק עזר מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון.  עו"ד יונת דיין:

מדובר, זוהר תודה. מדובר בשני תיקונים קטנים בתוך הסעיפים שעוסקים 

אחד מבהיר ליתר ביטחון ולמען באגרת פסולת עסקית, הפסולת העודפת. 

הסדר הטוב את הגדרת המפעל. היא הגדרה רחבה שכללה מספר דוגמאות 

כרשימה פתוחה. בעקבות שיח וסיג עם כמה גופים ממשלתיים מצאנו לנכון 

רק להבהיר אותה יותר. היא לא משנה את היקף החיוב, רק מבהירה. העניין 

 יון לגבי מקדם המחזור. זהו. השני הוא בעקבות פסיקה של בית המשפט העל

 אוקיי. חברים יש שאלות או שנצביע? בבקשה עינב. מר מוטי ששון:

בדברי הסבר כתוב שאתם מרחיבים את ההגדרה של מפעל. לכל חנות, עסק,  בשארי:-גב' עינב קפלן

 כל דבר שיהיה, אוקיי. זה נכון?

ספק את ההגדרה שוב. זאת  אני הסברתי כרגע. אנחנו מבהירים למען הסר עו"ד יונת דיין:

הגדרה פתוחה שוב. זו רשימה פתוחה בעקבות שיח וסיג עם כמה גופים 

ממשלתיים מצאנו לנכון רק להבהיר את זה. זה לא משנה את היקף החיוב 

 או היקף ההיתר הקיים, זה רק מבהיר לצרכי נוחות הגדרתית.

 זה בעצם,  מר בר שי:
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חוק העזר הזה מדבר על העלאת החיוב על העסקים מה  אבל זה למעשה, בשארי:-גב' עינב קפלן

 שכבר קיים כן?

 כן, כן. עו"ד יונת דיין:

 אוקיי. בשארי:-גב' עינב קפלן

והנקודות, נקודות זיכוי זה אנחנו מעלים את הכמות כדי שיהיה יותר מחזור  מר בר שי:

 בעצם?

לאיכות הסביבה ומשרד  יש בתוך התחשיב שקבעו, שיתוף פעולה בין המשרד עו"ד יונת דיין:

הפנים באישור כל הגורמים שם במדינה, היה מעורב בזה גם משנה ליועץ 

המשפטי בזמנו. הם נתנו מקדם מחזור מסוים. התאחדות המלונות בישראל 

הגישו בג"צ כנגד זה. בסופו של יום בית המשפט העליון קיבל עמדה ושינה 

 נו.את מקדם המחזור אז אנחנו מעדכנים אותו גם אצל

 המקדם אומר שצריכים למחזר יותר.  מר בר שי:

אוקיי, מי בעד חוק העזר לחולון מניעת מפגעים ושמירת הנזק והניקיון  מר מוטי ששון:

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 2022התשפ"ב  )תיקון(

אני עובר לסעיף  .אושרנמנעים.  2בעד. מי נגד? מי נמנע?  19, 18, 17, 16, 15

 הבא. 

 

הארכת תוקף(   –חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון()תיקון  .6

  2022 -התשפ"ב 

הסעיף הבא הוא למעשה הארכת תוקף של סעיף הגבייה על אותו תיקון עד  עו"ד יונת דיין:

'. אני לא 22', סליחה 21לדצמבר  31-לסוף השנה הנוכחית. זאת אומרת ה

עת מי מכם ליווה אותי פה בכמה שלבים ושנים, זה עניין שמתגלגל מאז יוד

. כל פעם תחשיב זמני ואישור זמני ואנחנו נמצאים אני מקווה בישורת 2012

האחרונה ושלאורך השנה נוכל לייצר תחשיב חדש כבר שיהיה לכמה שנים 

 ברצף. כרגע זה עד סוף השנה, כן. 

עזר לחולון מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון על אוקיי, מי בעד חוק  מר מוטי ששון:

', בוא נגיד 22עד לסוף השנה? עד סוף  2022תיקון הארכת תוקף התשפ"ב 

, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1. מי בעד? 31.12.22

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנמנע.  1בעד. מי נגד? מי נמנע?  20, 19

 

  2022חלוקת הקצבות לאגודות הספורט בוגרים ונוער לשנת  .7
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. 2022אישור מועצה לחלוקת הקצבות לאגודות הספורט בוגרים ונוער לשנת  מר מוטי ששון:

קיבלתם את ההמלצה ועל פי מכתבה של אביבה שרון. על פי מכתבה של 

 . מי בעד?15.03.22-אביבה שרון מה

 רגע, שנייה. מר בר שי:

 יש שאלות. ר מטלון:גב' אלינו

 מתי נקבע הניקוד? נכון לאיזה תאריך נקבע הניקוד שרשום בסעיף הזה?  מר בר שי:

 .2022 מר עצמון קצב:

כלומר, כל נגיד ההישגים של הפועל חולון  ' נקבע הניקוד?21לא, סוף דצמבר  מר בר שי:

 עכשיו הם לא בניקוד הזה?

 נכון. לא, הניקוד בנפרד.  מר עצמון קצב:

 אה. ר בר שי:מ

יש תקציב בסיסי והישגיות. מסתכלים בסוף שנה במאי, אנחנו בודקים את  מר רחמי בינוני:

 ההישגיות.

שאלה. ראיתי פה שרשום לעמותה לקידום כדורגל בחולון ירמיהו בסעיף  גב' אלינור מטלון:

אלף נכון? למטה רשום מענק חד פעמי מינוס  441, 44הראשון הקצבה הוא 

אלף. תעשה לי בבקשה פה  150רשום בצד ימין עמותה לקידום זה אלף ו 250

 סדר.

 אני אסביר. מר רחמי בינוני:

 תתקרב, תתקרב הוא לא שומע אותך. תשב ליד עינב. מר מוטי ששון:

אלף ש"ח פלוס  400זה אותו סכום בסוף. יש לנו תבחין שהאגודה מקבלת  מר רחמים בינוני:

 150, 250תקציבי עשה פה את החלוקה, מכירת כרטיסים. אז פשוט הבקר ה

 . 441-. זה מסתכם ל41-ועוד ה

 ?matchingכלומר גם  גב' אלינור מטלון:

 כן. מר רחמים בינוני:

 , גם המענק?matching-גם ה גב' אלינור מטלון:

 גם המענק, נכון. מר רחמים בינוני:

 ?441-וזה נותן את ה גב' אלינור מטלון:

  בדיוק. מר רחמים בינוני:

 מתוך כמה כרטיסים? גב' אלינור מטלון:

 אלף. 41 מר עצמון קצב:
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 אלף כרטיסים? 41 גב' אלינור מטלון:

 לא, כסף. מר רחמים בינוני:

 אה, אוקיי. תגידו כרטיסים, בעלות.  גב' אלינור מטלון:

, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אוקיי. אז מי בעד?  מר מוטי ששון:

. אני עובר לסעיף אושרבעד. מי נגד? אין נגד. נמנע ניסן כן? אחד נמנע.  20, 19

 הבא. 

 

 ניצן  –מחיקת חובות בהסדרי פשרה  .8

בקשה לאישור מועצת העיר מחיקת חובות בהסדרי פשרה. מכתבו של ניצן  מר מוטי ששון:

ש לכם . קיבלתם, י2022במרץ  15ירושלמי מנהל מערך חזות העיר מיום 

 שאלות? יש לכם את הרשימה. 

מדובר במקרה אחד שבעקבות שריפה של העסק, גם השלטים, ולכן הגיעו  עו"ד יונת דיין:

 לפשרה. זה אושר בוועדות פשרות.

 אוקיי. מי בעד? רגע, אתם בעד? אז בעד.  מר מוטי ששון:

 ?6זה גולדה מאיר  מר בר שי:

 , כן.6זה גולדה מאיר  מר שחר האס:

 בעד.  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 טי ששון:מר מו

 רגע מוטי יש לי שאלה. מדובר על העסק שנשרף נכון?  גב' אלינור מטלון:

 מה? מר מוטי ששון:

 זה הבלן הזה, המקום שנשרף נכון? מר שחר האס:

 זה המקום שנשרף? גב' אלינור מטלון:

 זה המסעדה שנשרפה? :מר שחר האס

 אני לא יודע, אני לא יודע. מר מוטי ששון:

 לא זכור לי זה בבלנה, שנייה אני אסתכל.  עו"ד יונת דיין:

 רגע הבלנה נמצא בתביעה משפטית. מה זה קשור? זה דיון אחר.  מר יעקב מזרחי:

 לא, זה, כן.  עו"ד יונת דיין:

 בלנה נכון? מר שחר האס:

 '. 20ץ מר עו"ד יונת דיין:

 הבן אדם נשרף לו שם העסק. מר שחר האס:
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 . 2020'. זה חוב של 20זה חוב של שנת  עו"ד יונת דיין:

 אוקיי. וזה היה אחרי השריפה נכון? מר שחר האס:

 '. 19אבל זה נשרף במאי  גב' אלינור מטלון:

 שנייה זה היה אחרי אירוע השריפה נכון? מר שחר האס:

 העסק נשרף,נכון.  גב' אלינור מטלון:

אז הבן אדם איבד את כל רכושו, את המסעדה שלו שהשקיע בה לא מעט  מר שחר האס:

 כספים,

 יש לו ביטוח אתה יודע? עו"ד יונת דיין:

 מה זה? מר שחר האס:

 אתה יודע שיש לו ביטוח? הוא קיבל שיפוי. עו"ד יונת דיין:

 הוא לא היה רישוי עסק שם.  מר שחר האס:

אני יודעת שיש לו ביטוח, אני יודעת שחברת הביטוח חזק בתמונה גם מול  עו"ד יונת דיין:

 המדיטק.

ש"ח. אתם  834גם מול המדיטק? אוקיי. בכל מקרה סכום החוב פה הוא  מר שחר האס:

מוחקים פה כאילו חובות של אנשים בהסדרי, במיליונים ובן אדם שנשרף לו 

האלה. נשמע לי  800-ש"ח במקום ה 183-העסק אז אתם מורידים את זה ל

 שאפשר להגיע להסכם פשרה קצת יותר,

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 ש"ח. 800 מר שחר האס:

זו הייתה ההחלטה של הועדה. מי בעד? ההחלטה של הועדה. מי בעד  מר מוטי ששון:

. בעד, מי 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, בבלי, 1ההחלטה? 

 נגד. מי נמנע? ואתה יעקב מה? 4, 4, 3, 2, 1 לטת הועדה?נגד? מי נגד הח

 אני בעד ההחלטה, אמרתי. מר יעקב מזרחי:

אני עובר לסעיף הבא. מצ"ב דו"ח ועדת השקעות לתקופה  .אושראוקיי,  מר מוטי ששון:

 . 2021ספטמבר -יולי

 לא רגע, קודם זה מדיניות ההשקעות.  עו"ד יונת דיין:

 ות ההשקעות.מדיני מר יוסי זיידה:

. תשב, שב ליד צדקה. זה 2022כן, בבקשה אמנון מדיניות ההשקעה לשנת  מר מוטי ששון:

 רק הודעה.

 לא, על המדיניות זה הצבעה. עו"ד יונת דיין:
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 2022מדיניות השקעות לשנת  .9

 10טוב, לגבי המדיניות אז אנחנו פועלים לפי חוזר מנכ"ל שמאפשר לנו עד  מר אמנון ארץ קדושה:

אחוז  25אחוז אג"ח קונצרני כמו שכתבנו לכם, עד  40-חוז מהמניות וא

ומעלה. בעקרון אנחנו מחליטים  AAנוספים בדירוג  15ומעלה ועוד  Aבדירוג 

לפי מצב השוק האם, איך, איזה תמהיל מה שנקרא נכון לאותה התקופה 

 בהתאם למצב השוק. שאלות לגבי זה? 

 פן ישיר לא?לא עושים את זה באו מר זאב ניסים:

מנהלי תיקים שעובדים איתם. ביניהם יניר לפידות, הראל,  7אנחנו, יש לנו  מר אמנון ארץ קדושה:

 פעילים. 

 ממשיכים במדיניות של החברה האחרונה? מר שי קינן:

אנחנו עושים בעצם בדיקה של התשואות של כל מנהלי התיקים האלה.  מר אמנון ארץ קדושה:

. כל החברות נותנות תשואה יפה. הייתה תשואה, בינתיים הם עובדים יפה

הייתה חברה אחת שלא נתנה תשואה יפה בנושא של הכספים של הפנסיה 

 והחלפנו אותה. 

על פי מכתבו של אמנון ארץ  2022אוקיי. מי בעד מדיניות השקעה לשנת  מר מוטי ששון:

 קדושה גזבר העירייה,

 לא צריך לאשר. מר אמנון ארץ קדושה:

 לא צריך לאשר. צ'פליצקי: גב' נעה

 ?2022מינואר  מר מוטי ששון:

 מדיניות כן? מר אמנון ארץ קדושה:

 על מה? מר בר שי:

 מדיניות ההשקעה, מה שהוא דיבר. מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אבל לא צריך להצביע בשביל זה בכלל. מר זאב ניסים:

 מדיניות כן. מר מוטי ששון:

 זה רק הודעה. מר זאב ניסים:

 , 2, 1במדיניות כן.  ר מוטי ששון:מ

 זה לא כבר בוצע? מר בר שי:

בעד. מי נגד? מי  15, מה אתכם שי? 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3 מר מוטי ששון:

 ,12, זאב? 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, רגע. 1נמנע? מי נמנע? 
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 בעד, בעד. מר זאב ניסים:

אני עובר נמנע. תודה רבה,  1בעד. מי נמנע?  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12 מר מוטי ששון:

על פי  2021ספטמבר -עכשיו דו"ח ועדת השקעות לתקופת יולילסעיף הבא. 

 . בבקשה.2022למרץ  9-מכתבו של גזבר העירייה אמנון ארץ קדושה מה

 

  2021ספטמבר -דו"ח ועדת השקעות לתקופת יולי .10

 2021דצמבר  –ובר דו"ח ועדות השקעות לתקופת אוקט .11

 ' וגם21ספטמבר -צירפנו לכם שני דו"חות של ועדת השקעות. גם יולי מר אמנון ארץ קדושה:

 . יש שאלות עליהם? 2021דצמבר -אוקטובר

 אוקיי, זה רק דיווח. אנחנו עוברים לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

ורה לי החוק הזה מוטי יש לי שאלה לפני זה, אפשר? אני מצטער אבל אני ח מר שי קינן:

 מאוד מטריד אותי.

 איזה חוק? מר מוטי ששון:

היטל השבחה, כן. אז יש לי שאלה ליועצת המשפטית. מאחר ואנחנו גם ככה  מר שי קינן:

, 0, שכונה אחת 25אחוז. לא הגדרנו שכונה אחת  50-הגדרנו את כל העיר ב

 .50שכונה אחת 

 השארנו את המצב הקיים. מר מוטי ששון:

בדיוק, הגדרנו כל העיר קומפלט. האם יש מניעה משפטית להגדיר את כל  קינן:מר שי 

 העיר אזור אחד ואז אני יכול להעביר כסף למי שאני רוצה בתוך העיר?

 אני לא חושבת. עו"ד יונת דיין:

למה? אם, אם אין שינוי בהיטל אז למה אתה לא יכול להגדיר את כל העיר  מר שי קינן:

 אזור אחד?

קודם כל, כל התחום שהוא לא מגורים הוא לא יכול להיות בתוך אותו אזור  נת דיין:עו"ד יו

 כי זה מדבר רק על פינוי בינוי של מגורים.

 אז אני מחליט שכל אזור המגורים יהיה, מר שי קינן:

בראש שלי מדובר בחוק על מתחמים בלשון מפורשת אבל שנייה אני אפתח  עו"ד יונת דיין:

 אותו. 

 אבל הדרישה של הממשלה זה לחלק את זה באשכולות. חלבי:מר מאיר 

 השאלה אם זה דרישה בחוק. מר שי קינן:

 האשכולות נתונים. מר זאב ניסים:
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למה  50אני מבין את הדיפרנציה. אבל אם זה שני  50-ו 25אם יש לך אזור של  מר שי קינן:

 לא יכול להיות אזור אחד?

 כהן ואת מרכז העיר, אם אתה לוקח את ג'סי מר זאב ניסים:

, מכתבו 2021טוב אוקיי. אני ממשיך לסעיף הבא. עדכון תקציב רגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 . רחמים אתה רוצה להגיד? 15.03.2022-של גזבר העירייה מה

 

 2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .12

בהנחות . פשוט יש פה תוספת 18,691,619אנחנו מדברים פה על תוספת של  מר רחמים בינוני:

מיליון. אם יש שאלות אני  13מיליון,  12ופטורים מארנונה בעיקר. יש לנו פה 

 אענה. 

 אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 סומכים על רחמים. מר מאיר חלבי:

.מילש"ח, סך ההכנסות 1,562,661,694-הכנסות והוצאות מסתכמות ל מר מוטי ששון:

 וההוצאות. 

, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מה אתכם צעירים? תחליטו. 1 מי בעד?                                     

 . ניסן אתה?5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? אין. מי נמנע?  17, 16, 15, 14, 13

 נמנע, נמנע. מר ניסן זכריה:

רגיל עדכון התקציב ה אני עובר לסעיף הבא. סעיף הבא, .אושרנמנעים.  6 מר מוטי ששון:

 . בבקשה. 2022לשנת 

 

 2022עדכון תקציב רגיל לשנת  .13

. בעיקר הכנסנו פה את כל התוספות 4,445,767אנחנו מדברים על תוספת של  מר רחמים בינוני:

שקיבלנו ממשרדי ממשלה, נאמני קורונה. קיבלנו פה מהרווחה מאבטחים. 

 תקן של רכז מעורבות חברתית. יש שאלות?

 לי שאלה. של הרווחה, מאבטח, לאיפה זה?יש  גב' אלינור מטלון:

משרד הרווחה תקצב מאבטח ורכב סיור כדי לתת סיוע לכל עובדי הרווחה,  מר רחמים בינוני:

 לשמור עליהם אז גם עיריית חולון קיבלה את זה.

 איפה זה נכנס? לתוך השיטור, לתוך הסיור? גב' אלינור מטלון:

 לא, לא, לא. מר רחמים בינוני:

 רכב נפרד של הרווחה? ור מטלון:גב' אלינ



 547 פרוטוקול 03.04.2022 –ליום  53מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

48 
 

רכב נפרד לרווחה שילווה את העובדים הסוציאליים למי שצריך עזרה  מר רחמים בינוני:

 בשמירה והוא ילווה אותם למקומות.

 24/7כלומר תקן חדש, רכב חדש. הכול ממשרד הרווחה. הוא נותן להם מענה  גב' אלינור מטלון:

 או לפי המשמרות?

 אני מניח שלפי המשמרות כנראה. מר רחמים בינוני:

 אוקיי. גב' אלינור מטלון:

 אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 של ביטוח אש. 765רגע, רק  מר בר שי:

אבל כי הספר  2021כן, זה פשוט יש גידול. אנחנו עדכנו את זה כבר גם בשנת  מר רחמים בינוני:

 היה מוכן כבר אז עכשיו אני מגיש את ההגדלה.

 הבנתי. ורכזת מעורבות חברתית לאגף קהילה, מה התפקיד שלה? מר בר שי:

קיבלנו את זה, זה הכנסה שקיבלנו מהמשרד. כן. המשרד לשוויון חברתי יש  מר רחמים בינוני:

 לנו את זה בהכנסה ויש לנו את זה בהוצאות.

על פי מכתבו של  2022אוקיי. מי בעד אישור עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

, מיליון 1,519-שמסתכם ב 20.03.2022-גזבר העירייה אמנון ארץ קדושה מה

, 1בצד ההכנסות בצד ההוצאות. אוקיי מי בעד?  1,512,890,767סליחה,  ₪

, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, יעקב? 2

 .אושר. אוקיי, 6, 5, 4, 3, 2

 תבקשתי לעדכן אותך שמה שרחמים דיבר עליו זה התקן. נ עו"ד יונת דיין:

 אוקיי, אני עובר לסעיף הבא. מר מוטי ששון:

 לעובדים שצופים בנו. עו"ד יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא,  מר מוטי ששון:

 .2022עדכון תקציב הרגיל לשנת                                       

 מה אמרת?שמה?  שמה? גב' נעה צ'פליצקי:

 מה שרחמים מעלה זה התקן. עו"ד יונת דיין:

 סליחה, לא רלוונטי ואני מבקש. מר מוטי ששון:

 אנחנו רוצים לדעת למה יש, למה? גב' שני כהן מסילתי:

 אני לא יודע מה היא אומרת, אני כרגע מנהל את הישיבה. מר מוטי ששון:

 סליחה. אני אסביר את מה שהיא אמרה, דקה,  מר רחמים בינוני:
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סליחה, אני לא, מה שקורה ברשתות לא מעניין אותי. אני עכשיו מנהל את  מר מוטי ששון:

הישיבה. אני עובר לסעיף הבא. מי שרוצה בסוף הישיבה יכול לשאול כל מיני 

 שאלות.

 אבל זו שאלה שעלתה פה. גב' שני כהן מסילתי:

אני מנהל את הישיבה, לא יודע  איזו שאלה? אני לא יודע על מה את מדברת. מר מוטי ששון:

על פי  2022איזו שאלה שאלו אותה, מי שאל. עדכון על תקציב רגיל לשנת 

 מכתבו של גזבר העירייה. 

 עברנו את זה. מר יעקב מזרחי:

 לא, לא, לא. מר רחמים בינוני:

 מסתכם, 29.03.2022-אני מדבר על עדכון התקציב הרגיל מ מר מוטי ששון:

 

 2022ל לשנת עדכון תקציב רגי .14

העירייה קיבלה, העירייה קיבלה תקן נוסף לאיוש מלווה לעולים דוברי  מר רחמים בינוני:

רוסית ואוקראינית. זה לא עלה לוועדת כספים כי קיבלנו את זה עכשיו 

ואמרנו שחבל להעלות את זה. מימון מלא ממשרד הקליטה. אז כמו שאתם 

 . 1,512,962,767-ל 1,512,890,767-אלף ש"ח. מ 72רואים השינוי הוא 

 רחמים זה אצלך? גב' אלינור מטלון:

 אוקיי. מר מוטי ששון:

 זה בעדכון שקיבלתם, כן, זה בעדכונים.  מר רחמים בינוני:

 ?2022טוב מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 רגע.  גב' שני כהן מסילתי:

 אנחנו הבאנו למועצה כדי לקלוט אותו. פשוט חבל לא לקלוט את הזה,  מר רחמים בינוני:

על פי מכתבו של גזבר  2022טוב, אוקיי. מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

-שמסתכם בצד ההכנסות וההוצאות ל 29.03.2022-העירייה מ

, 2, 1 מילש"ח, הן בצד ההכנסות הן בצד ההוצאות. מי בעד? 1,512,962,767

בעד. מי נגד? אין  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10 ,9, 8, 7, 6, 5, 4, 3

. אוקיי אני אושרנמנעים.  2נמנעים כן?  2נגד. אחד נמנע, כן ניסן, אחד נמנע. 

 עובר לסעיף הבא. 

 

 2022עדכון תב"רים לשנת  .15

 .ש"ח כן רחמים, תציג.7,082,837-התב"רים מסתכמים ב מר מוטי ששון:
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, אז יש פה בעיקר, רוב התב"רים זה הכנסות שקיבלנו ממשרדי ממשלה. כן מר רחמים בינוני:

 אם יש פה שאלות אני אענה. 

 חתך המעורבות של משרד התחבורה, סתם. מר בר שי:

 כן, בוא אני אסביר. יש פה את הפרויקט של הרוקמים מערב רמות השקעות. מר רחמים בינוני:

 זאב, זאב, זה מפריע. מר מוטי ששון:

מיליון של מסלול אופניים. מה שקרה שעדיין לא נפתחו הבקשות  1.5ויש כאן  ם בינוני:מר רחמי

במשרד התחבורה והקבלן עובד. אז כדי שנשלם לקבלן ובהמשך אנחנו נגיש 

 את הבקשה לקבל את, שנקבל את ההרשאה אנחנו נעביר חזרה את הכספים.

 ולגבי התאורה בקריית הספורט? מר בר שי:

כל אלה כספים שקיבלנו, אתה רואה  זה, כל זה, איפה מחלקת ספורט? י:מר רחמים בינונ

 פרויקטים שקיבלנו. 4קיבלנו ממשרד המדע, תרבות והספורט. 

 וכדוריד זה בהיכל טוטו? מר בר שי:

 היכל הספורט. מר רחמים בינוני:

 הכדוריד זה עוד פרקט מסוג אחר בהיכל טוטו? מר בר שי:

 פורט, כן.בהיכל הס מר רחמים בינוני:

 כן? מר בר שי:

 כן. אני יכול להסביר לך אחרי זה בדיוק מה.  מר רחמים בינוני:

 זה ההיכל בפארק פרס? מר בר שי:

 היכל טוטו, נו, מה. מר מוטי ששון:

 בסדר, סבבה. מר בר שי:

 רחמים שאלה. גב' אלינור מטלון:

 , כן.אתם רואים קיבלנו הרבה כספים ממשרדי הממשלה מר רחמים בינוני:

לגבי בית ספר שחקים. אתה יודע מה זה, מה קורה עם בית הספר? מה קורה  גב' אלינור מטלון:

 עם ההתחייבות? 

זה אני מציע לך אחרי זה לדבר אחר כך. חברים אנחנו מאשרים פה  מר מוטי ששון:

 תקציבים.

אלף  50קיע קיבלנו פה כסף מביטוח לאומי ותמורת זה העירייה צריכה להש מר רחמים בינוני:

 לטובת האצטדיון. 51-אלף ש"ח והוספנו את ה 204ש"ח. קיבלנו 

 של כיתות? של מה? כלומר של מה, של מחשבים? גב' אלינור מטלון:
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לפי הדרישה של הנהלת בית הספר. מה שהם דורשים לפי התקציב הזה  מר רחמים בינוני:

 העירייה יכולה,

 יש ספח. גב' נעה צ'פליצקי:

 כן.  ני:מר רחמים בינו

טוב חברים, מי בעד אישור תקציב התב"רים שמסתכם בתוספת של  מר מוטי ששון:

-על פי מכתבו של אמנון ארץ קדושה גזבר העירייה מ ₪ 7,082,836

, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, מי בעד? 20.03.2022

 איתך, אתה מהאו"ם?בעד. מי נגד? מי נמנע? יעקב מה  20, 19, 18

 מה מוטי, על מה ההצבעה? מר יעקב מזרחי:

אני עובר  .אושרלא חשוב, אתה נמנע. אתה וניסן, יאללה. הלאה. גמרנו.  מר מוטי ששון:

דו"ח משרד הפנים, איפה אסתי? אסתי, דו"ח רבעוני לשנת  הבא, לסעיף

 , בבקשה. 2021רבעון שני שנת  לתקופה ,2021

 

 לא סקור 30.06.2021קופה ( לת2דו"ח רבעון ) .16

ערב טוב לכולם. אני מציגה בפניכם כרגע את הדו"ח הרבעוני לחציון של  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

'. הדו"ח הזה הוא עדיין לא סקור על ידי רואי החשבון, הם נכנסו, 21שנת 

-המינוי שלהם מתעכב ולכן עדיין זה לא הדו"ח הסקור. זה הדו"ח שהוגש ב

 פנים. למשרד ה 30.06

אני יכולה רגע לשאול שאלה שנייה לפני? איך זה יכול להיות שהרבעון השני  גב' אלינור מטלון:

 לא סקור אבל שאר הרבעונים כן סקורים?

לא, הם לא סקורים. משרד הפנים סוקר סקירה, את הדו"ח החיצוני בכל  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

אז הדו"ח שיופיע לכם לדצמבר בכל שנה.  31-שנה ומבקר דו"ח מבוקר ב

' שהוא כבר מבוקר והדו"ח הסקור בע"ה 20לדצמבר  31-בהמשך יהיה ה

 . פשוט היה בגלל,30.06במועצה הבאה יגיע, של 

 השנה התחילו מאוחר. מר מוטי ששון:

 יש כאילו, מצחיק כי ביוני הוא לא סקור אבל כל ספטמבר, גב' אלינור מטלון:

לא, ספטמבר ודצמבר הם לא סקורים. אנחנו חייבים להגיש למשרד הפנים  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 בזמנים.

 זה לא צוין פה. גב' אלינור מטלון:

 746-אפשר לראות שסך ההכנסות לחציון הסתכמו ב 5אוקיי. אז בעמוד  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 8.5ון עם עודף של כך שסיימנו את החצי 738מיליוני שקלים. ההוצאות 

מיליוני שקלים בתקציב הרגיל. בתקציב הבלתי רגיל היו לנו הכנסות, 
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כך שסיימנו עם עודף  85מיליוני שקלים ותשלומים של  184תקבולים של 

בתקציב  387מיליוני שקלים ועודף זמני של  98בתקציב הבלתי רגיל של 

ון תקציבי ותקציבי הבלתי רגיל. כאמור העירייה סיימה את החציון ללא גירע

 הפיתוח בוצעו בהתאם לתכניות התב"רים שאושרו כאן במועצת העיר. 

, מי בעד? 2021לתקופה רבעון השני  2021אוקיי, מי בעד דו"ח רבעוני לשנת  מר מוטי ששון:

בעד. מי  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, עינב, נמנעת? 7, 6, 5, 4, 3, 2, יעקב? 1

 שחר מה?  ,1נגד? מי נמנע? 

 נמנע. מר שחר האס:

. דו"ח רבעוני אושרנמנעים,  7נמנעים. אנחנו  7. 7. לא, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 . בבקשה, מי מציג?2021לתקופה רבעון שלישי  2021לשנת 

 אני, אני.  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 אסתי, בבקשה.  מר מוטי ששון:

 

 2021.30.09( לתקופה 3דו"ח רבעון ) .17

לספטמבר.  30-חודשים, עד ה 9הדו"ח שלפניכם מסכם בעצם תקופה של  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

-מיליארד שקלים וההוצאות ב 1.93-בתקציב הרגיל ההכנסות הסתכמו ב

מיליון ש"ח, בתקציב  14.5-מיליארד. למעשה העודף בתקופה הגיע ל 1.78

ליוני שקלים וההוצאות מי 265-הרגיל. בתקציבי הפיתוח ההכנסות הגיעו ל

מיליוני שקלים  122מיליוני שקלים כך שסיימנו בעודף לתקופה של  148

מיליוני  100-הגיעו לכ 30.09-בתקציב הפיתוח. יתרות קרנות הפיתוח ל

שקלים. סיימנו את התקופה הזאת ללא גירעון תקציבי ותקציבי הפיתוח 

 בוצעו בהתאם לתקציבים שאושרו כאן. שאלות?

לתקופה רבעון שלישי? מי בעד?  2021אוקיי, מי בעד הדו"ח הרבעוני לשנת  ששון: מר מוטי

 14, איפה זברלו? 14, יעקב מה איתך? 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

. אני עובר אושר. אוקיי. 7. 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1אין נגד. מי נמנע?  בעד. מי נגד?

 רבעון רביעי. כן, בבקשה תציגי.  2021לסעיף הבא, דו"ח רבעוני לשנת 

 

 31.12.2021( לתקופה 4דו"ח רבעון ) .18

. כאמור זה דו"ח שעדיין אינו 2021הדו"ח שלפניכם מסכם את שנת  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

מבוקר, הביקורת תיכנס עם המינוי ממשרד הפנים בהמשך השנה. ההכנסות 

ארד ש"ח והעודף מילי 1.490מיליארד, ההוצאות היו  1.5-הסתכמו ב

מיליוני שקלים בתקציב הרגיל. בתקציב הפיתוח  93-לתקופת הדו"ח הגיע ל

כך שסיימנו בעודף  191מיליוני שקלים וההוצאות  278-ההכנסות הגיע ל
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מיליוני שקלים. בעודפים זמניים נטו בתקציב הפיתוח הגיעו  87לתקופה של 

 97-שנה הגיעו לכמיליוני שקלים. יתרות קרנות הפיתוח לסוף ה 377-ל

' ללא גירעון תקציבי וכל תקציבי הפיתוח 21מיליוני שקלים. סיימנו את שנת 

 בוצעו בהתאם לתקציבים שאושרו כאן במועצה. שאלות?

לדצמבר  31שאלות? אוקיי. אז מי בעד הדו"חות הכספיים המבוקרים ליום  מר מוטי ששון:

 ? מי בעד?2020

 '.21לדצמבר  31המבוקרים. זה הלא מבוקר, זה  לא, זה לא גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 לא הבנתי. מר מוטי ששון:

 עוד לא, זה הדו"ח הבא. גב' אסתי וייסלר הרצוג:

 אתה בורוד. עו"ד יונת דיין:

, מי 2021לתקופה רבעון רביעי  2021אני בורוד. הלא מבוקר. הדו"ח משנת  מר מוטי ששון:

בעד. מי נגד? אין נגד.  14, 13, 12, 11, 10 ,9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, יעקב? 1בעד? 

. אני עובר לסעיף הבא, דו"חות אושרנמנעים.  7. 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי נמנע? 

 . 2020לדצמבר  31כספיים מבוקרים ליום 

 

 2020דו"ח כספי מבוקר  .19

הדו"ח שלפניכם זה בעצם דו"ח, הדו"ח הכספי המבוקר על ידי רואי  גב' אסתי וייסלר הרצוג:

'. הוא נחתם 20לדצמבר  31החשבון שמונו לנו מטעם משרד הפנים ליום 

מיליארד שקלים.  1.536-בינואר השנה. ההכנסות בתקציב הרגיל הסתכמו ל

 72' עם עודף של 20מיליארד שקלים. כך שסיימנו את שנת  1.464ההוצאות 

 162מיליוני שקלים בתקציב הרגיל. בתקציב הפיתוח היו לנו תקבולים של 

, כך שסיימנו עם גירעון זמני לשנת הדו"ח 191מיליוני שקלים ותשלומים של 

מיליוני  289מיליוני שקלים ויתרות זמניות נטו לסוף השנה  28', 20שנת 

שקלים. סיימנו את השנה בעודף בתקציב הרגיל. התקציבים בוצעו בהתאם 

ם. לכל תכניות התב"רים שאושרו כאן. זאת הייתה שנת קורונה להזכירכ

 זהו. שאלות?

? מי 2020לדצמבר  31אוקיי. מי בעד הדו"חות הכספיים המבוקרים ליום  מר מוטי ששון:

בעד. מי נגד? אין נגד. מי  15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד? 

 נמנעים. אושר. אני עובר לסעיף הבא.  5. 5, 4, 3, 2, 1נמנע? 

 ך לשבח אותה על העבודה המשובחת שהיא עשתה.מוטי אתה צרי מר מאיר חלבי:

אתה צודק, ישר כוח לגזבר העירייה והאחראית על הכנסות העירייה ולמנהל  מר מוטי ששון:

 אגף התקציבים על העבודה.

 כל הצוות, כל הצוות. גב' נעה צ'פליצקי:
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 הבא. על העבודה ועל החשבות. לאסתי ולרחמים. אוקיי, אני עובר לסעיף  מר מוטי ששון:

 אגף התקציבים. גב' נעה צ'פליצקי:

לפקודת העיריות )נוסח  338אני עובר לסעיף הבא, מחיקת חובות לפי סעיף  מר מוטי ששון:

, על פי מכתבו של ניצן אני 01.03.2022-משולב(. זה על פי מכתבו, מכתב מה

 חושב לא? לא, 

 לא, זה הכנסות. עו"ד יונת דיין:

 ה והיועצת המשפטית ואני חתום על זה גם. הסדרים, כן. גזבר העיריי מר מוטי ששון:

 

 לפקודת העיריות 338בקשה למחיקת חובות לפי סעיף  .20

נישומים שסיימו הליכי פשיטת רגל וקיבלו הפטר מבית המשפט, מחיקת  עו"ד יונת דיין:

 יתרת החובות האלה.

, לא הבנתי 2, 1אתכם? , חבר'ה צעירים מה 1אוקיי, מי בעד? אוקיי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד.  16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3מה אתם מצביעים. יעקב 

אני עובר לסעיף  . אושרנמנעים.  6, 5, 4, 3, 2, 1מי נגד? אין נגד. מי נמנע? 

 הבא.

 .7, סליחה. 7 מר שחר האס:

 נמנעים. 7 מר יוסי זיידה:

 נמנעים.  7אוקיי,  מר מוטי ששון:

 מוטי מה זה נמנע? זה ניוטרל? ר מאיר חלבי:מ

 

 בקשה לצפייה בחשבון בנק הדואר של בית המשפט .21

הרשאות לצפייה בחשבון בנק הדואר לבית המשפט לעניינים מקומיים לפי  עו"ד יונת דיין:

 השמות שהועלו במזכר. 

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע, מה? מר בר שי:

חשבון בנק הדואר לעובדי בית המשפט לעניינים מקומיים הרשאות לצפייה ב עו"ד יונת דיין:

 שמוזכרים במזכר. 

 20, 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1מי בעד?  מר מוטי ששון:

. אוקיי, אני עובר לסעיף, אני אושרנמנעים.  2בעד. מי נגד? אין נגד. מי נמנע? 

. אני עובר לסעיף, 70להארכת שירות מעבר לגיל  מדלג על, אני עובר לבקשה

 אני אחזור אליו אחר כך.
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 למה אתה מדלג עליו? גב' אלינור מטלון:

 כי ביקשו ממני. מר מוטי ששון:

 

 הארכת העסקה של העובדות אפרת מור ומינה שפרשטיין. .23

מהם מדובר על עובדים של החברה לפיתוח תיאטרון מחול ומוזיקה. אחת  עו"ד יונת דיין:

אחוז משרה, הן במדור השאלה  60זאת אפרת מור, היא ספרנית בהיקף של 

והן במדור עיון. דוברת השפה הפרסית, מנהלת את האוסף הפרסי. מבקשים 

הארכה לשנה אחת מהטעמים שאני לא יודעת אם אתם יודעים גם מאוד 

 קשה היום לגייס ספרנים. נדרש לזה תואר של ניהול ידע וכל עולם ההייטק,

 אני לא בטוח שניצן יסכים איתך.  מר שי קינן:

 ניצן? עו"ד יונת דיין:

 אה, בספרייה הלאומית. מר מוטי ששון:

ספרנים עירוניים קשה לגייס. גם השנייה, גם מינה שפרשטיין היא ספרנית  עו"ד יונת דיין:

 אחוז משרה. 50-במדיהטק ב

 ואו בכל מקרה, באמת.אני בעד להעסיק מבוגרים בקיצור. שיב מר יעקב מזרחי:

 נותנת מענה לכל המדור. יש כמובן את האישורים הנדרשים, זה עבר. עו"ד יונת דיין:

, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, צעירים, 2, 1אוקיי, מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

ניסן, בעד. מי נגד? אין. מי נמנע? מי נמנע? ניסן,  20, 19, 18, 17, 16, 15, 14

 זאב? נמנעים? 

 אני בעד. מר זאב ניסים:

 לא, הוא הצביע בעד, מה אתה רוצה. מר ניסן זכריה:

 בעד. ומה איתך ניסן? 21 מר מוטי ששון:

 עוד מעט, הוא חייב להצביע בעד.  70-הוא מגיע ל מר יעקב מזרחי:

אומדן תכניות . אני עובר לסעיף הבא. אושרבעד, אין נגד, אין נמנעים.  22 מר מוטי ששון:

 , בבקשה. מי מציג? 2022עבודה לשנת 

 

 .תכנית עבודה רשת קהילה ופנאי .24

 טוב, ערב טוב. קצר, קצר. אתם עייפים ונעשה את זה מהר. גב' לילך שץ:

 לא, לא עייפים.  מר בר שי:

 אתם לא עייפים? יאללה.  גב' לילך שץ:
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 אנחנו ממש רעננים. גב' שני כהן מסילתי:

 אנחנו צעירים. ון:גב' אלינור מטל

 אפשר אולי רק להחשיך שאתם תוכלו לראות?  גב' לילך שץ:

 ניסן את השניים השמאליים, כן.  מר יוסי זיידה:

, הכותרות של כל highlightsמה שאתם תראו פה במצגת זה מה שנקרא  גב' לילך שץ:

התכניות, המכנה המשותף הרחב של כל התכניות ואת החומרים שנשלחו. 

 ה בסוף לשאול שאלות ספציפיות נענה, בסדר? מי שירצ

ערב טוב לכולם. מה שחשוב עליי להתחיל ולומר שהשנה עשינו סנכרון של  גב' רוני שני קדמיאל:

הן אותן  Aתכניות העבודה עם עיריית חולון כאשר מטרות מיקוד עירוניות 

מטרות מיקוד שבכלל תכניות העבודה, גם של הרשות וגם של הרשת 

שנבחרו כאן הם אותן דגשים שנבחרו לאחר מספר סדנאות של  והדגשים

 תכניות עבודה שנעשו ברשות. 

אז מה שאני אראה פה, בעצם אני אקח מדגם של כל נושא ונושא. אז אם  גב' לילך שץ:

אנחנו לוקחים את המטרות שרלוונטיות לנו, אוקיי, כארגון חברתי וקהילתי. 

ם, המשאב האנושי, שירות ומשבר קהילה וקשר לתושב, חולון עיר הילדי

האקלים. אלה הנקודות שאנחנו נתייחס רגע לעומק. אז מבחינתנו בקהילה 

וקשר לתושב יש שני אלמנטים, אחד הוא חוץ, בסופו של דבר עבודה עם 

התושבים בצורה ישירה לעומת תשתיות פנים ארגוניות שמאפשרות לעשות 

מדברים על כל מה שקשור  את העבודה לעומק. כלומר מבחינתנו כשאנחנו

לתושבים, כל הפעולות שאתם תקראו בחוברת של תכניות העבודה שהן 

קשורות לקהילה עוסקות בפעולות המחזקות קהילתיות בשכונה. מה זה 

בסוף זה הפלטפורמות להפגיש תושבים עם  אומר קהילתיות בשכונה?

רים, תושבים. תושבים יוכלו לעזור או לפחות להיות עבור תושבים אח

, בתים מתחפשים, ליל סדר team hearing-היכולת שלנו אם זה בחיבורים ב

שכונתי, קהילתי. אם זה ערבות הדדית, רק עכשיו סיימנו את יום המעשים 

הטובים. הרשת הובילה עם התושבים, לא עבור התושבים אלא התושבים 

ולה פרויקטים קהילתיים. כלומר כל מה שהיא פע 80-הובילו ביחד למעלה מ

שיכולה לחזק את הקשר בין תושבים כדי ליצור אחד חוויה של הלבד, שניים 

זה היכרות. כשאני מכיר אכפת לי יותר ואני אעשה יותר. קבוצות חוסן 

בשגרה ובחירום. חלקכם מכירים את זה מצוין. השאיפה, יש תנועות שכבר 

ם יש להם קבוצות חוסן בשגרה, זה הפעילים בשגרה ובחירום הם הופכי

להיות מה שנקרא ראש חץ שעוזרים ומסייעים לנו להיות בזמן אמת בשטח. 

ראינו את זה בקורונה. חייבת לומר ואתם שמעתם את זה גם בשנה שעברה, 

מאות תושבים היו פעילים מאוד, עזרו אחד לשני, חילקו מזון, הלכו לבדוק 

ינו את מה מצב האזרחים הוותיקים, עשו טלפונים, בדקו מה צריך, העלו אל
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הצרכים ואנחנו גם העברנו לרשות ובעצם יצרנו איזשהו מארג משותף שבו 

גם התושבים עושים והרבה פעמים תושבים באים ואומרים אבל אם אנחנו 

עושים מה זה אומר? לא, כשקהילה היא חזקה והיא קהילה עם חוסן אז 

התושבים עושים עבור עצמם. יצירת פלטפורמות למפגש בין קהילות 

נות. פה זה האתגר שלנו בשילוב, בעיקר בתכניות של שילוב. צרכים מגוו

מיוחדים, נפגעי נפש בקהילה, עולים חדשים. זאת אומרת אם אנחנו נותנים 

מענים הרבה פעמים לקבוצות שווים אז האתגר שלנו הקהילתי הוא לשלב 

אותם, לא להיות מעבר לא להיות מחוץ. אני יכולה להגיד שלמשל בפורים 

המון חגיגות של פורים אבל כן, ההורים של הצרכים המיוחדים באו היו 

ואמרו בואו תתאימו לנו אירוע שמתאים לקהל יעד שלנו ויחד איתם בנינו 

כי לא תמיד אפשר לשלב. ברוב המקרים השאיפה היא לשלב כן. וקהילות 

דורי -דורי. זאת אומרת כל התכניות שמתייחסות לבין-מגוונות זה גם הבין

ות לסיפור הזה ואין פה מרכז, אין פה מרכז קהילתי או מרחב קהילתי נכנס

דורי. אנחנו חושבים שזה -שאין בו עבודת עומק באיך לייצר את החיבור הבין

 win winקריטי, חשוב גם לילדים, גם לנוער ובטח לאזרחים הוותיקים. זה 

situationם . יצירת תשתית לשיח ודיאלוג שוטף עם הורי צהרוני הגני

והמעונות. שוב, לא רק שיש משברים לא רק כשיש קושי. תשתיות עבודה 

שוטפות לאורך כל הדרך מאפשרות אחר כך גם למצוא את הפתרונות ביחד. 

אז זה לגבי הנושא של עבודה של קשר קהילה וקשר לתושב. כשאנחנו עובדים 

 עם התושבים בקצה.

 זו תכנית העבודה של המטה? גב' שני כהן מסילתי:

 זו תכנית עבודה של כל המרכזים.  ב' לילך שץ:ג

זה לא בא לידי ביטוי בתכניות עבודה, כל מה שקשור למה שאמרת עכשיו  גב' שני כהן מסילתי:

 עם המעונות והגנים?

בטח שכן. תיכנסי למטה, לתכנית של הצהרונים, בעמוד אני אגיד לך בדיוק  גב' לילך שץ:

וג הקשר, תיכנסי למטה של תחום באיזה עמוד, רגע. שנייה רגע. דיאל

באחד היעדים בתחום המטה.  צהרונים במטה זה נמצא שם. בסדר?

 הצהרונים עברו הרי לניהול המטה.

 כמה צהרונים יש בחולון? מר מאיר חלבי:

 פועלים.  184כמה פועלים?  גב' לילך שץ:

 ויש בתכנית לפתוח עוד? מר מאיר חלבי:

 שת.לא, זה של הר גב' נעה צ'פליצקי:

 של הרשת נו. מר מאיר חלבי:
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גנים, תתקן אותי אל תתפוס אותי במילה, מתוכם  260-בעיר יש למעלה מ גב' לילך שץ:

 .17:00צהרונים שיש צורך לפתוח אותם גם עד  184

 ואין ילדים שמחכים לצהרונים ואין להם צהרון? מר מאיר חלבי:

רו ההרשמות לשנה הבאה, מי שלא אם הם לא נרשמו בזמן, ושוב עכשיו נסג גב' לילך שץ:

נרשם בזמן בדרך כלל ברשימת המתנה. אם יש מקום מכניסים אוטומטית, 

אם לא מגייסים כוח אדם ואז מכניסים. אנחנו מכניסים לאורך כל השנה 

 ביכולות.

 לא משאירים אותו בבית? מר מאיר חלבי:

ר, למה אנחנו רוצים שוב, עוד הפעם. אם יש מקום בגן וזה חלק מהסיפו גב' לילך שץ:

שאנשים ירשמו בזמן? כדי שלא נצטרך לאחד ואחר כך לפצל. ככל שההורים 

נרשמים מראש, היכולת שלנו להתארגן היא הרבה יותר גבוהה וטובה, כן. 

 100-אבל אנחנו לא משאירים אם אנחנו יכולים לתת מענה. להגיד לך שב

לא רוצים, כי פשוט לא  לא. חד משמעית לא. לא כי אנחנו אחוז יש פתרונות?

 נרשמים בזמן ואז אין מקום בגן וזאת,

 אז את אומרת, מר מאיר חלבי:

 רגע בוא נעשה, גב' לילך שץ:

 יש סיכוי שבן אדם, ילד יישאר בבית? מר מאיר חלבי:

 ברור מה. מר ניסן זכריה:

ים לכל אם הוא לא נרשם בזמן ולא יכולנו לתת את המענה, כן. אנחנו מחויב גב' לילך שץ:

 מי שנרשם בזמן אנחנו מחויבים לתת מענה.

 גם בדרך כלל עושים עוד קצת מאמצים ואני יודעת, גב' נעה צ'פליצקי:

אין בעיה גם לתת. לפעמים הורים לא רוצים לעבור לגן ליד או לגן סמוך.  גב' לילך שץ:

שיקולים, אנחנו נותנים, מה שאנחנו יכולים לתת אנחנו נותנים את המענים 

יקול דעת ההורים. ההורים מחליטים אם זה מתאים להם המענה או לא. לש

אנחנו כן רוצים לתת את המענים במקסימום. לגבי קהילה וקשר לתושב, יש 

את התהליך הפנים ארגוני. בסוף כדי לייצר תהליכים עם תושבים אז יש 

שפה קהילתית שהיא חוצה ארגון. זה כל ההכשרות, אתם רואים בתכניות 

את כל ההכשרות לעובדים עצמם. הכשרת, זה הקהילה להובלת  עבודה

תהליכים קהילתיים ומנהיגות שותפותית . בכל מרחב ומרכז קהילתי יש 

רכזי קהילה. הם לומדים את המקצוע כל הזמן לאורך השנה והסדר ממשקי 

עבודה עם אגף הקהילה, אני שמחה מאוד שיש אגף קהילה. זה אומר שהעיר 

לנו לעשות בנושא של קהילה כדי שנוכל להיות מכפלת  באה ואמרה חשוב

, אנחנו עכשיו עוסקים בהסדרת ממשקי win winכוח ולייצר דלתא של 
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העבודה, מה האחריות של כל אחד מאתנו על מנת שנוכל באמת לעשות את 

 זה כמכפלת כוח.

 זה גם משהו שנוכל לראות אותו? גב' שני כהן מסילתי:

 מה? גב' לילך שץ:

 את השילוב בין אגף קהילה לרשת קהילה ופנאי? ני כהן מסילתי:גב' ש

אנחנו עושים עכשיו תהליך. אנחנו יוצאים ללמוד במקומות אחרים, כן. אני  גב' לילך שץ:

כבר תראו את הביטויים האלה  2023מאמינה, אני בטוחה שבתכניות 

אז אני  בתכניות העבודה כבר, כן. חולון עיר הילדים. אז חולון עיר הילדים

יכולה להגיד שגידלתי את הילדים שלי, אני עדיין מגדלת את ילדיי, הם כבר 

באגף הצעירים הם כבר פחות ילדים אבל חלק מהאמירה של חולון עיר 

זה ממש כמו  Family truckהילדים הוא באמת לייצר חוויות משותפות. 

וויות שאתם שומעים, זה משאית שתעבור בין השכונות ותייצר הנגשה של ח

 לילדים ולמשפחות במגרש הביתי מה שנקרא. לא לרוץ מצד לצד. 

 איזה חוויות? מר מאיר רוק:

-, את רוצה להגיד איזה משפט על הfamily truck-איזה חוויות? פעילות. ה גב' לילך שץ:

family truck.קדימה ? 

ר היו כל משאיות זה רעיון שעלה בעקבות הקורונה כאש family truck-ה גב' רוני שני קדמיאל:

השמחה שנסעו ממקום למקום וחשבנו שבעצם אם היה לנו כזה לא היינו 

צריכים לשלם הרבה מאוד כסף לכל מיני חאפרים שיבואו. אנחנו הצלחנו 

לקבל תרומה מאוד גדולה בעקבות זה שכתבנו איזושהי יוזמה והעירייה 

ר הזה נרתמה יחד אתנו כאשר אנחנו הבאנו את הכסף לייצור של המגר

והעירייה להפעלה שלו. זה מיועד לגיל הרך ולמשפחה כאשר שמנו לב שבדרך 

 כלל ההתייחסות לגיל הרך היא בדרך כלל למסגרות,

אני לא מבין איפה כל חברי המועצה. יש פה תכניות עבודה של רשת קהילה  מר שחר האס:

 ופנאי. לא מבין איפה,

 רותים.חבר'ה, מותר להם גם לצאת לשי מר מוטי ששון:

 לא, זה לא יפה. גב' שני כהן מסילתי:

שיחזרו לפה, מה זאת אומרת.  לא, שירותים לשעה חצי שעה לשירותים? מר שחר האס:

 שיתנו את הכבוד הראוי לישיבה.

 זה לא מכבד. גב' שני כהן מסילתי:

 על מי אתה מדבר? מר מוטי ששון:

 מה זה על מי אני מדבר? מר שחר האס:
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 קינן יצא כנראה לשירותים. שי מר מוטי ששון:

 שי תבקש מכולם להיכנס. מר קובי מכלוף:

 זה ממש לא מכבד. בנו פה תכנית עבודה, גב' שני כהן מסילתי:

 הנה שי נכנס. מר מוטי ששון:

 מציגים לנו, ולא מכבד. בסדר אתה ראש העיר, אתה מנהל את הישיבה. גב' שני כהן מסילתי:

 לך ששי קינן יצא לשירותים. מה קרה, באמת. אני יכול להגיד  מר מוטי ששון:

 זה לא מכבד. גב' שני כהן מסילתי:

יצא לייצור בשבוע שעבר. אמור לעלות על הכביש ביוני  family truck-ה גב' רוני שני קדמיאל:

ולעשות הרצה באירועי הקיץ. נעבור בגני סיפור, במתחמים ציבוריים כדי לא 

זים הקהילתיים אלא גם לצאת אל לתת שירות רק למי שבא לתוך המרכ

 המקומות שבהם נמצאים הילדים והמשפחות. 

 שיעלו הצגות? גב' נעה צ'פליצקי:

שעות סיפור, הפעלות, משחקים, משחקי חברה מה שנקרא משחקים של  גב' לילך שץ:

פעם. כל מה שיאפשר אינטראקציה בין הילדים, בטח בין משפחות 

ר למה שגונן אמרה בתחילת המפגש. למשפחות. הרעיון הוא המפגש, מתחב

ככל שאנחנו נייצר משהו שהוא שגרתי של יחד, של בילוי משותף, גם של 

הילדים עם ההורים וגם הילדים לבין עצמם וגם המשפחות עם המשפחות, 

-יש סיכוי להתמודדות אחר כך חברתית הרבה יותר גבוהה. אז זה לגבי ה

family truck . 

אלה שהיא רלוונטית רגע, היא לגבי ילדי הפליטים וילדי המגורשים יש לי ש מר ניסן זכריה:

מאוקראינה שהגיעו לחולון גם אני הבנתי שיש כמה משפחות. האם חלק 

 מהילדים השתלבו במערכת של רשת קהילה ופנאי?

אני חייבת לומר שכרגע מי שמטפל בזה זה מחלקת הקליטה. אני לא, אנחנו  גב' לילך שץ:

תי הספר אני לא יודעת מספרים וכדומה. אני יודעת להגיד כרגע משולבים בב

 שכל פנייה אלינו נבדקת, לא הגיעו עדיין פניות.

אני אגיד לך מה, קיבלתי מארגון ארצי. הוא שאל אותי לגבי קייטנה, יש  מר ניסן זכריה:

נדמה לי יש קייטנה בפסח של מחשבים או משהו כזה. יש כמה ילדים פה 

 בחולון,

 אני לא יודעת על מחשבים, שץ:גב' לילך 

 בבית ספר קציר אני חושב.  מר ניסן זכריה:

 אז אתה מדבר על נוער. קציר זה נוער.  גב' לילך שץ:
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 .10-11לא, גילאי  מר ניסן זכריה:

 אתה מדבר על המחוננים? גב' לילך שץ:

 לא. מר ניסן זכריה:

 קציר זה חטיבה ומטה. גב' נעה צ'פליצקי:

אני לא יודע אם זה בקציר. אוקיי. אבל יש איזושהי קייטנה שהרשת עושה  מר ניסן זכריה:

 כרגע?

הקייטנות שהרשת עושה זה לא קייטנות, זה הפרויקט של ניצנים בחופשים.  גב' לילך שץ:

גני הילדים ובתי הספר זה הפרויקט של מדינת ישראל, של משרד החינוך. 

ימים. יש  5ג', -לכיתות א' אנחנו מפעילים את זה בכל הגנים ובכל בתי הספר

קייטנות גם פרטיות. זאת אומרת שהן לא קשורות, לילדים יותר גדולים למי 

שצריך את הסידור. אין לי מושג, לא פנו. אני מתארת לעצמי שאם פונים 

אלינו אנחנו נענים ובודקים לעומק אם אפשר, בטוח שכן. אני לא יודעת על 

 המקרה אז אני לא יודעת, תפנו. 

מה שחשוב לציין בגאווה מאוד גדולה שהעיר הראשונה ששלחה משאיות של  ' רוני שני קדמיאל:גב

 סיוע,

 הנה מיכאל פה עשה עבודה מצוינת. מר שחר האס:

למתחם קק"ל שאליו הגיע בית היתומים שפונה היה מהעיר חולון ומי שארגן  גב' רוני שני קדמיאל:

 את המשלוח היו קבוצות החוסן. 

 השאלה אם זה הגיע ליעד.  לבי:מר מאיר ח

 הגיע, הגיע. מר ניסן זכריה:

 וזה הגיע ליעד, אני באופן אישי הייתי שם וראיתי. גב' רוני שני קדמיאל:

 הגיע, הגיע. מר ניסן זכריה:

אז אנחנו נמשיך רגע. מענים שונים, אז זה יכול להיות מענה, מענים של פנאי.  גב' לילך שץ:

ו' סיימנו את זה -ל מרחבי פעילות לבוגרים יותר, ה'זה יכול להיות מענים ש

ד'. מורכב מאוד, קשה מאוד, -ג'-כחוליה. מה שנקרא היו ילדי הקורונה ב

מאתגר מאוד. רוצים לפתוח במרחבי בתי הספר מרחבים בטוחים גם 

לפעילות וגם למה שנקרא חיזוק לימודי. זה יש מכינות, יש כמה מכינות 

ם להרחיב את המכינות האלה, אנחנו עושים עכשיו שרצות בעיר. אנחנו רוצי

פיילוט לראות איך זה עובד ואם זה יעבוד אנחנו נרצה לשכפל את המודל. כל 

מה שקשור לחיזוק תחושת השייכות. מוזיאון לתולדות חולון, עיר משחק. 

הולך להיות מוקדים בעיר שמשפחה יכולה ללכת ולרוץ ולשחק ולקבל את 

דורית של אזרחים ותיקים עם -הם צריכים ופעילות ביןכל ההנחיה וכל מה ש

ילדים ונוער. בכל תכניות העבודה אתם תראו שאין מרכז קהילתי שאין בו 
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דורית עם ילדים צעירים ועם בני הנוער. אתם, הפירוט פשוט -פעילות בין

נמצא בחוברת חבל לעבור תכנית כן. שירות. כל הסיפור של שירות. אז אתם 

פרתי לכם שאנחנו הולכים להעביר ולפתוח מרכז שירות שנה שעברה סי

לתושב. הוא נפתח. יש מרכז שירות שמרכז את כל הרישום ברמת רשת ולא 

ברמת המרכזים הקהילתיים, אחד הדברים שהעליתם זה שלא נגישים, כן 

השירות טוב או פחות טוב. שינינו את שיטת העבודה בכלל, בכל מה שקשור 

ות החינוכיות ואם זה בכלל, לכל פעילות הרשת. אני לרישום. אם זה למסגר

 חייבת לומר,

 מה זה אומר? איך זה בא לידי ביטוי? גב' שני כהן מסילתי:

זה אומר שיש במטה מרכז רישום. זה אומר שיש מה שנקרא מוקדנים. יש,  גב' לילך שץ:

פתחנו, זה מערכת דיגיטלית, עברנו למסד נתונים אחד בלחיצת כפתור 

משפחה ולא מתחילים לרוץ בין מרכז כזה למרכז כזה למרכז כזה. יש רואים 

אזור אישי, יש אנשים שבעצם מקבלים את זה, כל מי שהיום יש לו מקבל 

באזור האישי את הקבלות, רואה בדיוק על מה הוא חויב, על מה הוא זוכה. 

מאוד שקוף, מאוד, הכול על מה שנקרא, כולם רואים את הכול. אני רוצה 

יום אנחנו עושים כל חודש סקר,  40-ר, לסבר לכם את האוזן זה אומר שבלומ

כל חודש אנחנו עושים סקר לעצמנו סקר כדי לראות שביעות רצון. אנחנו 

עשינו עכשיו סקר בפברואר על שלב סיום הרישום לכל מסגרות הילדים. רק 

 שיחות. זמן המתנה לשיחה 3,200-יום יש למעלה מ 40-לסבר את האוזן, ב

דקות לשיחה חוזרת למי שלא הסתדר  5דקה. שיחה בממוצע זה  1.06הוא 

לבד וכדומה. ואנחנו עשינו סקר, רמת שביעות הרצון הולכת וגדלה. אני 

חושבת שיש עוד כמה נקודות שאנחנו נצטרך לבדוק אותן. זה לא מבטל את 

 השירות במרכזים הקהילתיים. כלומר, 

 קהילתיים? אז שוב, לא מרכזים קהילתיים?זה לא במרכזים  מר ראובן קייקוב:

יש. גם מרכז רישום עירוני שרושם את כל המסגרות השנתיות ויש במרכז  גב' לילך שץ:

 הקהילתי גם מזכירות שנותנת מענה. אני חייבת לומר,

 סליחה, במתנ"ס קליין. מה תוצאות הסקר בתל גיבורים? מר ראובן קייקוב:

 לוף לך, אני יכולה לתת לך אחר כך. אין בעיה. אני לא יכולה לש גב' לילך שץ:

 כמה אחוזים בעצם משתמשים במרכז מתוך, גב' אלינור מטלון:

בתי אב שמשתמשים בשירות  10,500. 500, 10אז אני יכולה להגיד מסך  גב' לילך שץ:

אלף שירותים, זאת אומרת משתמשי שירות לא משנה  17-הרשת, למעלה מ

 הרונים, מעונות וכדומה.אם זה חוגים, סדנאות, צ

 תוכלי לענות לשאלתי גם במייל? מר ראובן קייקוב:

 רגע, רגע. שנייה. אני אחזור אליך. מה שאלת סליחה? גב' לילך שץ:
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 היא שאלה כמה משתמשים במוקדי שירות? גב' רוני שני קדמיאל:

 משפחות בלבד לא משתמשות בשירות הטכנולוגי.  500 גב' לילך שץ:

 לא משתתפות כלומר, מטלון:גב' אלינור 

מסך  500לא משתמשות בשירות טכנולוגי זה אומר שהם צריכים, בדיוק.  גב' לילך שץ:

10,500. 

 ,10,500אמרת  גב' אלינור מטלון:

בתי אב לא משתמשים בשירות  500בתי אב,  10,500אז אני אומרת. מתוך  גב' לילך שץ:

 הדיגיטלי. 

 ם את השירות במרכזים הקהילתיים.והם מקבלי גב' רוני שני קדמיאל:

 משפחות, בתי אב? 10,000משפחות כן מקבלות, אז  10,000אז  גב' אלינור מטלון:

משתמשות בדיגיטלי, נותן להם מענה מאוד מהיר, יעיל, זמין. מי שלא  גב' לילך שץ:

 מסתדר מקבל גם איזושהי תמיכה.

 פניות הציבור להנהלת הרשת נענות?  מר ראובן קייקוב:

 אני מקצרת. גב' לילך שץ:

 לא, אל תקצרי, לא סליחה, למה? למה אתה נותן לה לנהל את הישיבה? גב' שני כהן מסילתי:

אז אני לא יודעת, בוא נדבר, אני לא יודעת לומר כרגע. בוא נבדוק את זה  גב' לילך שץ:

 ונראה. 

 הוא מזרז אותה.  גב' שני כהן מסילתי:

 כ"לית הרשת במייל ולא נעניתי.פניתי למנ מר ראובן קייקוב:

 איזה מייל שלחת? יש מייל לרשת, מי שעונה לזה זה שרון, מעבירה.  גב' לילך שץ:

 אני מנכ"לית הרשת, גב' רוני שני קדמיאל:

 מה שהיא העבירה אלינו, גב' לילך שץ:

 אנשים שעונים למייל שאני מקבל, בנוסף לי. 10יש  גב' רוני שני קדמיאל:

 יש עוד שאלות? :מר מוטי ששון

 רגע היא לא סיימה את המצגת. מר בר שי:

אני רוצה, רגע. לגבי השירות. הכשרת עובדי הרשת, לאורך כל הזמן אנחנו  גב' לילך שץ:

עשינו עכשיו מספר סדנאות. אנחנו מדברים על שירות לאורך זמן. אנחנו 

ודש מדברים על לייצר אמנת שירות לשנה הבאה, את כל התשתיות. עשינו ח

שירות גורף לכל העובדים כדי כן רגע לשפר את נושא השירות ואני רוצה 

זאת אומרת לא  להגיד שבעצם אנחנו עושים סקר מחודש לחודש. אוקיי?
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פעם בשנה או פעמיים בשנה אלא חודש בחודש. כל מי שפנה, פונים אליו 

משפחות, מסך המשפחות שנענו הוא קיבלו  351בחזרה. סקר אחרון ענו 

 ות באותו חודש מהמרכז.שיר

מה שחשוב לומר שכל השיחות במרכז שירות מוקלטות. כל השיחות עם  גב' רוני שני קדמיאל:

ניטור אונליין על מסך גדול אפשר לראות כמה זמן המתנה. כל מי שזה מעניין 

 אותו מוזמן, זה מרתק.

 איפה זה יושב? גב' אלינור מטלון:

, בכניסה אלינו. יש מרכז שירות עם נציגי שירות, עם מסך 5רף זה יושב בצו גב' רוני שני קדמיאל:

אונליין שכל מי שנכנס יכול לראות בצורה הכי שקופה כמה שיחות ממתינות, 

אלף נרשמים לקייטנות  23כמה זמן המתנה. אני יכולה לומר שבקיץ רשמנו 

 ימים.  4-ב

ת תוצאות הסקר? אם יש שם אוכל לפנות לגבי תל גיבורים, לשמוע, לראו מר ראובן קייקוב:

 שביעות רצון?

 כן, תשלח היא תיתן לך. גב' שני כהן מסילתי:

 אני אתן לך. אין לי את הנתונים פה. גב' לילך שץ:

 תשאל את השאלה שלך בצורה מסודרת ויעבירו לך. מר יוסי זיידה:

שי. אז כן, תבקש אין לי שום בעיה. אני מעבירה, הכול גלוי. המשאב האנו גב' לילך שץ:

אתם כולכם יודעים שהאתגר הגדול ביותר זה המשאב האנושי. אני חייבת 

לומר שיש, הצלחנו להחזיר כמעט את רוב העובדים של הרשת אחרי 

הקורונה חזרה למעט דברים ששינינו או איכשהו עשינו שינויים מבניים. 

שימור העובדים בא לידי ביטוי גם בחוויה ובתחושת השייכות של העובדים 

אבל בעיקר במה שקשור לכשירות העובד, להשקעה, בהשתלמויות 

מקצועיות, בלאפשר לצאת ללימודים, בהכשרות שאנחנו קונים ומכשירים. 

וכל הדברים האלה זה על מנת באמת לייצר רצון גם מצד אחד להישאר בתוך 

הרשת. אני חייבת לומר שבכל התקנים האחרונים שעכשיו איישנו תפקידים, 

אחוז זה אנשים שהתקבלו מתוך הארגון שהרעיון הוא  90דים, רוב התפקי

להראות אופק התפתחותי שאנשים יכולים לצמוח מתוך הארגון ואין לך זה 

אח ורע שיש אנשים שעובדים. אני צוחקת על זה שיש אנשים שעזבו את 

הרשת וחוזרים עכשיו לרשת כי פתאום כשהם יצאו החוצה והם רואים 

אחוז  80-בו מה לקבל ולהתפתח. ואני אומרת ש שהרשת זה ארגון שיש

אחוז מעובדי הרשת הם תושבי העיר  80עובדים.  1,450מעובדי הרשת, יש 

חולון. המשמעות היא כשאני מחובר לארגון ומחובר לרשת אני גם אחר כך 

יש לי גאוות יחידה לעיר ואנחנו כן רוצים את תושבי העיר שלנו עובדים בתוך 

 ה תמיד ערך מוסף.העיר שלנו ויש לז
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 מה צריך, מר בר שי:

 לגבי הצהרונים, כמה צהרונים יש לחינוך הדתי? מר מאיר חלבי:

 רגע אבל בוא נחזור למשאב האנושי. אנחנו עדיין במשאב האנושי. גב' אלינור מטלון:

 אז רגע אנחנו גומרים ואנחנו נחזור, מבטיחה לכם. והשתלמויות המשכנו. גב' לילך שץ:

 משאבי אנוש, לגבי, קייקוב:מר ראובן 

 רגע, רגע, מר בר שי:

 רגע, רגע, גב' לילך שץ:

 כיצד אתם עומדים להתמודד עם עליות השכר? מר ראובן קייקוב:

 רגע, מר יוסי זיידה:

 לא אבל המצגת ארוכה יוסי, אנחנו רוצים להתייחס ספציפי. מר שחר האס:

ה. זה לא, אני לא יכולה להקשיב לך, אני בלי ריטלין עם הפרעות הקשב, דק גב' לילך שץ:

 בחיי. אני עם הפרעת קשב.

אבל למה להפריע? מישהו שואל שאלה, תחכו שהיא תענה לו ואחר כך  מר מוטי ששון:

 תשאלו.

זה הנושא האחרון. הנושא האחרון זה משבר האקלים. כולכם יודעים, העיר  גב' לילך שץ:

ה עם היחידה לאיכות עוסקת בזה. אני רוצה להגיד שיש שיתוף פעול

הסביבה. בכלל, כל הדברים שלנו הרבה פעמים נעשים בשיתוף פעולה מלא 

עם מחלקות העירייה. הסיפור של הקמת גינות קהילתיות ואנחנו עכשיו 

מבקשים או אנחנו נרצה לגשת לעוד קולות קוראים, יש לא מעט קולות 

לחינוך ירוק. קוראים לגינות קהילתיות והכשרת התושבים לכל מה שקשור 

 עברנו לכלים רב פעמיים בצהרוני בתי הספר. רב פעמי. אנחנו בפן,

זה בעיה עם זה, זה בעיות מאוד מאוד קשה עם זה. כי הילדים הקטנים  גב' נעה צ'פליצקי:

 נסחבים עם זה, צריך לשטוף את זה בבית. למה לא מכניסים לבתי הספר,

 כרגע, לבתי הספר לא ניתן להכניס מדיחים. כי בבתי הספר לא ניתן להכניס גב' לילך שץ:

 לשנה הבאה להכניס מדיחים. גב' נעה צ'פליצקי:

אנחנו, הלוואי ונוכל לעשות פיילוט. כרגע בדקנו את זה, אני חייבת לומר שיש  גב' לילך שץ:

עם זה תיק. הם נכנסים, אתם צודקת. זה איזשהו דרישה שבסוף גם הילדים 

ך ירוק, את צודקת, אבל מצד שני מסתדרים צריכים לקחת אחריות לחינו

עם זה מאוד. הם, ראינו את זה בעיניים. לא רע, מסתדרים. והדבר האחרון 

בכל מה שקשור לירוק, שכחתי לכתוב את זה פה אבל גם כן המוזיאון, 

school in the cityה .-school in the city עבודות חקר בכל מה שקשור ,

המוזיאון, בשיתוף פעולה עם המחלקה לאיכות לסביבה, לירוק וסביבה דרך 
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הסביבה. גם זה עוד דוגמה למה שאנחנו מנסים לעשות במשבר האקלים. אני 

רוצה להגיד שבגני הילדים במסגרת הפרויקט העירוני כן יהיו בכל גני 

הילדים מדיחים ובגני הילדים אנחנו די מהר אפשר יהיה לעבור לרב פעמי. 

רה כבר לרב פעמי, אנחנו לא מתעסקים גם לא גם הרשת שלא כתוב פה עב

במרכזים בחד פעמי. עם חד פעמי, ובבתי הספר זה יותר מורכב. אנחנו הלכנו 

ללמוד את זה בערים אחרות. אין תנאים בבתי הספר, את צריכה ניקוז, את 

צריכה, זה חתיכת אופרציה בטח בבתי הספר הישנים. אז זה לגבי תכניות 

 נקרא לפי הנושאים עצמם. שאלות?העבודה, זה לפי מה ש

 כן. מר ראובן קייקוב:

 אפשר לחזור שני שקפים אחורה בבקשה? גב' אלינור מטלון:

 כן. לאן?  גב' לילך שץ:

עובדים. כמה תקנים  1,450למשאב האנושי. בעצם אמרתם שיש פה, אמרת  גב' אלינור מטלון:

 מאושרים יש לנו? או על כמה אנחנו כרגע? 

 זה סך הכול כל הרשת כולל הכול ברמת המדריכים עד הקצה. 1,450 :גב' לילך שץ

 מתוך כמה? 1,450מעולה, כמה התקינה? כלומר יש לכם  גב' אלינור מטלון:

 כמה עוד יש? מר בר שי:

 מתוך כמה עוד אפשר לגייס? גב' אלינור מטלון:

 עובדים, 700-כרגע אין תקינה. הדבר היחיד בתוך ה גב' לילך שץ:

 כמה חוסרים יש לכם? ינור מטלון:גב' אל

 חוסרים של כוח האדם? גב' לילך שץ:

 כן. גב' אלינור מטלון:

מסגרות באופן  10-עובדים, יש לנו היום חוסרים ל 700בגיל הרך צריך  גב' לילך שץ:

 עובדים חוסרים קבועים. 30תמידי. בסדר, אז תעשי בערך 

 אז זה בעיה. גב' נעה צ'פליצקי:

 את צודקת.  גב' לילך שץ:

 נעה, נעה, בכל המגזר הציבורי, מר מוטי ששון:

 מה שנדרש שנתי, 30, כן 30 גב' לילך שץ:

 יש מחסור גדול מאוד בעובדים בכל המגזר הציבורי בכל הסקטורים.  מר מוטי ששון:

 איפה זה בא לידי ביטוי? מר שחר האס:
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ת אחר הצהריים עם העובדות של מה שחשוב לומר שאנחנו מסתייעים בשעו גב' רוני שני קדמיאל:

חברת מוסדות. באותה מידה, ואפילו פחות כיוון שההסתייעות של חברת 

מוסדות בנו היא באותו שיעור ואף למעלה מזה. מן ההוגנות גם לומר שקל 

יותר למוסדות להיעזר בנו כיוון שלעובדות קל יותר להסכים לעבוד מהבוקר 

 חר הצהריים. מאשר לעובדות מהבוקר להסכים לעבוד א

 תורי? סיימת אלינור? מר שחר האס:

 אני סיימתי. גב' אלינור מטלון:

טוב, כן. בהמשך לשאלה של אלינור איך זה באמת בא לידי ביטוי בתכנית  מר שחר האס:

 העבודה?

תסתכל בכל מה שקשור לשימור עובדים. אחד זה לא לאבד את מי שקיים,  גב' לילך שץ:

 מרת את זה,אני חייבת לומר ואני או

 שימור עובדים זה שימור, הקיים. מר שחר האס:

זה לא, זה לא. כי יש כאלה שהם לא ואני רוצה להגיד שמה שקרה היום  גב' לילך שץ:

ודווקא אני אפנה אליך שחר כי אתה היית בקטע הזה. כשעובדים בעיר 

קוראים את כל מה שכותבים וההכללות וכן נאצה ולא נאצה, ולמרות שזה 

מינורי וכמות האנשים פחות עושה את זה, הרבה מהעובדים מחר  באמת

בבוקר באים ואומרים עזבי למה אני צריך את הכאב, למה אני צריך את כאב 

 הראש הזה?

 זו הסיבה היחידה של קושי לשמר את העובדים? מר בר שי:

 ממש לא, ממש לא. גב' רוני שני קדמיאל:

יים, זה שהם הפכו להיות שק חבטה לכל מיני לא רק זה. השעות של הצהר גב' לילך שץ:

אמירות לא מכבדות, לא ראויות, לא מאפשרות לך, שוב, עוד הפעם אני לא 

שופטת אף אחד שאומר את הדברים. יחד עם זאת, עכשיו כשעשינו קמפיין 

הורים בחרו לכתוב, לפרגן, להוקיר ולהילחם  1,500למחנך הנבחר, 

הארגונית. זה אומר שאם אני מדברת  שהצוותים שלהם יקבלו את ההערכה

אחוז מהאנשים שמקבלים שירות במסגרות הגיל הרך. זה  21זה  1,500על 

לא מעט ומצד שני אין לי ספק שאם היינו מוצאים את כוח האדם ואיך אני 

אומרת, גם יש כוח אדם שהייתי רוצה לשדרג ושיהיה יותר טוב ויותר 

במינוס. מספיק שיש לך, מספיק שיש מקצועי ויותר להשקיע ואנחנו כל פעם 

עובדים תמידיים שאנחנו מחפשים  30מסגרות לאורך השנה חסרות, זה  10

 כל יום בוקר, אמיתי. 

 לילך, לילך, מר שחר האס:

 אתם עושים גם את הטקס הזה של החודש שזה יפה. גב' נעה צ'פליצקי:
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 נעה, נעה, מר מוטי ששון:

 משהו טוב. סופסוף אמרתי.לא נו, אמרתי  גב' נעה צ'פליצקי:

חברים, אני מאוד, בר, תשבו. יש מחסור גדול מאוד בכוח אדם במגזר  מר מוטי ששון:

הציבורי בכל תחומי הפעילות. אין דבר כזה. חסרים עובדים, בחינוך חסרים 

 עובדים, 

 חסרים לי מורים בבתי הספר.  60-80 גב' לילך שץ:

 , הארכת לו.72 עכשיו הארכת למישהו בן מר מוטי ששון:

 נכון אני בעד. מר יעקב מזרחי:

 כי אין ברירה. מר זוהר נוימרק:

 כי אין עובדים.  מר מוטי ששון:

 אז להעלות להם את המשכורת, להעלות להם את המשכורת.  מר מאיר חלבי:

ש"ח לשעה מורים, אני חסר לי בבתי הספר. זה לא הפתרון וגם  60-גם ב גב' לילך שץ:

 ש"ח זה לא עשה. 45-ול 40-כשהעלנו ל

 טוב, יש עוד שאלות? בבקשה. נעה, שאלה קצרה בבקשה. מר מוטי ששון:

שאלה, שאלה. האם אתם נותנים מענה מלא לחינוך המיוחד? למסגרות של  גב' נעה צ'פליצקי:

 החינוך המיוחד כי אני יודעת לגבי הצהרונים.

צהרונים של חינוך  3ך המיוחד. יש אז אני אגיד רגע לגבי המסגרות של החינו גב' לילך שץ:

. זה אומר שניים של הרווחה ואחד של החינוך. definition-מיוחד מוגדר ב

בדרך כלל החינוך המיוחד יש יום לימודים יותר ארוך ומגיעים עם הסעות. 

ילדים משולבים בצהרונים הרגילים. המשמעות היא  40-יש לנו למעלה מ

משולבים זה רק ילדים שיכולים להיות שילד מגיע עם ההסעה לגן. ילדים 

משולבים, שהשילוב שלהם יהיה מיטבי גם לילד המשתלב וגם למסגרת 

ילדים משולבים היום  40עצמה כדי שבסופו של דבר יוכלו לתת מענה מיטבי. 

 במסגרות הקיימות בגני הילדים ובבתי הספר.

לנו לפתוח צהרון מיוחד למסגרת חשוב לציין שהשנה פעם ראשונה התאפשר  גב' רוני שני קדמיאל:

 של ילדים בעלי צרכים, עם צרכים מיוחדים. 

 חינוך מיוחד זה כיתות קטנות? מר קובי מכלוף:

 ילדים עם סייעות מוגדר חינוך מיוחד. 12לא, חינוך מיוחד עד  גב' לילך שץ:

וקר באותו אבל זה התאפשר כתוצאה מכך שהחינוך בנה מראש את הגנים בב גב' רוני שני קדמיאל:

, הצלחנו 12-ל 8מתחם כך שמכלל הגנים שהם מאוד מאוד קטנים, בין 

 לפתוח צהרון אחד.
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 והגננת לחינוך מיוחד עובדת. גב' לילך שץ:

ושנה הבאה הם יישארו באותו מתחם והצוות מהבוקר לפחות אחד ממנו  גב' רוני שני קדמיאל:

 חייב להמשיך כיוון שהילדים האלה,

 ודה רבה.ת מר חיים זברלו:

יש לי גם שאלה. בעקבות עליית המחירים במשק הישראלי, עליית המחירים  מר ראובן קייקוב:

המורגשת, ואוטוטו אנחנו נצפה לכך שהעובדים שלנו ייגשו אלינו לבקש 

 העלאת שכר. האם אנחנו ערוכים לכך? נערכים לכך? ואם כן אז כיצד?

אחוז,  3-בהסכם הקיבוצי עולה השכר ב ברשת קודם כל, כל שנה אוטומטית גב' לילך שץ:

 בסדר? קודם כל זה האוטומט. שניים,

 עליות המחירים הן קצת יותר גבוהות. מר ראובן קייקוב:

 אתה צודק. גם עליות המחירים, גם השכר. כן יש לנו מורכבות ובסוף, גב' לילך שץ:

הסכם הקיבוצי. יש תמיד אנחנו נשארים צמודים לשכר מינימום במסגרת ה גב' רוני שני קדמיאל:

את הפער שיהיה בין שכר מינימום לבין שכר העובד, זה אחד. שתיים, כל 

 עובדי המגזר של הצהרונים, השכר שלו נקבע ומוכתב על ידי משרד החינוך. 

 אוקיי.  מר מוטי ששון:

 מעטים מאוד, אין כמעט אף אחד. גב' רוני קדמיאל:

 ות?מנהלי מתנ"ס, מזכיר מר ראובן קייקוב:

 טוב חברים, מר מוטי ששון:

 אני אשמח להתייחס גם. מר שחר האס:

 מה אתה רוצה? מר מוטי ששון:

כן, לגבי הגינות הקהילתיות. אני מאוד מעריך את הפרויקט אבל לדעתי לא  מר בר שי:

 מספיק מפורסם או לא מספיק נמצא בפרסום.

לתיות. אחת בקריית בן גוריון, גינות קהי 4, היום בעיר יש 4כרגע היום יש  גב' לילך שץ:

אחת בלזרוס למרות שעכשיו עשו שם שיפוצים אז צריך להזיז אותה. יש לנו 

בקריית אילון מאחורי בית ספר שמיר הם עושים שכונה ויש בנווה ארזים 

בחווה החקלאית. אתה צודק, אני חושבת שחלק מהדברים צריך להפיץ 

 יותר, לפרסם יותר. עוד לא פיצחנו.

 גם יש כוונה לפזר את זה עוד? שי: מר בר

כן, זה בתנאי שהרשות, הרשות כנראה תגיש עוד קול קורא במסגרת היחידה  גב' לילך שץ:

לאיכות הסביבה. יש קולות קוראים לגינות קהילתיות. זה דורש שטח, זה 

 דורש משאב וזה דורש אפשרות לתפעל את זה.
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 .נשמח שיהיה גם בתל גיבורים מר ראובן קייקוב:

בתל גיבורים יש לכם מאחורי המרכז אבל זו לא גינה קהילתית הקלאסית  גב' לילך שץ:

 המלאה. אני מדברת ממש שאפשר ערוגות ואפשר לגדל וכל הדברים האלה.

אני אשמח אם אפשר להתייחס. הציגו, אתם מציגים פה את תכנית העבודה  מר שחר האס:

לפחות, מצטיירת פה איזו שבאמת נראית מאוד מרשימה וכו' אבל לתחושתי 

תחושה כאילו הכול בשליטה ואנחנו זה ואנחנו, אבל יש פער מאוד מאוד גדול 

בין מה שאתם מציגים פה לבין מה שקורה בשטח. בפועל רשת קהילה ופנאי 

הוא אחד הגופים עם בעלי הביקורת הכי חריפה מחוסר התושבים. יש חוסר 

ת קהילה ופנאי ואני בטוח אמון מוחלט, מוחלט בין התושבים לבין רש

 שראיתם את שני הפוסטים, שנייה, שנייה תני לי לסיים,

 בוא תגיד אבל מספרים. תן מספרים ותן לזה, גב' לילך שץ:

תני לי לדבר, את דיברת הרבה אני אשמח לדבר בעצמי. שני הנושאים הכי  מר שחר האס:

רונות, אגב שעות האח 24-משמעותיים שעלו באותם שני פוסטים שהעליתי ב

 300-שבדקתי את זה פעם אחרונה היו כמעט, למעלה מ 16:30נכון לאיזה 

תגובות לפוסט הזה והפוסט היה רצון לקבל איזושהי מידה של, מידת 

שביעות רצון של התושבים, של הלקוחות בעצם, כללית. אני יודע שזה משהו 

ת שהוא מאוד אמורפי ומאוד קשה לפלח אותו ואתם יכולים לשאול א

עצמכם מה זה רמת שביעות רצון כללית. הרשת עושה המון דברים וקשה 

להתייחס לזה כמקשה אחת, אני מבין את זה. ובכל זאת כדי לקבל איזושהי 

אינדיקציה מהציבור, זה מה שהחלטתי שאני רוצה שיהיה לי לקראת ההגעה 

א, שלי לישיבה הזו. ואני רוצה ממש כאילו, ולקחתי פה ציטוטים עדינים ול

והתעלמתי מהאנשים שאתם יודעים, מתלהמים בצורה שהיא איננה ראוי 

וכו', אנחנו מכירים את זה. אבל תראו על כמה נושאים אנחנו מדברים. דיברו 

התושבים על רמת חוגים נמוכה וללא רציפות. דיברו על אוכל ברמה נמוכה. 

 על חוסר,

 אתה מדבר על הצהרונים? גב' לילך שץ:

הרונים שאין צוותים. חוסר מענה מצד המנהלים, שפונים שוב ושוב ולא בצ מר שחר האס:

מקבלים מענה. תחושה שאין עם מי לדבר, לא נותנים שירות, חוסר סבלנות 

לילדים, אין מענה לצרכי הילדים, מתחילת השנה עברנו סיוט בצהרון, בושה 

 שאתם אחראים על עתיד ילדינו, אתם רואים בילדים שטרות של כסף ולא

יותר מזה. חבר'ה איך אפשר בכלל לדבר על תכניות עבודה וחזון ושימור 

עובדים והשתלמויות ופיתוח מקצועי כשאלה התגובות שאנחנו מקבלים 

 מהתושבים? לא סיימתי.

 אני אגיד לך משהו. גב' לילך שץ:
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אז בסוף, כמו שאנחנו השארנו את הדברים לסוף אני אבקש, זה, אתם באים  מר שחר האס:

. סחבק הלך לתכניות 2022ה, מציגים לנו את תכנית העבודה לשנת לפ

, פתח אותן והסתכל. אמר לעצמו טוב בוא נכין את עצמו 2021העבודה של 

נראה גם מה קרה  2022לישיבה כי בטח אם מדברים על תכניות העבודה של 

. ישבתי, כתבתי, פילחתי, הסתכלתי, 2021ביעדים שהצבתם לעצמכם בשנת 

אתם מציגים לנו תכנית עבודה  י, דיברתי עם תושבים. איפה זה?התייעצת

? באתם לפה לפני שנה, רוני את הגעת בדיוק בתחילת 2021, איפה 2022של 

דרכך, הצגתם לנו תכנית עבודה נהדרת. אמרנו יאללה יש מדדים סופסוף עם 

מספרים מדויקים. חבר'ה אתם מגיעים למועצת העיר פעם בשנה, מציגים 

שנת הלימודים יש לנו עוד  2022נית באפריל, אוקיי, בואו, באפריל. על לנו תכ

חודשיים לשנת הלימודים, יש לנו קיץ, אוקיי, וכבר מתחילה השנה הבאה. 

אם אתם מכינים תכניות עבודה, שבו תכינו אותן בקיץ, תבואו אלינו מוכנים 

להעיר.  באוקטובר נובמבר, תציגו לנו את הדברים בתחילת השנה כדי שנוכל

 מה זה משנה אם אנחנו נעיר עכשיו על תכניות,

 שחר נעבור, גב' רוני שני קדמיאל:

 שנייה, שנייה, מר שחר האס:

 התכנית שלנו הייתה מוכנה בדצמבר. גב' רוני שני קדמיאל:

 אז למה לא הצגתם אותה פה במועצת העיר? הייתם צריכים לבוא, מר שחר האס:

 הוזמנו.כי לא  גב' רוני שני קדמיאל:

כמו כל שאר  2022ובתחילת שנה קלנדרית להציג לנו את תכניות העבודה של  מר שחר האס:

הגופים שמציגים בפנינו גם את התכניות שלהם וגם את התקציבים שלהם. 

כרגע אם אנחנו רואים ליקויים ומצאתי לא מעט אגב ופערים בין מה 

לכם, אין מקום שאומרים התושבים לבין מה שמופיע בתכניות העבודה ש

לתקן אותם כי אנחנו כבר באפריל, עוד דקה פסח, עוד שנייה החופש הגדול, 

. אז איפה 2023עוד שנייה אתם מתחילים לעבוד על תכניות העבודה של 

ולמה אנחנו לא חשופים אליהם? ואני רוצה לומר עוד  2021המדדים של 

ינתי זה הנושא משהו, ועברתי, אחד הנושאים הכי מהותיים כמובן כפי שצי

של השכר לסייעות, לגננות וכדומה. זה נושא שכואב אני בטוח לכל אחד 

מאיתנו כי כולנו מבינים שבסופו של דבר זה מביא כוח אדם לרוב ולא כולל 

שהוא פחות איכותי. שמחפש אולי השלמות הכנסות ומכיוון שיש לנו גם 

באופן ישיר, אבל חוסר כל כך גדול באנשים אז סביר ואני לא אומר את זה 

-סביר שאולי אנחנו נצטרך במקומות מסוימים להציב אנשים שהם לא ה

typecast  המדויק למקום המדויק ולצורך המאוד מאוד ספציפי שלנו כי יש

צורך מאוד מאוד משמעותי למלא את אותם חוסרים. לכן זה יכול להביא 

את זה למצב שגם אנחנו מקבלים כוח אדם שהוא אינו מיומן מספיק ו
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חייבים לפתור בצורה מסוימת. היו עיריות אחרות שכן דאגו לחפות על שכר 

נוסף מצד העירייה ומצד גופים נוספים. אני סתם לוקח את מוסדות, כדוגמה 

 עכשיו בפסח. עכשיו בפסח מוסדות נותנת לכל,

 המדינה נותנת. גב' אלינור מטלון:

מוסדות לקחת חלק בקייטנות של הזה.  ש"ח לכל עובד של 2,000האוצר נותן  מר שחר האס:

 ?150רשת קהילה ופנאי מעניקה 

 יחד עם העירייה, אותו דבר. גב' רוני שני קדמיאל:

 ש"ח לכולם? 2,000יחד עם העירייה?  מר שחר האס:

 כן, כן. גב' רוני שני קדמיאל:

 ש"ח גם זה? 2,000 מר שחר האס:

 התשובה היא כן. גב' רוני שני קדמיאל:

 כדי שלא יהיה איפה ואיפה.  שץ: גב' לילך

כי אני, כי אני ממש לפני שנכנסתי לחדר הזה דיברתי עם מישהי שאמרה זה  מר שחר האס:

 c’est 150, עובדת שלכם שאמרה אנחנו מקבלים 150מה שאנחנו מקבלים, 

tout ולא שום דבר אחר. 2,000. לא 

 נכון, אתה צודק עד שהיה באמת ההסכם הזה. גב' לילך שץ:

 איזה הסכם? מר שחר האס:

ההסכם עכשיו שהמדינה, הרי השלטון המקומי נתן שיפוי לעיריות. מה הוא  גב' לילך שץ:

פלוס המשכורת שלהם.  2,000גרם? הוא גרם לפער שמי שעובד בבוקר מקבל 

אצלנו אין. הם יקבלו את השעתי אבל זאת תהיה המשכורת שלהם, זה לא 

 בנוסף.

ה שחשוב להגיד שמדינת ישראל שאני מאוד אוהבת אבל לפעמים יד ימין מ גב' רוני שני קדמיאל:

 עושה משהו אחד ויד שמאל של אותו גוף עושה משהו אחר.

 למה אנחנו לא יכולים לפנות גם לאוצר? מר שחר האס:

 הלוואי. גב' לילך שץ:

 ינת ישראל,א' מי אמר שלא פנינו? פנינו בצורה מרוכזת, כל הגופים במד גב' רוני שני קדמיאל:

גם אני הייתי אצל הממונה על השכר. ביקשתי אישור לשלם יותר ואמר לי  מר מוטי ששון:

סגן הממונה על השכר 'אדוני אנחנו נוציא הסכם עם ההסתדרות', מה שאמר 

לך ניסן מקודם זרק את הנושא של ההסתדרות, 'ועד אז אתה לא יכול 

 אישי. לשלם'. ברגע שתשלם אתה תופיע בנושא של חיוב 

 ההסתדרות יכולה, מר מאיר חלבי:
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 זו איזושהי נקודה מאוד חשובה. מר שחר האס:

שחר מה שקרה זה שמצד אחד משרד החינוך הוציא מתווה למפעילים  גב' רוני שני קדמיאל:

במקרה הזה אנחנו המפעילים כאן אבל יש מרכזים קהילתיים שמפעילים 

ש"ח לשעה,  45תווה שאומר וגם מפעילים פרטיים. משרד החינוך הוציא מ

 זה מה שהמשרד מורה לנו לשלם למי שעובד בבוקר.

 שהוא לא מורה. גב' לילך שץ:

מצד שני, שהוא ללא תעודת הוראה. מצד שני זרוע אחרת של משרד החינוך  גב' רוני שני קדמיאל:

והאוצר באו ואמרו לעיריות ולשלטון המקומי אתם תעסיקו את הסייעות 

 ברת מוסדות במקומות אחרים זה העירייה עצמה,שלכם כאן, זה ח

 ואתם לא יכולים להעלות את השכר? מר שחר האס:

ש"ח, זה האוצר משפה.  2,000-ואתם, שנייה, ואתם תקבלו שיפוי של ה גב' רוני שני קדמיאל:

כשמשרד החינוך קובע את המתווה הוא קובע כמה מותר לנו לגבות ובהתאם 

נדרשים לשלם. היה ואנחנו מעלים את השכר,  כמה מותר לנו או כמה אנחנו

אנחנו צריכים להביא כסף מאיפה שהוא כיוון שאנחנו לא יכולים לא להעלות 

אחוז שהם נחשבים לאחוז  7את הגבייה ואנחנו מחויבים, כל הסעיפים למעט 

התקורה שצריך לשמש את המפעילים, כל הסכומים האחרים מדווחים מדי 

וב שהוא המשרד ששכר משרד החינוך וכל חודש לחודשו למשרד דויד

הסעיפים מתוקצבים שם. עיריית חולון בעיניי, במחווה מאוד יפה, כדי שלא 

ייצא מצב שסייעת שלנו תעבוד בבוקר והיא תהיה המובילה ברוב המקרים 

ש"ח לשעה  67תקבל  2וסייעת עירייה או מוסדות במקרה הזה שתהיה מספר 

פיכך היה הסכם בינינו שקודם כל יעבדו לפי המתווה. ל 45ושלנו תקבל 

בבוקר עובדות מוסדות, העובדות שלנו יעבדו את המשמרת שלהן אחר 

הצהריים וככל שיהיה לנו חוסרים ויהיה מצדם הסכמה נשווה את שכרן 

אחד לאחד בבוקר. אנחנו מוסיפים את כל מה שביכולתנו על פי התקצוב 

עירייה וזה לא מובן מאליו וזה והעירייה מוסיפה את ההפרש על דעת גזבר ה

שלי עם הקולגות במקומות  bench marking-לא משהו ואני אומרת לך ב

 אחרים, אני לא מכירה למעט קריית אונו אף אחד שעושה את אותו דבר.

אז אני רוצה בהקשר הזה להגיד עוד משהו. היום כמה מקבלת גננת, סייעת  מר שחר האס:

 ש"ח משהו כזה? 35-ל 30חשיב הוא בערך בין הת מן המניין נקרא לזה לשעה?

 לא, אנחנו נעשה ממוצע בסדר. גב' לילך שץ:

בצהרון,  2ש"ח לסייעת שזה אומר מספר  37זה נוהל ממוצע. התחשיב אומר  גב' רוני שני קדמיאל:

 10לגננת שעתית,  60ש"ח למובילה או  45ש"ח, זאת אומרת  45גן ועד 

יום בשנה. מאחר ואצלנו העובדים הם  184חודשים בשנה או ליתר דיוק 
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 12בתוך הסכם קיבוצי אז כל העובדים שבתוך ההסכם הקיבוצי מקבלים 

 משכורות משרתיות בשנה כולל קרן השתלמות וימי מחלה מהיום הראשון,

 אבל אין גמולי השתלמות? מר שחר האס:

ר און ולכל מה שזה נותן אין גמולי השתלמות אבל יש את כל מה שקשור לשח גב' רוני שני קדמיאל:

שזה עוד מאות אלפי שקלים, כחצי מיליון ש"ח בשנה. מה שמתורגם לזה 

, משתכרת הרבה פחות ממה, 45-ו 37שמי שעובדת אצלנו שעתית ומשתכרת 

 משכורות.  12על פי מתווה, ממה שמשתכרות אלה שמקבלות 

שונים מהתמחורים  זה מאוד מוזר כי אליי שלחו באופן אישי תלושי שכר מר שחר האס:

 האלה שאתן מדברות עליהם.

 אז צריך לראות אם זה שעתי או שנתי. גב' לילך שץ:

חודשים מחולק  10-כי צריך לראות שאותו סכום שמקציבה המדינה ל גב' רוני שני קדמיאל:

חודשים. דרך אגב מבקר העירייה בדק את זה,  12-באישור המדינה ל

 הבדיקה הסתיימה בימים אלה.

 אוקיי. וטי ששון:מר מ

 אני רוצה רגע להמשיך אם אפשר. מר שחר האס:

עכשיו אני אומר ואציין והלוואי ויתאפשר לנו לשלם יותר ולא רק לעובדים  גב' רוני שני קדמיאל:

 שלנו. אני חושבת שגם מורים צריכים להרוויח יותר וגם שאר עובדי החינוך.

 במי זה תלוי אם לא בכם? מר שחר האס:

כי בסוף יש איזשהו תקצוב על פי מתווה. אנחנו, ברגע שהמתווה אומר כמה  י שני קדמיאל:גב' רונ

אתה יכול לגבות וכמה אתה מחויב להוציא בכל סעיף. אני גם לא יכולה 

לשלם יותר כסף לחוג וגם לא יכולה לשלם יותר כסף למזון. הדברים האלה 

 מוכתבים כולל ממי לקנות. מספקים מורשים,

נשארה  2020בשנת  guide starבסדר אבל סתם לדוגמה. לפי הנתונים של  ס:מר שחר הא

 מיליון ש"ח.  2.7עמותה עם עודף תקציבי של 

שזה הכסף שקיבלנו כמענקים וידענו שקרוב לוודאי נידרש להחזיר אותם  גב' רוני שני קדמיאל:

ואכן כמו שאר המרכזים הקהילתיים במדינת ישראל אנחנו נדרשים להחזיר 

 ותם.א

 מיליון ש"ח? 2.7-את כל ה מר שחר האס:

קרוב לוודאי. הכסף הזה מונח בצד, לא נגוע, לא השתמשנו. יושב בחזקת  גב' רוני שני קדמיאל:

המתנה לראות מה יוחלט לעשות מבחינת רשות המיסים שדורשת את רוב 

 המענקים חזרה.
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הציג את תכניות העבודה. אני אענה רגע לגבי הנושא הזה. אנחנו נדרשים ל גב' לילך שץ:

אתה תרצה לעשות בקרה? אפשר לעשות. אנחנו עושים בקרה. כל מה שהיה 

לנו יש בקרה מה הושג, מה לא הושג, מה נתקע, מה עבד, מה לא עבד  2021-ב

 וכדומה. 

 נשמע לי שזה טריוויאלי, מר שחר האס:

שמחה, כל הדברים אתה צריך לבוא כי אני לא יודעת להגיד את זה אבל ב גב' לילך שץ:

 האלה אנחנו עושים את זה כל שנה ואני אגיד רגע משהו למה שאמרת,

 שחר שאלות יש עוד? מר מוטי ששון:

שחר לגבי הקולות. אני לא מתעלמת. אני גם קראתי את הפוסט וגם אני  גב' לילך שץ:

, אתה כבר ראית את 290-ראיתי את הדברים ואני כשאני קראתי הגעתי רק ל

ניין הזה. בסוף אני מסתכלת, אתה צודק. אם אני אומרת שיש ההמשך בע

מסגרות שיש לנו בעיה עם כוח אדם לאורך השנה, אתה תשמע  12או  10לנו 

את הקולות הכואבים האלה ובצדק. כי אם אתה כל פעם מחליף את כוח 

האדם, אתה מחליף ומוצא פתרון. אתה מוצא פתרון אבל הוא תמיד יהיה 

רגע או פתאום העובדת החליטה שהיא לא באה לעבודה כי זמני או באותו ה

 היא לא מתחילה את העבודה, אז אתה צודק אתה תשמע את הקולות האלה.

או כי היא חולה או כי היא עם קורונה או כי היא נדבקה מהילדים. זה לא  גב' רוני שני קדמיאל:

 עיסוק,

 נאפשר גם לניסן לשאול שאלות. ניסן. מר מוטי ששון:

שביעות  100-זה בסוף אחוז מסוים שאני אומרת לך הלוואי והיינו מגיעים ל לילך שץ: גב'

 רצון.

 מוטי, מר יעקב מזרחי:

 סליחה, הייתה אבל קודם שאלה של מאיר, גב' רוני שני קדמיאל:

 אוקיי, רוני,  מר מוטי ששון:

חושב אפשר לא סיימתי, אז אני אבקש רק לסיים. בסופו של דבר אני  מר שחר האס:

שהבעיה הכי הכי משמעותית פה זה העובדה שרשת קהילה ופנאי היא הגורם 

היחידי כמעט, במיוחד בסדר הגודל שעליו אנחנו מדברים עם זה, שפועל פה 

בעיריית חולון. אני אשמח ארז אם תוכל להתייחס למכרז של רשת קהילה 

מפעילים ופנאי ומדוע אין מפעילים נוספים. לתחושתי ולהבנתי ככל שיהיו 

נוספים יותר שמפעילים צהרונים, שמפעילים מתנ"סים בתוך העיר חולון, 

הנושא של התחרות בשוק חופשי תעשה רק טוב לאיכות השירות בסופו של 

דבר וצריך להכניס לעיריית חולון גופים נוספים שיפעילו כאן צהרונים 

 ויסייעו,
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 .after schoolיש את  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה הגודל שלהם? מר שחר האס:

 עובדים. 400 גב' נעה צ'פליצקי:

יופי. צריך להכניס תחרות. ככל שתחרות תהיה  יופי, כמה יש לנו פה בעיר?  מר שחר האס:

גדולה יותר בעיר חולון כך השירות לתושב, ללקוח יוטב. אנשים היום 

משלמים ממיטב כספם ולא מקבלים, לא מרגישים שהם מקבלים מספיק. 

ת במהלך הישיבה פנתה אליי אימא אחת ואמרה לי 'תקשיבו אני עכשיו באמ

משלמת חוג העשרה לבן שלי, אוקיי, החודש סכום מלא ומחצית מהזמן שבו 

הילד שלי היה אמור להיות בחוג המדריכה לא הגיעה, המפעילה לא הגיעה 

ואני משלמת את הסכום המלא לרשת קהילה ופנאי ולא מקבלת, ולא 

 ין תשובה'.מקבלת לא מענה וא

 תעביר את הפרטים ונבדוק את זה.  גב' לילך שץ:

 היא אומרת שאין עם מי לדבר, לילך. היא לא מצליחה להגיע אליכם. מר שחר האס:

 תעביר את זה, מר מוטי ששון:

 אל תגידו לי תעביר, מר שחר האס:

 תעביר את זה רגע, נתקשר ונגיד לך, גב' לילך שץ:

כל בן אדם שני, כל בן אדם שני אומר אי אפשר לדבר עם תסתכלו בפוסט  מר שחר האס:

 הגוף הזה.

יש מרכז שירות, עונים תוך דקה ומשהו. בוא נראה לאן הם מתקשרים, בוא  גב' לילך שץ:

נברר את זה. תראה לי את הטלפון, תן לי את הטלפון אני אבדוק למי הם 

 מתקשרים, לאן הם הגיעו.

 ה שנמצא בחוג, במתנ"ס אין שם מזכירות?שחר נראה לך שהור מר קובי מכלוף:

 היא מדברת על חוג בתוך הצהרון. מר שחר האס:

 שחר, הבנו.  מר מוטי ששון:

 שחר באמת אפשר לבדוק את זה. גב' לילך שץ:

 אני אענה לך ברמה העקרונית כי אני לא מכירה את הגברת שפנתה.  גב' רוני שני קדמיאל:

 זה דוגמה אחת מרבות. מר שחר האס:

ברמה העקרונית באופן אוטומטי כשמפעילת חוג או מפעיל חוג, אנחנו  גב' רוני שני קדמיאל:

עובדים עם קבלנים, לא מגיע אנחנו לא משלמים לו ואנחנו גם מזכים את 

 ההורה למעט מצב שבו הוא לא הגיע והוא מחזיר אחר כך, שגם זה קורה. 

 שמי לא מגיע? מר שחר האס:
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 שאותו מפעיל חוג לא הגיע שבוע ובשבוע הבא הוא יבוא פעמיים. גב' רוני שני קדמיאל:

 אה, אוקיי. מר שחר האס:

אבל היה ולא, יש זיכוי אוטומטי. אני אומרת בלי להכיר את הגברת. אני,  גב' רוני שני קדמיאל:

אני לא יודעת מי פנתה. זה אחד. שתיים, מרכז שירות לתושב עונה ואם אתה 

שעות עד שתקבל תשובה ואתה מוזמן  12-ו יותר מלא יעבר Whatsappשולח 

 לבדוק אותנו.

 מה, במתנ"ס? מר שחר האס:

 לא פונים למתנ"סים פונים למרכז שירות. גב' רוני שני קדמיאל:

 מרכז שירות. גב' לילך שץ:

גם בטלפון, גם פיזית. גם אם פונים למתנ"ס המתנ"ס יפנה את זה למרכז  גב' רוני שני קדמיאל:

ד שהתקבלה תשובה. אני יכולה לומר שאני מקבלת מהתושבים השירות ע

 תשבוחות ענקיות על מרכז השירות. חלקם עדיין לא הפנימו את זה.

 או לא מכירים אולי. גב' לילך שץ:

 אוקיי, מאפשר לניסן. ניסן בבקשה. מר מוטי ששון:

מה אין לא שנייה, אבל אתה מוכן להתייחס רק לסיפור המכרז בבקשה? ל מר שחר האס:

יותר גופים שמפעילים מתנ"סים פה בעיר? מתוקף איזה מכרז ומתי הוא 

 מסתיים ולמה אין חדירה של גורמים נוספים?

מילה אחת עוד לפני שחר, מאחר והייתי בעולם הזה של המתנ"סים. אתה  מר יוסי זיידה:

חושב שאיזשהו גורם שהוא כלכלי לחלוטין וזהו יפעיל את הצהרון בשביל 

 ילדים, שהרשת עושה את זה? 8ים בשכונות מסוימות, בשביל ילד 12

אני מאמין שברגע שיהיו יותר מגוף אחד, רמת השירות תעלה, איכות  מר שחר האס:

 הצהרונים תעלה כי יהיה מאבק על כל אחד.

 אוקיי, הבנו את ההערה שלך. ניסן בבקשה. מר מוטי ששון:

 נכ"ל בבקשה. רגע שנייה, אני מבקש תשובה מהמ מר שחר האס:

 בלילה, 23:00הדיון עכשיו הוא תכנית העבודה. השעה  עו"ד יונת דיין:

 זה חלק מתכנית העבודה חבר'ה. מר שחר האס:

לא, חלק מתכנית העבודה זה לא מכרז של העירייה. חלק מתכנית העבודה  עו"ד יונת דיין:

 בלילה, 23:00של רשת קהילה ופנאי, אותה מאשרים והשעה 

זה חלק, למה את מתערבת סליחה? למה את מתערבת בנושא הזה? מה  ס:מר שחר הא

 זה לא קשור בכלל. אם זה כן לנושא או לא הנושא? הקשר שלך לעניין הזה?
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כי הנושא על סדר היום הוא אישור תכנית העבודה. לא יוצאים למכרז או  עו"ד יונת דיין:

 לא, זה הנושא.

קהילה ופנאי עובדת, כמה זמן יש לה לעבוד,  אז אני רוצה לדעת איך רשת מר שחר האס:

אוקיי, כמה זמן יש לה לעבוד והאם היא במסגרת מכרז או לא. זה לא 

 בעיניי זה רלוונטי. אני אשמח לקבל את התשובה. רלוונטי?

 ניסן, תשאל את השאלה שלך בבקשה.  מר מוטי ששון:

 סליחה אני שאלתי שאלה, מר שחר האס:

 ניסן תשאל את השאלה.סליחה,  מר מוטי ששון:

 שאלתי שאלה, אני מבקש לקבל תשובה. מר שחר האס:

 סליחה, מה השאלה שלך ניסן? מר מוטי ששון:

 סליחה אני מבקש לקבל תשובה מוטי לשאלה שלי. מר שחר האס:

 שמעת מה שאמרתי לך? ניסן תשאל את השאלה. מר מוטי ששון:

 לא, לא שמעתי מה אמרת. מה אמרת? מר שחר האס:

 אתה מוותר? ר מוטי ששון:מ

 שיענה לו, מה. נו באמת. מר ניסן זכריה:

 סליחה, אתה, הוא יקבל תשובה אחר כך. אתה רוצה לשאול את השאלה? מר מוטי ששון:

 אה, אני אקבל תשובה אחר כך? לא, אחר כך, אין בעיה. מר שחר האס:

 ניסן בבקשה, תשאל את השאלה. מר מוטי ששון:

 לא רוצה לשאול שאלה. אני רוצה להעיר הערה.  אני מר ניסן זכריה:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

ההערה היא כזאת. מאחר ואני פוגש את האנשים השקופים שלא נמצאים  מר ניסן זכריה:

פה כרגע ואף אחד לא מגונן עליהם ואתה לא יודע איזה סיוטים הם עוברים 

. התמונה היא ברשת, כל יומיים יש שימוע, כל יומיים מפטרים אנשים שם

הרבה יותר קודרת והרבה יותר קשה מאשר מתוארת פה. כלומר העובדים 

המסכנים האלה שעומדים בחזית עם שכר על הפנים, הם עוברים גם מצד 

 ההורים. גם ההורים לא חסידים גדולים,

 לא, לא, חד משמעית. מר שחר האס:

עובדים המסכנים האלו שהם אני נתקל בהמון תופעות אבל אני רואה את ה מר ניסן זכריה:

 עומדים בחזית עם שכר מאוד נמוך, עם עבודה מאוד קשה. זה לא פייר,

 וחלקם עושים אגב עבודה נפלאה, מדהימה. מר שחר האס:
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 זה לא פייר, מר ניסן זכריה:

 רובם דרך אגב עושים עבודה טובה מאוד. גב' לילך שץ:

 רובם, רובם. מר ניסן זכריה:

 רובם. גב' לילך שץ:

 מדהימה. מר שחר האס:

אני חושב שהרשת אפילו צריכה קצת יותר להתאמץ בקטע של הפרגון  מר ניסן זכריה:

לעובדים ולא על כל דבר לרוץ לשימועים ואני עומד בצד ואני רואה את 

השימועים, תאמינו לי. אני מכיר את הסיפור של שחר און גם. יש המון 

ני עצמו. זה לא פייר לבוא ולהכות דברים לא פתירים עדיין. זה גם נושא בפ

את, נכון שהמערכת הזאת זקוקה לביקורת ואתה צודק בזה. אבל חבר'ה 

 בוא נאזן,

 בעיניי היא צריכה פירוק והרכבה מחדש. זו אבל דעתי. מר שחר האס:

בסדר, גם פירוק גם הרכבה, הכול בסדר. אבל כשבמדינת ישראל מורה  מר ניסן זכריה:

ש"ח בחודש אז מה אתה מצפה שמטפלת בצהרון  7,000או  6,000מרוויח 

תרוויח? רגע, מי אתה רוצה שיגיע לזה? מי? מורים כבר בורחים ממערכת 

 החינוך.

נכון, אני מבין שזו בעיה כלל ארצית, בסדר. אבל אתה לא יכול להפריד את  מר שחר האס:

 זה. 

 בלילה. 23:00אבל חבר'ה, כבר  מר מוטי ששון:

עובדי קהילה ופנאי.  1,450לא, רק שאלה. לא, שאלה כמו שרציתי לדעת.  מר מאיר חלבי:

האם אפשר לעשות, את המשכורת הבנתי מכבוד ראש העיר שאי אפשר 

להעלות להם. האם אפשר לעשות להם קולקטיבי ביטוח שיניים ותאונות 

 אישיות?

 יש להם הסכם קיבוצי, עזוב את זה. מר ניסן זכריה:

 סדר. לא, ב מר מאיר חלבי:

 אמר לך ניסן, אמר לך. מר מוטי ששון:

 אתם לא מכירים את החומר, למה סתם לדבר? נו באמת. מר ניסן זכריה:

 מי?  מר מאיר חלבי:

יש להם הסכם טוב. ההסתדרות עסקה הסכם טוב. אבל מדינת ישראל רואה  מר ניסן זכריה:

 בעובדים האלה סוג ז', מה אתה רוצה?

 ליים, מה שנקרא בחינוך קשה בבלתי פורמלי עוד יותר.הבלתי פורמ גב' לילך שץ:
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 אז אתה לא יכול לשפר אותם? מר מאיר חלבי: 

 אי אפשר, מה.  מר ניסן זכריה:

 לא, לא, אחר כך. אני מבקש תשובה. מר שחר האס:

 אתה קובע את הישיבה? נו באמת. מר מוטי ששון:

 לא, אני מבקש תשובה לשאלה. מר שחר האס:

סליחה, זה קשור לתכניות העבודה? של המנכ"ל? זה מנכ"ל העירייה. הוא  :מר מוטי ששון

לא קשור לרשת קהילה ופנאי. אנחנו מדברים על תכנית העבודה של רשת 

 קהילה ופנאי.

 אז אני אשמח לדעת מאיזה טעם, מאיזה מכרז עובד זה ולמה אין עוד גופים. מר שחר האס:

 תעני לו למה. מר מוטי ששון:

 אני לא יכולה לענות לך, שני קדמיאל:גב' רוני 

 אז שמישהו יענה לי, חבר'ה. אתם מתעלמים. מר שחר האס:

 קהילה ופנאי יעבדו עוד כמה עשרות שנים פה. מר מאיר חלבי:

 אם העירייה תחליט אחרת, גב' רוני שני קדמיאל:

ם אז, אז את מי, אז אני שואל את הקדוש ברוך הוא, למה אין מתנ"סי מר שחר האס:

נוספים? מוטי למה אין גופים נוספים בעיר לא במקום, לצד רשת קהילה 

ופנאי? למה כל הצהרונים וכל המתנ"סים הם תחת גוף אחד ואין תחרות? זו 

 שאלתי. אתה מוכן לענות לי?

 המתנ"סים מנוהלים רק על ידי גוף, עו"ד יונת דיין:

 הוא רוצה לעשות רפורמה כמו בטלפונים. מר מאיר חלבי:

 אני שואל שאלה, אתם לא עונים. ר שחר האס:מ

 היא עונה לך, אתה לא רוצה להקשיב. מר מוטי ששון:

 בבקשה, אני רוצה לשמוע את התשובה של היועצת המשפטית. מר שחר האס:

 אבל מוטי, מוטי התשובה היא מאוד פשוטה.  מר ניסן זכריה:

 . ניסן תן לה לענות. בבקשה, אני אשמח לתשובה מר שחר האס:

מתנ"סים, אני לא מכירה דרך אחרת משפטית לנהל אותם חוץ מאשר דרך  עו"ד יונת דיין:

העירייה או חברה מעין עירונית. ואני מזכירה שכרגע הסעיף על סדר היום 

 ' של הרשת. 22זה תכנית העבודה לשנת 

 נכון. מר שחר האס:

 עבודה של הרשת.לא שאלת ההתקשרות עם הרשת אלא שאלת תכנית ה עו"ד יונת דיין:
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אז אני, זה עדיין קשור בעיניי ואני מבקש תשובה כי התשובה היא לא  מר שחר האס:

 מועילה.

 ? מי בעד?2022אוקיי, מי בעד אישור תכניות העבודה לשנת  מר מוטי ששון:

 סליחה, אני רוצה לדעת למה אתה מתעלם מהשאלה. מר שחר האס:

 , 2, 1 מר מוטי ששון:

 אתה,למה  מר שחר האס:

 ,3 מר מוטי ששון:

 את רשת קהילה ופנאי כמונופול? למה אתה מתעלם? מר שחר האס:

בעד. מי נגד אישור  15. קייקוב אתה גם? 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4 מר מוטי ששון:

מי נגד? מי נמנע? מי נמנע? אין נמנע,  תכניות העבודה של רשת קהילה ופנאי?

. אני עובר לסעיף אושר, תכנית העבודה אושרהנמנעים.  8 ,7, 6, 5, 4, 3, 2, 1

 .2022לשנת  אושרהתכנית העבודה של רשת קהילה ופנאי  הבא.

 מוטי אתה לא תגיד לי, גב' אלינור מטלון:

 יעקב לסעיף הבא, צא החוצה יעקב. מר מוטי ששון:

 מוטי אתה לא תחליט, גב' אלינור מטלון:

 ?מה הוא אמר שאנחנו מר שחר האס:

 הוא החליט שאנחנו נמנעים. גב' אלינור מטלון:

מה הצבענו? אתה החלטת מה אנחנו הצבענו? לפרוטוקול שיהיה רשום  מר שחר האס:

 שראש העיר החליט מה האופוזיציה,

רשת קהילה ופנאי, לא הצביע בעד ולא הצביע נגד אני יוצא מתוך הנחה שהם  מר מוטי ששון:

 נמנעים. אני עובר לסעיף הבא.

 אתה מניח, אתה צריך לחכות לנו לא? גב' אלינור מטלון:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 

ניקיון  – 36/2018אישור מועצת העיר למימוש אופציה לשנה מסגרת מכרז  -א'  .22

 ואחזקת שירותים ציבוריים

אנחנו חזרנו לסעיף שמדבר על אישור אופציה לשני, מימוש אופציה בשני  עו"ד יונת דיין:

ניקיון ואחזקת שירותים ציבוריים. המכרז  36/2018רז מספר מכרזים. מכ

 עצמו נערך לפני,
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באמת, אני לא מבין אתכם.  איך אתם מאשרים את תכניות העבודה האלה? מר שחר האס:

 לא מבין אתכם. באפריל מביאים לכם תכניות עבודה של,

 שחר, עו"ד יונת דיין:

 עלמים, מה כולכם מצביעים?, לא עונים על שאלות, מת2022של  מר שחר האס:

 אני קורא לך לסדר פעם ראשונה. מר מוטי ששון:

 יא אללה. שובר שיאים, שובר שיאים אתה. מר שחר האס:

 בבקשה, קדימה. מר מוטי ששון:

 משהו, עם ההשתקה שלך.  מר שחר האס:

 פטפטת ואמרת ודיברת, קיבלת תשובות לכל. בבקשה. מר מוטי ששון:

 לתי תשובות לכלום, לכלום. רק התחמקויות.לא קיב מר שחר האס:

 בבקשה. מר מוטי ששון:

 אנחנו חוזרים לסעיף, עו"ד יונת דיין:

 ככה העיר הזו נראית. ככה הזו נראית, מוטי.  מר שחר האס:

 הלאה. מר מוטי ששון:

אנחנו חוזרים לסעיף של אישור המימוש אופציות לשני הסכמים בעקבות  עו"ד יונת דיין:

, ניקיון ואחזקת שירותים ציבוריים. 36/2018הראשון זה מכרז מכרזים. 

 ההסכם, 

 אישור מועצת העיר למימוש, מר מוטי ששון:

 אני מנסה אבל קצת קשה עם כל רעשי הרקע, כל הזמן מדבר.  עו"ד יונת דיין:

 הדלת פתוחה. מר בר שי:

תוך החדר. ודי לא, אני לא מדברת על הדלת הפתוחה אני מדברת על ב עו"ד יונת דיין:

 לחכימה ברמיזא אני מניחה. 

 זכותנו לקבל תשובות. גב' שני כהן מסילתי:

חבל שאנחנו לא מקבלים תשובות. אם היינו מקבלים תשובות הכול היה  מר שחר האס:

 בסדר.

 שחר כשדיברת לא הפרעתי לך. עו"ד יונת דיין:

 אה, לא הפרעת לי? מר שחר האס:

 עתי לך באמצע דיבור.לא, לא הפר עו"ד יונת דיין:

 את נתת תשובות פוליטיות של פוליטיקאית. מר שחר האס:
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 לא נתתי אף תשובה פוליטית שחר כי אני לא נבחר פוליטי. עו"ד יונת דיין:

 אני קורא לך לסדר פעם שנייה. מר מוטי ששון:

אתה לא על סדר היום, אתה לא אמור לדבר על זה. מי את שתחליטי על מה  מר שחר האס:

 אני אדבר ומה אני לא אדבר?

 שחר אתה לא תפריע, אני קורא לך פעם שנייה לסדר. מר מוטי ששון:

אני אתחיל פעם שלישית, אני אשמח אם תקשיב שחר. במסגרת מכרז  עו"ד יונת דיין:

ניקיון ואחזקת שירותים ציבוריים שנערך עוד לפני שיעקב מזרחי  36/2018

 טוקול יצוין שיעקב מזרחי יצא. נהיה חבר מועצה דרך אגב, רק לפרו

 תסגור את הדלת בבקשה, פעם שלישית. גב' אלינור מטלון:

חברה שבניהולו של יעקב מזרחי זכתה במכרז ואושרה כדין. תקופת  עו"ד יונת דיין:

' ומובאת אליכם למעשה 22ליוני  2-ההתקשרות המקורית מגיעה לסיומה ב

לפקודת העיריות שאומר  א' 122בקשה לאשר הארכה. זה בהתאם לסעיף 

שחוזה הוא עסקה שהמועצה ברוב של שני שלישים מחבריה ובאישורה 

התירה בתנאים שהתירה מימוש האופציה בהודעה שפורסם על כך כמובן. 

נמצא פה משה ג'רבי, מנהל האגף שמבקש בעצם את ההארכה והוא יסביר 

 לכם את הנימוקים. 

'רבי מנהל האגף. אנחנו מדברים פה על כאמור כמו טוב, שלום לכולם, משה ג מר משה ג'רבי:

' ועל 19שיונת אמרה על שני מכרזים. ניקיון שירותים ציבוריים מיוני 

. מדובר על שני מכרזים 2020היחידה הטכנית של כלי האצירה מספטמבר 

שרצים באופן, רצים אצלי באגף באופן תקין, כנדרש. נותנים מענה טוב, 

יים. אנחנו למעשה מבקשים לממש עוד שנה עובדים מיומנים, מקצוע

באופציה שבעצם נתונה בידינו. יש למעשה שתי סיבות מרכזיות. סיבה אחת 

זה הנושא של המחיר. לאור כל המציאות ולאור כל מה שקורה גם, אני קורא 

לזה במשק, ההערכה שלנו שכל יציאה לכל מכרז חדש תקפיץ את המחירים 

מאוד מאוד דרמטית למעלה. אפשר להגיד של שני המכרזים האלה בצורה 

. דבר שני זה כל הנושא של, אנחנו רוצים למנוע את חוסר 2אפילו קרוב לפי 

הודאות, כן, במבצע העתידי. הן מבחינת העניין פה של החברות, הן מבחינת 

כל מה שקורה לעליות המחירים ואני מבקש להאריך את האופציה שבידיים 

 שלנו. 

 דה, ישר כח. פה אחד, מאשרים את זה.תו מר מאיר חלבי:

 יועצת משפטית תעירי את ההערות שלך. מר מוטי ששון:

 שוב, עו"ד יונת דיין:

 אומר לכם שרוצים לחסוך כסף. מר מאיר חלבי:
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אלה שתי התקשרויות, כל אופציה היא אופציה לשנה. כרגע מובאת שנה  עו"ד יונת דיין:

כם של הניקיון ואחזקת אחת מן הסתם לכל אחד מהם. המכרז, ההס

', בהסכם של תיקון ואחזקת כלי אצירה 22ביוני  2-שירותים מסתיים ב

א' לפקודה  122'. אני אומרת שוב לפי סעיף 22מסתיים בתחילת ספטמבר 

 אם שני שליש מחברי המועצה מאשרים, זה הולך לאישור השר ובהתאם. 

חוות הדעת של יושב ראש ועדת יש לי כמה שאלות. אשמח לשמוע את  גב' אלינור מטלון:

 המכרזים שהיה חלק מהועדה ביחד איתי, אשמח לשמוע מה דעתך. 

דיבר הדרג המקצועי, הוא אמר בפירוש מה שהוא חושב. כל יציאה למכרז  מר זוהר נוימרק:

 . 2תעלה לנו פי 

 מתי המכרז של זה? מר בר שי:

 נכון? 2019-המכרז התקיים ב גב' אלינור מטלון:

 מתי אבל? י:מר בר ש

' בעצם כחברי מועצה. היה פה הסכם 18', אנחנו החלפנו באוקטובר 19-ב גב' אלינור מטלון:

 כרוטציה.

 כל הסכם הוא שנתיים. כל מכרז היה שנתיים ואופציות או שלוש ואופציות. עו"ד יונת דיין:

 נכון, ועכשיו אנחנו מדברים על האופציות. מר משה ג'רבי:

 ' אם ככה.20שנתיים ואופציות. אז החוזים נחתמו בשנת  היה עו"ד יונת דיין:

 אז למה זה הגיע אלינו עכשיו?  גב' שני כהן מסילתי:

זה מדבר על שנתיים הבסיסיות, בינתיים הוא נכנס להיות חבר מועצה.  עו"ד יונת דיין:

וכשהוא חבר מועצה, חברה בבעלותו לא יכולה להיות צד להסכם אלא למעט 

 החריג.

 הוא כבר כמעט שנה, למה זה מגיע רק עכשיו אבל? האס:מר שחר 

התקופה המקורית מותר לסיים אותה. היא התחילה לפני שהוא נהיה חבר  עו"ד יונת דיין:

 מועצה.

 למה זה לא בא לפני? לא הבנתי. מר שחר האס:

 לא חייב כי הוא, מר חיים זברלו:

 זה היה לפני שהוא היה חבר מועצה. מר זוהר נוימרק:

 אז אני אומר, הוא התמנה לפני שנה. שחר האס: מר

 לא, הוא לא היה לפני שנה. גב' נעה צ'פליצקי:

 שחר, הוא התחיל, מר משה ג'רבי:
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 החוזה שלו נגמר עכשיו. מר קובי מכלוף:

 ברגע שיעקב שנכנס, מר משה ג'רבי:

 נה.יש לו אופציות. יש עד תאריך מסוים ויש אופציה להמשיך עוד ש מר חיים זברלו:

יעקב ברגע שהוא נכנס כחבר מועצה כבר הארכנו את האופציה הראשונה.  מר משה ג'רבי:

ברגע שהוא נכנס התחיל בעצם המגבלה המשפטית ולכן אנחנו מתכנסים 

 '.22בנקודה הזאת לקראת 

תודה. המגבלה המשפטית לא באה לידי ביטוי ברגע שחבר המועצה נכנס  מר שחר האס:

נמצא בתוך מכרז? זה לא הרגע שבו מתחיל ניגוד  להיות חבר מועצה והוא

 העניינים?

על פי הפקודה ועל פי כל חוות הדעת וההנחיות של הועדה למניעת ניגוד  עו"ד יונת דיין:

עניינים, חוזה קיים שבמהלך חיי החוזה הצד נהיה חבר מועצה, לא מבטל 

הוא את החוזה. הוא יכול לסיים את תקופת ההתקשרות הקיימת. כמובן ש

נמצא ויעקב גם הצהיר פה, בהסדר ניגוד עניינים והוא לא עוסק במועצת 

העיר בנושאים שבהם החברה שלו מתעסקת או חברות מתחרות או משפיע 

על זה. כמו שיש לנו גם חברי מועצה אחרים עם הסדרים שרלוונטיים 

לתחומים שלהם. כל אחד או אחת לסיבותיו, סיבותיה הם. ברגע שמגיעה 

ת לממש תקופת אופציה זה לא יכול לקרות אלא דרך החריג שמובא האפשרו

 כרגע. שני שליש חבר מועצה ואישור שר.

אבל אני חושב שמן הראוי היה לעדכן את חברי המועצה עם כניסתו של יעקב  מר שחר האס:

שהוא נכנס לתפקידו כן היו בוועדה, סביב  01.06-לתפקיד, עצם העובדה שמה

שקשורים לתברואה שייתכן והיה ניגוד עניינים שבהם השולחן הזה נושאים 

 יעקב היה פה וקיבל החלטות. זה לא פעם ראשונה,

 יעקב חתם על הסדר ניגוד עניינים, עו"ד יונת דיין:

 סליחה? מר שחר האס:

 יעקב חתם על הסדר ניגוד עניינים, עו"ד יונת דיין:

 נכון. מר שחר האס:

עצה בנושאים שקשורים לחברות שלו או להסכמים שהם שהוא לא עוסק במו עו"ד יונת דיין:

 צד בהן.

 מתי הייתה ההתפטרות של מיכאל? מר בר שי:

 לא זוכרת בעל פה אבל מיכאל פה מאחורה אם הוא רוצה להגיד לנו. עו"ד יונת דיין:

 רשום פה, רשום פה לאור כניסתו של מר יעקב, גב' אלינור מטלון:
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התפטרות. מתי ידענו כבר שהוא הולך להיכנס לא, אבל מתי הייתה ה מר בר שי:

 למועצת העיר.

 איזה חודש לפני, משהו כזה. מר שחר האס:

 חברים אתם שואלים שאלות, מישהו יענה לכם.  מר מוטי ששון:

רגע, אבל מיכאל אתה זוכר במקרה מתי סיימת את תפקידך פה? כי אני זוכר  מר שחר האס:

 ואם כך אז ידענו, שהיה משהו כמו איזה חודש בין לבין

 הארכנו אופציה אחת כבר, מר בר שי:

 הארכנו אופציה שאנחנו כבר יודעים שהוא אמור להיכנס. מר שחר האס:

 אני לא יודעת.  עו"ד יונת דיין:

 נו אז מה היית עושה? מר זאב ניסים:

 מה זאת אומרת? מר שחר האס:

 לא, נניח לשיטתך מה היית עושה? מר זאב ניסים:

 מה זאת אומרת? אז נעשה פה משהו שלא היה צריך להיעשות. אם ידענו, אס:מר שחר ה

 אם הוא השתתף בישיבה, מר זאב ניסים:

לא, אני לא מדבר על זה. אני לא מדבר על זה זאב, שנייה. אני מדבר על כך  מר שחר האס:

שאנחנו ידענו משהו כמו חודש לפני, אוקי, היה איזה חודש בין סיום תפקידו 

קל לכניסתו של יעקב. משמע ידענו שזה עתיד לקרות וידענו מי עתיד של מיי

להחליף אותו. בטווח הזמן הזה שבין החלק הראשון לשני, בין העזיבה של 

מיכאל וצריך את זה לתאריכים, אני אומר לכאורה כי אולי אני טועה, אבל 

לטה על פניו ידענו שיעקב עתיד להיכנס להיות חבר מועצה ועדיין קיבלנו הח

 להאריך מכרז ביודעין. יש פה משהו שצריך לבדוק אותו, שלא תקין. 

שחר הסוגיה הזאת, הסוגיה הזאת נבדקה משפטית לפני ולפנים על מנת, על  מר מאיר חלבי:

 מנת להביא את זה לכאן להצבעה. נבדקה.

 זה הארכה ראשונה עכשיו? מר קובי מכלוף:

 ?מה חוות הדעת של מירב גב' אלינור מטלון:

 מה הקשר למירב כרגע? עו"ד יונת דיין:

 מירב היא עורכת הדין של ועדת מכרזים. גב' אלינור מטלון:

 יפה אבל אנחנו לא בוועדת מכרזים כרגע. עו"ד יונת דיין:

 לא, אבל זה שייך למועצה. הבעיה היא המועצה. גב' נעה צ'פליצקי:
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בעיה שהיא שיש פה מכרז שאנחנו קודם כל הבעיה היא לא רק במועצה. ה גב' אלינור מטלון:

 דנים עליו,

 רגע זה ההארכה הראשונה עכשיו אבל. מר קובי מכלוף:

 אנחנו לא דנים על מכרז כרגע.  עו"ד יונת דיין:

 רגע, הייתה הארכה? מר קובי מכלוף:

 כן, הארכה שנייה. גב' אלינור מטלון:

 לא פה. מר שחר האס:

 לא פה. גב' נעה צ'פליצקי:

לא פה. כי זה הרי, הרי כשאנחנו מאשרים מכרזים אנחנו מאשרים הארכה  מטלון:גב' אלינור 

 לשנה, שנתיים, שלוש, ארבע. תלוי במכרז. כבר הייתה הארכה.

 לכאורה יש פה התנהלות לא תקינה שצריכה להיבדק קצת יותר לעומק. מר שחר האס:

 זה. חבר'ה אם זה לא תקין אז משרד הפנים לא יאשר את  מר מוטי ששון:

 ממש לא. מר בר שי:

 אז למה הבאתם את זה לכאן? גב' שני כהן מסילתי:

 הייתה הארכה בכלל? מר זוהר נוימרק:

 הייתה. מר בר שי:

 מתי הייתה ההארכה? מר קובי מכלוף:

 אז בואו תביאו את הנתונים, תבדקו את הדברים.  מר שחר האס:

שנות אופציה. נוצלה שנה אחת עד  4עם  2.6-כמו שרשום, המכרז התחיל ב מר משה ג'רבי:

 . 1.6.22-ואז אושרה הבקשה להארכה בוועדת רכש, כן, עד ה 1.6.21ליום 

 על פי חוק. מר חיים זברלו:

לפני שיעקב אגב נכנס לתפקיד, כן, ברגע שנודע לנו שיעקב נכנס, לי לפחות  מר משה ג'רבי:

 נטרסים, כן. ברגע שנודע על פי ההנחיות הוא חתם על הנושא של ניגוד אי

 זאת אומרת שזה ההארכה הראשונה. מר קובי מכלוף:

 זה שטח אפור מדי. מר שחר האס:

 סליחה, לא להפריע. תתנו לו לתת תשובה, ג'רבי. מר מוטי ששון:

 יש פה, הוא עכשיו בדיוק, גב' אלינור מטלון:

 לא סליחה הוא עונה ואת הפרעת לו. מר מוטי ששון:

 . 1.6.21-רגע אמר ההוא ה גב' אלינור מטלון:
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 אתם מפריעים לו כל הזמן. תענה ג'רבי. מר מוטי ששון:

 סליחה ג'רבי סליחה. מר שחר האס:

 הוא טוען שיעקב לא היה חבר מועצה. מר זאב ניסים:

ימים שאנחנו עדיין חודש  8יעקב חתם. זה אומר  9.6-האריכו את זה, ב 1.6-ב גב' אלינור מטלון:

 ס.לפני זה ידענו שהוא נכנ

 מה זה שייך, אבל הוא לא היה חבר מועצה. מר חיים זברלו:

 אני לא מכיר את המעורבות של יעקב. מר משה ג'רבי:

 חבר'ה זה אפור כהה, זה אפילו לא אפור. מר שחר האס:

 יונת אין בעיה עם זה? אין בעיה עם זה? גב' נעה צ'פליצקי:

 אין בעיה, עו"ד יונת דיין:

 עיה עם,אין ב גב' נעה צ'פליצקי:

 רגע, רגע, אני מבקש, אלינור סליחה אל תפריעי. שאלת שאלה, מר מוטי ששון:

 לא נותנים לנו אז אנחנו מפריעים. גב' שני כהן מסילתי:

 סליחה רגע, נעה שאלת שאלה? מר מוטי ששון:

 כולם מדברים אתה לא מעיר לאף אחד. גב' שני כהן מסילתי:

 שאלת שאלה? מיד תקבלי תשובה. תנו,  סליחה נעה, אני מבקש. מר מוטי ששון:

 רק כשאנחנו מדברים אתה מעיר לנו. גב' שני כהן מסילתי:

המועצה כרגע צריכה להחליט אם היא רוצה לממש את האופציה או לא. אני  עו"ד יונת דיין:

לא יודעת להתייחס לתאריכים קודמים, למתי מי יודע מי נכנס הבא בתור 

שהוא לא מגיע ונשבע אמונים ונהיה חבר למועצת העיר. תיאורטית עד 

מועצה הוא גם יכול להודיע שהוא לא נכנס למועצת העיר, אני לא יודעת מה 

 קורה.

 זה דיון תיאורטי והיה ברור, מר בר שי:

 אני לא יודעת. אני לא,  עו"ד יונת דיין:

 )מדברים ביחד(

רק  2אתה תשלם עכשיו פי חסכנו פה כסף, מה זה משנה? זה לטובת העיר.  מר זוהר נוימרק:

 בשביל לדפוק אותו? אני לא מבין אותך.

 מה זה קשור? אתה חושב שזה אישי? כי אולי זה אישי.  גב' אלינור מטלון:

זוהר תגיד לי, מה אתה רוצה מה זה לדפוק אותו, מה זה האמירה הזאת?  מר שחר האס:

 לא, 
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 זה אתיקה, גב' שני כהן מסילתי:

דברים על אתיקה ומוסר ואתה אומר לנו אתם הולכים לדפוק ואנחנו מ מר שחר האס:

 אותו? לא מבין אותך זוהר, מה זה הדבר הזה, מה זה האמירה הזאת.

 סליחה, מר מוטי ששון:

 האמירה הזאת אומרת שאתה צריך לדאוג לטובת העיר. לא לחפש, מר זוהר נוימרק:

 שחר, שחר, גב' נעה צ'פליצקי:

 , זוהר סליחה מר מוטי ששון:

 מה זה ההתנהלות הזאת? בא אומר לי אני דופק אותו, מה זה השפה הזאת? מר שחר האס:

. אני מאמינה שאם הוא חתם שאין ניגוד עניינים הוא לקח 18יעקב מעל גיל  גב' נעה צ'פליצקי:

 אחריות על כל זה וזה תקין.

 )מדברים ביחד(

 יש פה משהו לא אתי, מה הבעיה בזה? גב' שני כהן מסילתי:

 חבר'ה אני מבקש, קובי, קובי, מר מוטי ששון:

אם הוא לא היה נכנס, מה היה קורה? אם הוא היה מחליט פתאום לא  מר קובי מכלוף:

 להיכנס? אז מה, 

 סימן שהדברים לא היו, מר יוסי זיידה:

 קובי, קובי, מר מוטי ששון:

 ך בסדר,אני הייתי בוועדה זה נראה ל זה נראה לך בסדר? גב' אלינור מטלון:

 אלינור מספיק עם זה. מר מוטי ששון:

 זה מחדל שאתם לא מצביעים, אתם נמנעים על כאלה דברים. גב' אלינור מטלון:

 אני מצביע. מר קובי מכלוף:

 חבר'ה, חבר'ה. מר מוטי ששון:

 בסדר. גב' אלינור מטלון:

על שולחן  חבר'ה סליחה, מה שמונח כרגע, קובי, מה שמונח כרגע, מונח מר מוטי ששון:

 המועצה,

לא נוח לו לדבר על זה אז בוא נעזוב את זה, לא נוח לו. זה לא נוח לו, אז בוא  מר שחר האס:

נעבור הלאה. לא נוח לו, לא בא לו, לא כיף לו. זה משהו מערער, מערער 

 משהו. הוא צריך לתת תשובה אז הוא מעביר את זה הלאה.

ה לא חוקי אז הוא לא יאושר על ידי משרד אני אומר לכם, אם הדבר הז מר מוטי ששון:

 הפנים.
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 אבל צריכים לקבל את המידע. מר בר שי:

 צריכים לקבל את המידע וצריך להביא את זה למשרד הפנים. מר שחר האס:

 כל המידע סיפקה עכשיו היועצת המשפטית וג'רבי. מר מוטי ששון:

 לא היא לא. גב' שני כהן מסילתי:

. כרגע עומד הנושא הזה של הארכה, מה שאמרה היועצת אומר לכם מר מוטי ששון:

 המשפטית.

 ביודעין אתם חתמתם על הארכה. גב' שני כהן מסילתי:

 זכותכם להצביע נגד. מר מוטי ששון:

 החוזה הזה לא חוקי אבל. מר בר שי:

 ביודעין אתם חתמתם. גב' שני כהן מסילתי:

פוליטית, אני עובדת ציבור. אז אני לא  ראש הסיעה שלכם חושב שאני יועצת עו"ד יונת דיין:

יודעת איך לענות לשאלות לכם ואם מישהו צריך להתנצל ראשון זה ראש 

 הסיעה שלכם. אוקיי? אל תכפיש, אני בן אדם פוליטי? הגזמת שחר. 

 זו הועדה הכי פוליטית שיש, בוא. מר שחר האס:

 מה טובת העיר אומרת? מר זוהר נוימרק:

 זוהר זה נראה לך הגיוני, גב' אלינור מטלון:

 חברים סליחה, זוהר מספיק.  מר מוטי ששון:

 זה גוף פרטי וגם זה לא אתי שהוא חבר מועצה.  גב' שני כהן מסילתי:

זוהר אני מבקש. מי בעד אישור מועצת העיר למימוש אופציה  אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

? מי בעד? אני חוזר ניקיון ואחזקת שירותים ציבוריים 36/28לשנה למכרז 

ואומר, זה טעון אישור משרד הפנים. אם זה לא תקין, משרד הפנים יפסול. 

 מי בעד?

 מבקש שמי, מבקש שמי. מר שחר האס:

 שמי, בעד. מי בעד? זברלו. מר מוטי ששון:

 למה שאני, גב' שני כהן מסילתי:

 חבר ועדת מכרזים.  גב' אלינור מטלון:

 , ניסן זכריה,בבלי. קייקוב מר מוטי ששון:

 תתביישו לכם. גב' שני כהן מסילתי:

 עזרא סיטון, נעה, חלבי, צדקה, מר מוטי ששון:
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 גם חבר ועדת מכרזים. גב' אלינור מטלון:

 עינב, שי,  מר מוטי ששון:

 גם חבר ועדת מכרזים. גב' אלינור מטלון:

 זאב ניסים, מיכאל סוטובסקי, מר מוטי ששון:

 ה לפרוטוקול לשמוע את השמות שביקשתם.את מפריע עו"ד יונת דיין:

 . 18, מוטי 17, זוהר 16, רבקה עדן 15. קייקוב 14, קובי 13גליה, גליה  מר מוטי ששון:

 אושר. מר יוסי זיידה:

 . אני עובר לסעיף ב'. אושראין נמנעים.  . מי נמנע?4, 3, 2, 1 מי נגד? מר מוטי ששון:

 כל הכבוד. גב' שני כהן מסילתי:

 זה בושה.  נור מטלון:גב' אלי

 

תיקון  – 56/2019אישור מועצת העיר למימוש אופציה לשנה מסגרת מכרז  -ב'  .22

 ואחזקת כלי אצירה עבודות מסגרות ופלסטיק 

 .56/2019אישור מועצת העיר למימוש אופציה לשנת מסגרת מכרז  מר מוטי ששון:

 זה לא אתי.  גב' שני כהן מסילתי:

 ר מועצה, זה לא אתי.הוא חב גב' אלינור מטלון:

תיקון ואחזקת כלי אצירה עבודות מסגרות ופלסטיק. מי בעד? מי בעד?  מר מוטי ששון:

בעד. מי נגד?  18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1זברלו, 

. אני עובר לסעיף אושרנגד,  4נגד.  4, 3, 2, 1מי נגד? מי נגד? אין נגד. מי נמנע? 

הבא. מינוי זוהר נוימרק, הארכת המינוי של זוהר נוימרק כדירקטור, 

 בתאגיד 'מי שקמה'.

 

 מינויו של זוהר נוימרק כדירקטור בתאגיד ''מי שקמה'' .25

 רגע. זוהר יצא מישיבת המועצה. מר יוסי זיידה:

 מי בעד אישור של זוהר? מר מוטי ששון:

 אפשר הסבר למה אנחנו, מר בר שי:

 למה דווקא הוא? ילתי:גב' שני כהן מס

 אוקיי, מי בעד? אני רוצה להאריך לו, כן. הוא מצוין, למה לא? מר מוטי ששון:

 מוטי סליחה, שאלה. הוא לא דירקטור שם? מר זאב ניסים:
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 הארכה. עו"ד יונת דיין:

 הארכה.  מר מוטי ששון:

 רשום מינוי. גב' אלינור מטלון:

 זה נקרא מינוי מחדש. מר מוטי ששון:

 לא. שחר האס:מר 

 אז תגדיר את זה כהארכה כי זו הארכה. מר יוסי זיידה:

 הארכה שלו כיושב ראש התאגיד, מי בעד?  מר מוטי ששון:

 ואי אפשר להחליף אותו? גב' שני כהן מסילתי:

בעד הארכה.  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, איפה קייקוב? 2, 1 מר מוטי ששון:

 נמנע? מי נמנע?  מי נגד? מי

 נמנעים. חבר'ה מי נגד? 2 מר יוסי זיידה:

 . אושרנמנעים,  2נגד,  4מר מוטי ששון:            

 אפשר לקרוא לזוהר בחזרה. עו"ד יונת דיין:

 רגע, אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 תקרא לזוהר להיכנס. מר יוסי זיידה:

ה יושב הראש שלכם, סבלתי אתכם בגלל משהו אתם במועצה זה, מה שעוש מר יעקב מזרחי:

 אחד. אם לרגע חשבתם, דקה מוטי, 

 יעקב, מר חיים זברלו:

 אם לרגע חשבתם שאני גונב כסף או עושה קומבינות, מר יעקב מזרחי:

 שיהיה לפרוטוקול. אף אחד לא אמר את זה. גב' שני כהן מסילתי:

 דרך אגב מעולם לא השתתפתי, שקט,  מר יעקב מזרחי:

 אף אחד לא אמר את זה. אל תגיד לי שקט ואף אחד לא אמר את זה. גב' שני כהן מסילתי:

 מוטי, גב' אלינור מטלון:

 בישיבות מועצה בנושא תברואה מעולם. מר יעקב מזרחי:

 אף אחד לא אמר את זה. גב' שני כהן מסילתי:

 הוא אמר את זה. מר יעקב מזרחי:

 הוא לא יודע. הוא אמר שהוא לא יודע.  הוא אמר לכאורה, גב' אלינור מטלון:

 יעקב, יעקב, מר מוטי ששון:
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 אני מעולם לא, אני לא חבר ועדת מכרזים. מר יעקב מזרחי:

 אתה לא הקשבת ולא היית בישיבה, אל תגיד דברים. גב' שני כהן מסילתי:

 אני מבין שהנושא, מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

 ת מכה על יעקב,הפך להיו מר יעקב מזרחי:

 לא, ממש לא. גב' שני כהן מסילתי:

הסיפור שלכם הוא מאוד אתי. מתפטרים, מפטרים וחוזרים. זה אתיקה, זה  מר יעקב מזרחי:

 אתיקה. אני יודע בדיוק איפה המכתבים שלכם בעירייה כבר.

 תראה לי את המכתב, בוא תראה לי את המכתב, בוא. בשמחה.  גב' אלינור מטלון:

 תלמדו טוב. אם הייתי חושב, ב מזרחי:מר יעק

 אל תגידו לי תלמדו טוב. יש מכרז. גב' אלינור מטלון:

 אני הייתי עושה, מר יעקב מזרחי:

 זה שאמרת, מר שחר האס:

 אוקיי מי בעד? מר מוטי ששון:

 די תעזבו. מר שחר האס:

כשאנחנו מדברים למה אתה לא עוצר אותו? למה אתה לא עוצר אותו? למה  גב' שני כהן מסילתי:

 כל הזמן אתה עוצר אותנו ואותו לא?

 מי בעד מינויו של, מר מוטי ששון:

 מה זה? מה זה? גב' שני כהן מסילתי:

 אם החוק מאפשר לקבל אישור של משרד הפנים, מי את שתגידי שלא?  מר יעקב מזרחי:

 יעקב, יעקב, מר זאב ניסים:

 יעקב, יעקב. מר יוסי זיידה:

 עקב, יעקב.י מר מוטי ששון:

 אל תטעי, אל תטעי, מר יעקב מזרחי:

 אתה לא צריך להיות במועצה, גב' שני כהן מסילתי:

 יעקב, מר מוטי ששון:

 הוא אמר אני רוצה הארכה יעקב, אמרתי לו תיקח כמה שאתה רוצה. מר יעקב מזרחי:

 זה לא אישי, גב' שני כהן מסילתי:
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 חתמתי על הארכה.במאי אמרו לי קיבלת הארכה.  מר יעקב מזרחי:

זה לא אישי נגדך. זה לא אתי שאתה חבר מועצה כאן, זה לא אישי כלפיך.  גב' שני כהן מסילתי:

 אף אחד לא אמר, זה לא אישי כלפיך. זה לא אישי. 

 בסדר גמור. מר יעקב מזרחי:

 זה לא אישי. גב' שני כהן מסילתי:

 יעקב אני קורא לך פעם שנייה לסדר.  מר מוטי ששון:

 יעקב. יוסי זיידה:מר 

 יעקב, פעם שנייה לסדר. אוקיי מי בעד? מר מוטי ששון:

 אני עושה ביזנס על העירייה? מר יעקב מזרחי:

 אף אחד לא אמר עליך שום דבר רע. גב' שני כהן מסילתי:

 יעקב, יעקב. גב' נעה צ'פליצקי:

 יעקב, יעקב. יעקב. יעקב אני אוציא אותך. מר מוטי ששון:

אני רוצה שאתה תבוא לפה ואתה תתנצל על מה שאתה אמרת. אתה תשמע  טלון:גב' אלינור מ

 ועכשיו תשמע, 

 אני מבין, אני מבין, מר יעקב מזרחי:

 ואחרי זה אתה תתנצל פה בפני המועצה.  גב' אלינור מטלון:

 ?4בפני מי? בפני  מר יעקב מזרחי:

 בפני כולם. לא, אנחנו שאלנו שאלה, גב' אלינור מטלון:

 יעקב, וטי ששון:מר מ

 אל תהפכו את זה, גב' נעה צ'פליצקי:

 יעקב. יעקב. מר יוסי זיידה:

 מאשר משרד הפנים, משרד הפנים מאשר דברים, מר יעקב מזרחי:

 הוא עוד לא אישר.  גב' אלינור מטלון:

 נכון, זה אישור משפטי, אוקיי. מר יעקב מזרחי:

 יעקב, מר יוסי זיידה:

 אוציא את שניכם, תירגעו כבר. יעקב אני מר חיים זברלו:

 אוקיי, סעיף הבא.  מר יוסי זיידה:

אני עובר לסעיף הבא, מינוי של הגברת רננה לוי חבשוש לדירקטורית נציגת  מר מוטי ששון:

 ציבור ברשת קהילה ופנאי.
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 מינויה של הגברת רננה לוי חבשוש לדירקטורית נציגת ציבור ברשת קהילה ופנאי .26

 זאת?מי  מר מאיר חלבי:

 מטעם מי היא? מר בר שי:

 ציבור, ציבור זה לא מטעם אף אחד. זה לא נציג, זה לא סיעה. מר מוטי ששון:

 כל נציג ציבור, עו"ד יונת דיין:

אני החלטתי, קיבלתי המלצה עליה והחלטתי להציע אותה למועצה. תצביע  מר מוטי ששון:

 בעד או נגד.

 מי המליץ עליה? מר בר שי:

מי בעד הגברת רננה לוי חבשוש לדירקטורית נציגת ציבור  אוקיי, מי בעד? מר מוטי ששון:

 ברשת קהילה ופנאי?

 מי המליץ עליה? מי זאת? מר שחר האס:

 אני המלצתי, מה זה חשוב? מר מוטי ששון:

 מי זאת? מי זאת? אפשר לדעת מי זאת? מר שחר האס:

 ,7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 לדעת על מי אנחנו מצביעים? אז בבקשה בוא תספר.אפשר  מר שחר האס:

 אתה לא מקשיב. מר מוטי ששון:

 לא, לא אמרת. מר שחר האס:

אז אני אספר עליה. עובדת סוציאלית תואר שני, תואר שני. תושבת תל  מר מוטי ששון:

 גיבורים ואני ממליץ עליה כנציגת ציבור ברשת קהילה ופנאי. בבקשה.

 ה זה שהיא תושבת תל גיבורים, יש עליה עוד מידע?ומ גב' אלינור מטלון:

 אישה מוכשרת מאוד. מר מאיר חלבי:

בעד. מי  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7. 7, 6, 5, 4, ניסן, 4, 3, 2, 1אוקיי מי בעד?  מר מוטי ששון:

אני עובר לסעיף  .אושרנמנעים.  8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1נגד? מי נגד? מי נמנע? 

כדירקטורית נציגת ציבור בחברה לבילוי ובידור  ה של חנה הרצמןמינוי הבא,

 חולון בע"מ. כן, מי בעד?

 

מינויה של חנה הרצמן כדירקטורית נציגת ציבור בחברה לבילוי ובידור חולון  .27

 בע"מ

 ממי ההמלצה שלך?  גב' שני כהן מסילתי:
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 בבקשה תגיד. מר מוטי ששון:

 לך מוטי,אני בטוח שגם היא המלצה ש מר שחר האס:

 המלצה שלי. מר מוטי ששון:

זה רק בעיניי משקף מיקרוקוסמוס למה שקורה בעיר הזאת. עצם העובדה  מר שחר האס:

שחנה הרצמן על כל חטאיה והכסף שהיא החזירה לעירייה והדברים הלא 

נאותים שהיא עשתה, אני יודע שבאופן משפטי, אוקיי, מותר להציב אותה 

כל אחד, כל אחד מכם שהיום מצביע בעד המינוי  כנציגת ציבור. חד משמעית

של חנה הרצמן עושה מעשה לא אתי, לא מוסרי. אי אפשר להחזיר לאותו 

מקום מישהו שמעל בכספים של העירייה. אי אפשר להחזיר אותה, אני מדבר 

 תן לי לסיים את הדברים שלי.

 אתה אומר דבר חמור ואני מציע לך להפסיק. מר מוטי ששון:

 סליחה, האס: מר שחר

 אתה אומר דברים חמורים, הוצאת דיבה. מר מוטי ששון:

סליחה, אוקיי אז אני מתקן. היא לקחה על פי דו"ח מבקר המדינה, עשתה  מר שחר האס:

אלף ש"ח לקופת  43שימוש בכספים ולא דיווחה עליהם ונאלצה להחזיר 

כזה ראוי העירייה בהסכם, אוקיי זה יותר מדויק וכל אחד שחושב שבן אדם 

לחזור לשטח המוניציפאלי של חולון ולקבל החלטות כדירקטור באחת 

החברות הציבוריות של חולון, עושה מעשה שלא יעשה. אני דורש מכם, דורש 

 מכם להצביע נגד המינוי הזה כי הוא לא אתי, הוא לא מוסרי והוא לא תקין.

 מי בעד? אוקיי, תודה רבה. מי בעד? מר מוטי ששון:

 אני רוצה להגיד משהו.  חלבי: מר מאיר

 תן להם לדבר מוטי. גם ככה הלך הלילה. מר יעקב מזרחי:

 אני מצטער, אני לא יודע מה הסיבה שאתה מגיב ככה. תקשיב, מר זאב ניסים:

 הוא סולל את דרכה חזרה, זאב. סולל את דרכה חזרה. מר שחר האס:

וקראתי טוב. תראה, בוועדת מה שאני ראיתי ומה שאני יודע לקרוא,  מר זאב ניסים:

הביקורת הקודמת, אני הייתי חבר ועדת ביקורת ואני קראתי את דו"ח 

מבקר המדינה. עזוב, הוא מתעסק בקטנות. הוא ממש היה עדין ואני ראיתי 

דברים מאוד חמורים. אני עכשיו לא רוצה להתחיל לפתוח את הכול. מאוד 

לא יודע אם בעירייה אחרת  חמורים. טענות רציניות של מבקר המדינה. אני

 זה היה עובר. פה זה עבר, לא יודע איך, אבל לא משנה.

 איך אתה לא יודע? מר שחר האס:

 תקשיב, אתה אל תפריע לי, אני לא הפרעתי לך. מר זאב ניסים:
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 סליחה. מר שחר האס:

עזוב כשאני העליתי את העניין הזה מול מבקר העירייה, אז הוא אמר לי זאב  מר זאב ניסים:

היא כבר לא פה, מספיק, עזוב. אמרתי לו תשמע, בוא, דברים כאלה זה 

מתאים לחקירות משטרה לא אנחנו. אנחנו לא יכולים, תסתכל, תקרא. 

 בשביל זה אני אומר, זה המינוי הזה היא אישה, אני מסכים אי

יצירתית, הכול, מתאימה לכל,  אתך, מוכשרת באמת ברמה גבוהה. יש לה,                                      

אבל, אבל בגלל כל העבר שלה פה אני הייתי מציע לך לחשוב פעמיים אם 

אתה הולך למנות אותה למשהו. אני אומר לך. ואני אצביע נגד, אני בשום 

 אופן לא, אני גם ממליץ לכולם להצביע נגד.

 טוב, חלבי. מר מוטי ששון:

עצת העיר חולון. ראש ממשלתנו הראשון דוד בן חברים וחברות, חברי מו מר מאיר חלבי:

גוריון עליו השלום אמר אני לא עושה מה שהעם רוצה, אני עושה מה שטוב 

לעם. והקיסר קונפוציוס אמר אל תגיד יש לפני הגול, שחר. אל תגיד יש לפני 

הגול. אפילו הגדול שבלוויתנים חסר ערך במדבר. לפני שבוע היה גיוס 

ע מי מהחיילים מכיר את יצחק רבין עליו השלום והוא לצה"ל, אני לא יוד

מכיר את חנה הרצמן. כך שהצעירים בינינו היושבים כאן באולם מכובד זה 

שהלכנו לגן הילדים, לא ידעו שאת הגן שבו הם משחקים בארגז החול, חנה 

הרצמן הובילה, דחפה והביאה לפתיחת גני ילדים ברחבי העיר. יש כל כך 

ות למה כן למינוי, למינוי דירקטור ללא תשלום. על כך הרבה סיבות טוב

הרבה סיבות, וכל כך הרבה סיבות טובות מול סיבה אחת, סיבה אחת שלא 

הגיעה לכותלי בית המשפט. ההערה של מבקר המדינה, דרישה שמולאה 

במלואה. דרישה שמולאה במלואה על ידי חנה הרצמן. כך שעל כף המאזניים 

עשייה, חזון, של רעיונות לפיתוח העיר, של תרומה כל כך הרבה משקל של 

לשירות הציבור והסיבה העיקרית שצריכים להצביע פה פה אחד זה שהגיע 

הזמן ומהר מאוד לעצור את השנאה, הנקמה. גם ככה השנאה בימינו 

והקיטוב הולך ומעמיק. כאן המקום להצהיר לכל אדם באשר הוא ולא משנה 

פוליטית, לאפשר לאדם להביע חרטה ולתרום צבע, דת או מין או שייכות 

לעצור את השנאה שמעמיקה דקה דקה בחברתנו. יש להסיר את הרטייה של 

השנאה והנקמה מעינינו ולכן אני קורא לכם לקבל את ההצעה של ראש 

 העיר.

אתה יכול להגיד לי אבל מה המעלות? אמרת שיש הרבה מעלות. אני אשמח  מר בר שי:

 לשמוע. 

 את המעלות של חנה הרצמן, מעכשיו עד סוף השבוע אני צריך למנות. לבי:מר מאיר ח

 אין בעיה, נזמין פיצה.  גב' אלינור מטלון:
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 כן, ניסן. מר מוטי ששון:

 תן לניסן קודם. מר יעקב מזרחי:

אני במשך שנים ביקרתי את החברת חנה הרצמן. אני חושב שהיא אישה  מר ניסן זכריה:

כישורים. אני חלוק על הדרך שהיא ניהלה את מוכשרת, אישה עם הרבה 

הדברים אבל הכישרון שלה, כמו שזאב אמר. אני חושב שמבחינה ציבורית 

ומשפטית המינוי הזה לא היה עומד במבחן בית המשפט לדעתי, ואני אסביר 

לכם גם למה. חנה הרצמן הייתה מנכ"ל עיריית חולון. היא עזבה את העירייה 

ני אומר את זה בעדינות. לא אגיד כמו שחר, לקחה, בנסיבות בעייתיות, וא

לא לקחה. אני לא נכנס לזה. מה שכתב מבקר המדינה כולנו יודעים. אני גם 

יודע. אני לא חושב שזה יעמוד במבחן משפטי לדעתי וזאת מהסיבה הפשוטה 

שהיא הייתה בתפקיד בכיר בעירייה ונאלצה, וסיימה את תפקידה עם 

ים שהוא כתם ציבורי והוא לא, והוא לא מאפשר לה איזשהו כתם, כתם מסו

לחזור לתפקיד ציבורי באותה רשות שהיא סיימה את העבודה מהנסיבות 

הללו. זה כל העניין מוטי. אני חושב שזה מינוי שגוי ואני בגלל הרקע 

ההיסטורי שלי עם חנה ואתה מכיר אותו, אני לא רוצה להגיד דברים יותר 

 ר את המינוי הזה.קשים, אני מציע לא לאש

 אוקיי, יעקב. מר מוטי ששון:

וכמה  20טוב, אני אגיד כמה דברים. חנה ואני ידידים הרבה שנים, מעל  מר יעקב מזרחי:

שנים. העשייה של חנה פה, אתם רואים אותה. זה גני סיפור, זה עזריאלי, זה 

המגדלים, זה הפארקים. זה אלף ואחת דברים שהיא עשתה בעיר. חנה 

ה, חנה עזבה דרך אגב לא בגלל שהואשמה, היא עזבה את המועצה, הואשמ

התפטרה ואז הגיע סילמן. היא לא עזבה בגלל הדו"ח של המבקר. ואז בדו"ח 

 עצמו של המבקר,

 זה הערכה שלך. מר זאב ניסים:

אני אומר לך, בדו"ח עצמו של המבקר, זאביק תשמע דקה. בדו"ח של  מר יעקב מזרחי:

שנים של פלאפון. שיחות טלפון  10ם מה חנה החזירה? המבקר, אתם יודעי

 מחו"ל. אני אסביר לכם מה קרה.

 אז אתה לא קראת. מר זאב ניסים:

 תשמע אותי, תבדוק אותי אחרי זה. מר יעקב מזרחי:

 יש לי את הכול, אני אראה לך. מר זאב ניסים:

ל שיחות בחו"ל. עוד שנים ש 10תבדוק אותי אחרי זה. חנה הרצמן החזירה  מר יעקב מזרחי:

לא ראיתי מנכ"ל, חבר כנסת, ראש ממשלה, ראש עיר, עובד בחברת הייטק 

שלא יוצא עם הטלפון של העבודה לחו"ל. מה ציפיתם? שמנכ"ל העירייה 

ייצא, יהיה מחר בעיה זה עיר, היא מנהלת את העיר פה. יש בעיה היא לא 
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לטעמי. אין לי מושג. תדבר עם הטלפון? היא החזירה את זה. זה לטעמי, לא 

היא עשתה דברים מרהיבים. חלקם לא לטעמי. אני אגיד את האמת. אני 

 הייתי אומר דברים אחרים. אבל תפסיקו לרמוס אותה.

 זאב, זאב, למה אתה מפריע? מר מוטי ששון:

העיר הזאת, לא, לא, תשמע, האישה הזאת קיבלה הצעות להיות מנכ"לית  מר יעקב מזרחי:

, היא קיבלה בכפר סבא. היא נתנה ברמת גן שירות של איזה עיריית בת ים

 שנה או שנתיים. היא המנכ"לית של איזה, של קשת. לא יודע.

 עכשיו היא קשת. גב' אלינור מטלון:

זאת אומרת ציבורית אף אחד לא פסל אותה. אף אחד לא פסל אותה  מר יעקב מזרחי:

 ציבורית.

 תיגש לעניין העירייה. מר זאב ניסים:

 עכשיו, עיריית חולון, מר יעקב מזרחי:

 איך היא נותנת מכרז בלי מכרז? מר זאב ניסים:

 מה? מר יעקב מזרחי:

 איך היא נותנת מכרז? מר זאב ניסים:

זה לא היה מכרז, זה היה מסירת עבודות ליועץ לפני שהיה בכלל נוהל של  עו"ד יונת דיין:

 משרד הפנים והועדה,

 ריע?למה אתה מפ מר מוטי ששון:

 סגרה את זה, עו"ד יונת דיין:

 זה כתוב בדו"ח מבקר. זה כתוב, מר זאב ניסים:

 יעקב דיברת, מי שרוצה עכשיו, מר מוטי ששון:

. לא 20:00-לא ב 19:00-עוד דבר אחרון מוטי. תודיע פה שהישיבות הבאות ב מר יעקב מזרחי:

 בחייאת מוטי, למה?

אחרי זה אני אעשה הצבעה, אני לא מאפשר יותר חברים אני אדבר ואני מיד  מר מוטי ששון:

דיבורים. צריך להמשיך בסדר היום. מאחר ואני מכיר את חנה ולא ראיתי 

בחורה במשך כל חיי הפוליטיים שנעשה לה עוול חמור וקשה כמו שנעשה 

לחנה הרצמן. מי שלא יודע, בזמנו פנתה אליה שרת הבריאות יעל גרמן, יותר 

אומרת אני רוצה למנות את חנה, היא מאוד העריכה נכון פנתה אליי. היא 

את חנה, ואמרה שאני רוצה למנות את חנה שתהיה בוועדה שמטפלת במשבר 

בבית החולים הדסה בירושלים. אמרתי מה, אמרתי לחנה תשמעי יעל גרמן 

חברה טובה שלי מבקשת. חנה אמרה טוב אם רוצים אותי אז אני אלך לשם. 

רך כלל אחרי שעות העבודה, אחר הצהריים, נסעה ומה היא עשתה? הלכה בד
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עד לירושלים, חוזרת בלילה ואם נעצרים בדרך אוכלים איזה משהו. והיה 

החזר, החזר השתתפות כי מי שדירקטור יודע שיש דמי השתתפות בדיונים. 

אצלנו בעירייה אין דבר כזה אבל בחברות ממשלתיות יש ומשלמים. שילמו 

 . זה בסדר זאב?לה החזר הוצאות, אוקיי

 לא, זה בסדר.  מר זאב ניסים:

יפה, אז עכשיו תקשיב לי. את זה החזירה. שילמו לה והיא הייתה גם במפעל  מר מוטי ששון:

הפיס יושבת ראש ועדה, ועדת אמנויות הבמה. הציעו לה, אמרה לי מה אתה 

 אומר? אמרתי תלכי, יש לך הזדמנות להשפיע.

 רות שלה?זה היה במקביל לשי מר בר שי:

בערב, אני הייתי דירקטור, הייתי יושב ראש המועצה. התפטרתי אחר כך  מר מוטי ששון:

חנה נכנסה והייתה יושבת ראש ועדת אמנויות הבמה. כל הישיבות נעשות 

אחר הצהריים ולא בשעות הבוקר. בפיס, דקה שאלת שאלה. ביקשו ממנה 

 מהמכללה של, המכללה, איך קוראים לה בהרצליה? 

 בינתחומי. ' אלינור מטלון:גב

בינתחומי. ביקשו ממנה להרצות, ביקשו ממנה הרצאות סמסטר אחד. היא  מר מוטי ששון:

אמרתי אתם עושים כבוד לעיריית חולון. היא  אמרה לי מה אתה אומר?

הלכה וכנראה ששילמו לה שם. ביקשו ממנה להחזיר את כל הכספים האלה 

יריית חולון, לא קשור שום כספים שהיא קיבלה שנתנו לה. לא קשור לע

לעיריית חולון. אמרו לה להחזיר. הלכה, החזירה את הכספים וזה נגמר 

העניין. מה שכולכם לא יודעים, אני ביקשתי ממנה שתישאר. היא אמרה לי 

משפט שעד היום אני זוכר אותו. באווירה שנוצרה ואני גם הבטחת לי שאני 

ו. אמרתי לה כן. אומרת לי אני רוצה אפרוש בזמן מסוים שאני אחליט עלי

לפרוש. אני אומר לה חנה את פורשת שנה לפני הבחירות שלי. אומרת לי 

מוטי, באווירה שנוצרה לא מוכנה להישאר. וניסיתי לשכנע ולא עזר שום דבר 

וחנה החליטה לפרוש. אבל חנה, מי שלא יודע ואני  יודע שהייתי, תלמדי 

ך. אין לכם מושג בכל מה שהיא התנהלה. את ממנה, תלמדי מה שאני אומר ל

 ההתנהגות שלכם בישיבת המועצה אני רואה.

 גם אנחנו רואים את ההתנהגות שלך. גב' אלינור מטלון:

ויש אישה כזאת שהיא הטובה ביותר במנכ"לים, נבחרה על ידי המנכ"לים  מר מוטי ששון:

ינת, של משרדי, מנכ"לים. חברת המנכ"לים בחרו כמנכ"לית המצטי

המצטיינת של השלטון המקומי במדינת ישראל כולל הממשלה. כל האישה 

הזאת, אני פניתי אליה. אמרתי לה חזרי, אנחנו רוצים, אני לא צריך כבוד, 

 אני לא צריך. אני צריך אחד כמו חנה.

 מה, מה, מה, גב' אלינור מטלון:
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 מי בעד מינויה של חנה הרצמן דירקטור, מי בעד? מר מוטי ששון:

 מה אמרת לי עכשיו? גב' אלינור מטלון:

 נציגת הציבור בחברה לבילוי ובידור חולון בע"מ? מי בעד? מר מוטי ששון:

 למה אתה זורק דברים לאוויר? גב' שני כהן מסילתי:

 . בעד,10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1 מר מוטי ששון:

 שמי בבקשה מוטי, שמי.  מר שחר האס:

 יים זברלו, בבלי, יעקב בבלי. איפה, סיטון. סיטון. יעקב,בבקשה ח מר מוטי ששון:

 רגע הוא לא אמר בעד.  מר שחר האס:

 הוא הרים את היד. חלבי. מר מוטי ששון:

 בבקשה תתנהל כמו שצריך להתנהל פה. מר יוסי זיידה:

 מלכה. מיכאל. גליה.  מר מוטי ששון:

 אני מציעה התנצלות. גב' שני כהן מסילתי:

 קובי. דוקטור רוק. גליה, גליה. רבקה, זוהר ומוטי. מי נגד?  ן:מר מוטי ששו

 אנחנו נגד. גב' שני כהן מסילתי:

 .4, 3, 2, 1הצעירים.  מר מוטי ששון:

 שמי, שמי. מר שחר האס:

ניסן. שחר, בר, שני, אלינור, ניסן זכריה, זאב ניסים, שי קינן, עינב, לא אני  מר מוטי ששון:

 נמנעה, אושר. תודה רבה. 1 מי נמנע? וקיי מי נמנע?סופר את השמות, נגד. א

 רגע.  מר יוסי זיידה:

 

חולון מינוי  של גליה הולנדר לדירקטורית נציגת ציבור בחברה לבילוי ובידור   .28

 בע"מ. 

רגע, מינוי  של גליה הולנדר לדירקטורית נציגת ציבור בחברה לבילוי ובידור  מר מוטי ששון:

 , 2, 1חולון בע"מ. מי בעד? 

 מה זה משנה? גב' שני כהן מסילתי:

 , 2, 1 מר מוטי ששון:

 גועל נפש. אני מצפה להתנצלות. גב' שני כהן מסילתי:
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, 3, 2, 1נכון? אוקיי. מי נגד? הצעירים.  13. אותם 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5 מר מוטי ששון:

ירים נמנעים. הצע 4, 3, 2, 1נמנעים.  נגד. נמנעים? 4. אתם נגד. אתם נגד? 4

 מי עוד נמנע? שי אתה נמנע? בעד? נמנע, שי גם כן. זאב ניסים. נמנע. עינב.

 .אושרבעד והשאר נמנעים.  13 עו"ד יונת דיין:

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון:

 

 מינוי של פרופסור אדוארד יעקובוב כדירקטור נציג ציבור בחברה לפיתוח  .29

 תיאטרון, מחול, אמנות בע"מ. 

. מי השמות? מי נגד? מי נמנע? 15, 14, 5, יעקב מזרחי, 2, 1זברלו.  מי בעד?  מר מוטי ששון:

 נמנעים, הצעירים נמנעים ועינב נמנעת.  4

 .אושר מר יוסי זיידה:

  אוקיי, אושר. תודה רבה הישיבה נעולה. מר מוטי ששון:
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